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Sklicana 3. seja občinskega sveta 
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V e l i k a p l a n i n a i n o d b o r i 
Predsednik občinskega sve

ta Igor Podbrežnik je za 22. 
marec 1995 sklical 3. sejo ob
činskega sveta s kar obsežnim 
dnevnim redom, ki obsega 12 
delovnih točk. Poleg pobud in 
vprašanj svetnikov, ki jih bodo 
praviloma vedno uvrščali na za
četek seje, sta v osrednjem delu 
dnevnega reda osnutek oz. pre
dlog, če se bodo svetniki tako 
odločili, odlok o zaključnem ra
čunu občinskega proračuna za 
leto 1994 ter poročilo o delu in 
zaključni račun sklada stavbnih 
zemljišč za lansko leto. 

Ker je zaradi delovanja ob
činske uprave in občinskega 
sveta nujna ustanovitev občin
skih odborov, občinski statut 
Pa je še v pripravi, je predse-
dniik občinskega sveta pre
laga l , naj občinski svet s 
statutarnim sklepom opredeli 
naloge in sestavo teh teles, s 
posebnim sklepom pa naj bi 

Naslednja, 7. številka 
Kamniškega občana bo iz
šla v četrtek, 6. aprila. 
Prispevke sprejemamo do 
srede, 29. marca; oglase, 
zahvale in obvestila pa do 
torka, 4 aprila. 

svet ustanovil pet odborov. 
Občinski svet bo obravnaval 

predlog za ustanovitev odbora 
za proračun in gospodarjenje 
z občinskim premoženjem, od
bora za kmetijstvo in gozdar
stvo, odbora za podjetništvo in 
turizem, odbora za prostor in 
komunalno infrastrukturo, od
bora za varovanje okolja in od
bora za družbene dejavnosti. 
Svetniki bodo obravnavali tudi 
predlog za ustanovitev začasne 
komisije za določitev datuma 
občinskega praznika. 

Občinski svet bo na podlagi 
javnega razpisa izbral najugo
dnejšega ponudnika, ki bo po 
koncesijski pogodbi izgradil in 
upravljal plinovodno omrežje 
na območju Kamnika. Izmed 
štirih ponudnikov je posebna 
komisija predlagala svetu pod
jetje Slovenski plinovodi iz Lju
bljane. Prav gotovo bo glede 
na nedavne pobude Zelenih na 
tokratni seji posebne pozorno
sti svetnikov deležno tudi poro
čilo o delu upravnega odbora 
družbe Velika planina - zaklad 
narave v letu 1994. 

Pri točki volitve in imenova
nja velja omeniti, da se bodo 
občinski svetniki odločali o ime

novanju tajnika občine Kamnik. 
Župan je za to mesto predla
gal Ivana Pristovnika, delavca 
Ministrstva za notranje zadeve 
in do leta 1992 predsednika ob
činskega sveta za preventivo v 
cestnem prometu. Po zakonu o 
upravi je potrebno za imeno
vanje načelnika upravne enote 
dati predhodno mnenje občin
ski svet. Kandidat za načelnika 
upravne enote Kamnik je M i 
hael Novak, imenuje pa ga vlada 
Republike Slovenije na predlog 
ministra, pristojnega za upravo. 

Občinski svet bo imel v pri
hodnje tudi komisijo za vloge 
in pritožbe, ki bo imela predse
dnika in šest članov. Predsednik 
in dva člana bosta iz vrst svetni
kov, štirje člani bodo imenovani 
iz vrst drugih občanov. 

F. S. 

Živahno na Veliki planini in pod njo: prostrana smučišča so sredi marca pritegnila veliko 
smučarjev. Kaj o prihodnosti Velike planine meni naš župan, preberite na 3. strani, o vtisih 
obiskovalcev pišemo na 4. strani, o gospodarjenju podjetja Velika planina pa bodo te dni 
svoje povedali tudi občinski svetniki, (foto V M.) 

I z b i l a n c e l a n s k e g a o b č i n s k e g a p r o r a č u n a 

Te dni prihaja na dnevni red 
seje občinskega sveta osnutek 
odloka o zaključnem računu ob
činskega proračuna za leto 1994. 
Iz obsežnega, prek sto strani ob-

Tudi Komendčani so se l o t i l i oranja 
Kot kaže sc akcija lastnikov 

kmetijskih zemljišč, ki so v dena-
cionalizacijskem postopku, nada
ljuje. V ponedeljek, 13. februarja, 
so se lotili oranja polj pri farmi 
Jata na Potoku pri Komendi, s 
katerimi naj bi do leta 1998 še 
gospodarila Agroemona. Kmetje 
so s približno petnajstimi traktorji 
v večernih urah in v torek dopol
dan preorali in pripravili za setev 
okrog 20 hektarov njiv. Ponovili 
so torej akcijo, ki so jo pred tremi 
tedni začeli kmetje na šmarskem 
polju. Tudi tu imajo nekateri kme
tje že v rokah odločbe o ponov
nem lastništvu zemlje. 

Za mnenje smo zaprosili žu
pana Toneta Smolnikarja, ki si je 

ogledal oranje. Dejal je: Po eni 
strani razumem te ljudi, ki že
lijo čimprej dobiti svojo zemljo 
nazaj. Vendar pa se mi zdi, da 
sem bil po pogovoru s predstav
niki razlaščencev izigran. Kot je 
javnosti že znano, sva skupaj z 
Mihom Novakom, predstojnikom 
upravne enote, ki vodi te po
stopke, imela razgovor z razla
ščenci Še pred prvo akcijo na Du-
plici.Tam sem tudi kmetom pove
dal, da bi morda našli neko sku
pno pot iz te zagate. Take akcije 
pa pomenijo zaviranje vseh nedo
končanih postopkov. Težko bo na
mreč najti pravne strokovnjake, 
ki bi mogli v takem "divje zaho
dnjaškem" vzdušju zadeve hitreje 

/ O l j u b l j a n s k a b a n k a 
Nova Ljubljanska banka d.d. 
Podružnica Kamnik 

TekočI račun - sodobno 
denarno poslovanje 
TekočI račun pri Novi Ljubljanski banki Podružnici v Kamniku nudi 
Imetnikom skoraj neomejene možnosti poslovanja z denarjem. 
Naj naštejemo le nekatere: 
negotovinsko poslovanje 
• s čeki 
• s plačilno kartico LB 
• s plačilno kartico LB Eurocard (doma In v tujini) 
• s trajnimi nalogi za plačilo rednih obveznosti (enostavno In brez 

provizije) 
• poslovanje preko Teledoma (bančna storitev po telefonu) 
gotovinsko poslovanje 
• denar Je na voljo 24 ur dnevno 365 dni v letu 
• preko bankomata lahko polagate gotovino na tekoči račun 
• preko bankomata plačujete položnice v breme tekočega računa 
najem kredita 
• Umit na tekočem računu 
• nenamenski revoMng kredit 

• kredit za avtomobil 

Imetnikom tekočega računa ni treba Izgubljati časa v banki. 

Čas je denar. 

Nova Ljubljanska banka 
- pravi naslov za denarne zadeve! 

izpeljati. Še bolj pa sem bil razo
čaran, ko me je včeraj zjutraj po
klical g. Gabrovšek, ki vodi odbor 
razlaščencev in se je želel nujno 
sestati z menoj in Mihom Nova
kom. Predlagal mi je, da bi se v 
sredo dobili. Zato sem bil toliko 
bolj presenečen, ko sem isti dan 
zvečer zvedel, da v Komendi že 
orjejo njive. Danes sem ponovno 
govoril z Gabrovškom in mu po
vedal, da v Komendi orjejo in na 
Duplici sejejo, vendar se je nare
dil povsem nevednega. Zato sem 
mu dejal in to sem povedal tudi 
Novaku, da ne vidim nobenega 
smisla, da bi imeli dogovorjeni se
stanek. Ne moremo en dan orati, 
naslednji dan pa se pogovarjati. 
Če smo še pravna država, potem 
tak način reševanja zame ni spre
jemljiv. Poskušal sem zadevo po
miriti, čeprav kot župan na tem 
področju nimam pristojnosti, ker 
je to stvar upravne enote. 

F .S . 

segajočega gradiva povzemamo 
nekaj poglavitnih podatkov o za
dnjem letu financiranja stare ob
čine pred uveljavitvijo zakona o 
lokalni samoupravi. 

V rednem delu proračuna se 
je lani nateklo (predstavljamo za
okrožene številke) 1.418 milijo
nov SIT dohodkov, odhodkov pa 
je bilo za 1.329 milijonov SIT, 
kar pomeni, da je ob koncu leta 
ostalo 88 milijonov SIT presežka. 
Poleg teh pa so ločeno izkazana 
sredstva, ki jih je republika pri
spevala za osnovno izobraževa
nje v znesku 417 milijonov SIT, 
za otroško varstvo (206 milijonov 
SIT), od prodaje stanovanj (195 
milijonov SIT), za zdravstveno 
varstvo živali (17 milijonov SIT), 
rezervni sklad (6,48 mio SIT) in 
sredstva solidarnosti (116 milijo
nov SIT). 

Z osnutkom proračuna je bilo 
predlagano, naj bi se presežek 
proračuna v višini 88 mio SIT na
menil za pokritje lani danih avan
sov in izločenih sredstev za na
ložbe ter za pokritje neplačanih 
terjatev iz lanskega leta, ostalo pa 
bi namenili za pokritje lani spre
jetih obveznosti. Manjši presežki 
sredstev za izobraževanje, otro
ško varstvo naj bi se uvrstili med 
prihodke ločenih računov za te 

dejavnosti za leto 1995. Rezerv
nemu skladu je ostalo okrog 6,5 
mio SIT in se bodo ta sredstva 
letos uporabljala za iste namene. 
Enako velja za presežek sredstev 
solidarnosti za odpravo posledic 
naravnih nesreč v višini 28 mili
jonov SIT. 

Republika je za finančno 
izravnavo lani prispevala 224 mio 
SIT ali dobro petino izvirnih pri
hodkov. Ker je Ministrstvo za fi
nance januarja letos ugotovilo, 
da je za izravnavo nakazalo 34 
milijonov SIT preveč, bodo to 
upoštevali pri nakazilu letošnjih 
sredstev. 

Občina je lani dobila od repu
blike določena namenska sred
stva in sicer za požarno varnost 
4,43 mio SIT, za sanacijo bre
zin hudournika Snoviščica 3,9, 
za celostni razvoj podeželja 3,53 
mio, za odpravo izrednih ele
mentarnih dogodkov 3,0 mio in 
za demografsko ogrožena obmo

čja 5,5 milijona SIT. 
Med odhodki tekočega dela 

proračuna, ki so znašali 900 
mio SIT, je bilo za delo uprav
nih organov porabljenih 28,5%, 
za delo izvajalskih organizacij 
32,5%, za intervencije v gospo
darstvu pa 18,9% teh sredstev. 
Med slednjimi velja omeniti, da 
je vzdrževanje komunalnih na
prav zahtevalo 76 mio SIT, obrt 
20 mio, pospeševanje proizvo
dnje hrane 18,5 mio SIT, turizem 
14,2 mio SIT, požarna varnost 
13,7, javna dela 8,5 mio SIT i.t.d. 

Neporavnanih obveznosti iz 
leta 1994, ki jih bo treba pre
nesti v proračun za letos, je za 
218,479 milijona SIT in posebej 
za 833.500 D E M . Te obveznosti 
se v glavnem nanašajo na gradnjo 
šole v Šmartnem, nakup objekta 
za kamniški vrtec in na odplačila 
za vlaganje v objekte na Veliki 
planini. R & 
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Vsem materam in ženam želimo ob 

materinskem prazniku, 25. marcu, 

veliko poguma in lepih trenutkov, 

ter hvala za vse dobro. 

Slovenski krščanski demokrati 
iz Kamnika 

KNJIGARNA IN PAPIRNICA 
GLAVNI TRG 11, KAMNIK 

T E L / F A * 817-321 

T? 832-994 

F u ž i n e 6, K a m n i k 

Najnovejša pomladna ponudba vrhunskih modnih tkanin 
domačih proizvajalcev in tkanin iz uvoza. Vsak dan nekaj novega 
tudi v programu modnih dodatkov in pozamenterije. 

<W JEANS CLUB Jenas, oblačila za prosti čas. 

N A S M E J A N I T R G O V C I , L A S T N O PARKIRIŠČE, 
O D L O Ž E N O P L A Č I L O - čeki in kartice, 
K A K O V O S T N A P O N U D B A , C E N E Z A V S A K Ž E P ! 

k ^ č n a 

S p o r o č a m o , d a b o 

o d 3 1 . m a r c a o d p r t a 

M O D N A H I Š A 
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Pestra ponudba vseh vrst 
oblačil za vso družino 
na enem mestu! 



V T r i v a l u s o t v e g a l i - i n i m e l i s r e č o 

Nedavni) tega so bila naša 
podjetja skoraj kot pravljice, tako 
za zaposlene kot za njihova vod
stva. Vsi so dobro zaslužili, pod
jetja so ob tem cvetela in deh
tela... Potem pa se je kar naen
krat vse sesulo, vse postavilo na 
glavo in le redka so podjetja, ki 
so jo odnesla brez usodnih prask. 
Zato pa so podjetja, ki se jim je 
uspelo po pretresu takorekoč po
brati s tal še toliko več vredna, 
njihove izkušnje toliko bolj dra
gocene. »V Trivalu si jih ni bilo 
težko nabrati, saj smo se srečali 
s skoraj vsemi možnimi zadre
gami hitro spreminjajočih se po
gojev poslovanja, a smo (marsik
daj in marsikaj tvegali) uspeli - in 
tako se danes, ne nazadnje že ola-
stninjeni, končno spet lahko uba
damo predvsem s proizvodnjo, 
njeno posodobitvijo in poveče
vanjem,« je povedal Rudi Capu
der, direktor kamniškega Trivala. 

»Pred dvema letoma, ko nam 
je Koržetov sklad (v njem so pri
stali zaradi slabe poslovne strate
gije v preteklosti) začel iskati no
vega lastnika, smo bili vredni 155 
milijonov tolarjev, obveznosti, ki 
bi jih z odkupom prevzel kupec, 
pa so znašale kar 440 milijonov 
tolarjev. Verjetno ni treba niko
mur posebej pojasnjevati, da ve
likega zanimanja za nakup pod
jetja, ki je bilo pred pristankom 
v skladu na pragu stečaja in 
(prc)močno, ni bilo pretiranega 
zanimanja. Pa sta se vendar našla 
dva intereseneta (eden domači, 
drugi nemški), ki smo ju podprli, 
programov nekaterih drugih, ki 
so se želeli, denimo, znebiti naše 
konkurence, spet drugim so dišali 
naši prostori, tretji bi namesto 
Trivalovih delavcev tu zaposlili 
svoje presežne delavce..., pa ni
smo mogli podpreti. In ker nas 
podprta investitorja, ki sta oblju
bljala svež strateški kapital, po 
končanem obračunu in pregledu 
obveznosti kljub relativno nizki 

ceni nista več hotela in mi nismo 
hoteli drugih,so na skladu kajpak 
zahtevali, da se končno odločimo, 
kaj bo z nami. Izbrali smo na moč 
tvegano pot in si sklenili poma
gati kar sami,« se spominja, na 
srečo že preteklih tveganj, direk
tor Rudi Capuder in prista vlj a, da 
se jim je tveganje bogato obresto
valo. 

»Takrat se nas je za nakup 
80-odstotnega deleža podjetja 
odločilo sedem izmed 64 zaposle
nih. Seveda smo morali za pod
jetje (in zaposlene) nerazdelno 
jamčiti z vsem svojim premože
njem, ki je bilo ocenjeno na 1,8 
milijona dem,« pripoveduje Rudi 
Capuder. Med pogoji sklada je 
bila, denimo, tudi zahteva, da 
brez lastne krivde v Trivalu vsaj 
dve leti ne smejo odpustiti no
benega zaposlenega. Nekako »na 
roke« so šli takrat Trivalu in 
pogumnim kupcem tudi sindikati 
in upniki (banke), seveda so za 
odločitvijo stali tudi vsi zapo
sleni, srečo pa so imeli tudi v de-
nacionalizacijskih postopkih, saj 
so upravičenci pristali na porav
navo s skladom. Težko bi nani
zali vse poteze, ki so sledile, naj
pomembneje je, da so lani (po 
treh majavih letih) spet poslovali 
brez izgub in prigospodarili do
ber milijon tolarjev dobička in 
da so dolgove zmanjšali kar na 
četrtino, kar pomeni, da so zadol
ženi le še za dve mesečni reali
zaciji podjetja. To hkrati pomeni, 
da bodo letos rešeni vseh dolgov 
in tudi stroškov obresti, ki so jih 
lani še vedno veljale 20 milijo
nov tolarjev. Ponosni pa so tudi 
na izvozne dosežke, saj izvažajo 
prek 35 odstotkov proizvodnje, 
leta 92, ko je Rudi Capuder prišel 
v podjetje, izvoz ni dosegal niti 
odstotka proizvodnje. 

Takšna je torej preteklost Tri
vala, ki se je tudi že pred le
tom 1992 srečeval z neprestanimi 
spremembami. Kar naprej so si 

ga podajali veliki in večji od njih. 
Bil je v Donitu in Svitu... Kaj pa 
bo poslej, ko je kot prvo podjetje 
na Kamniškem že v celoti (sredi 
decembra so zaposleni v zameno 
za manj izplačane dohodke v pre
teklosti dobili od sklada še manj
kajoči 20-odstotni delež podje
tja) olastninjeno? »To je naša ve
lika prednost. Druga podjetja se 
bodo še lep čas ubadala z lastni
njenjem in mu odmerjala za to 
potrebna sredstva in čas. Res je 
sicer tudi, da vlada spet ni do
sledna in danes zboljšuje pogoje 
za notranji odkup podjetij, kar 
pomeni, da smo ga mi odkupili 
pod slabšimi pogoji, pa smo ven
dar v prednosti, ker je vse to ven
darle že za nami. Tako se zdaj 
lotevamo delitve podjetja na tri 
samostojna podjetja (Trival elek-
troizolacije.Trival gumbi in Trival 
kompoziti), ne nazadnje smo že 
lani spremljali stroškovno in l i 
kvidnostno poslovanje za vse tri 
profitne centre samostojno. Žal 
smo tudi v delitvi podjetja neka
kšni poskusni zajčki, saj sodne 
prakse in izkušenj na tem podro
čju še ni. Zato nam povsod sve
tujejo naj počakamo na navodila 
vlade, saj zakon o gospodarskih 
družbah na področju delitve pod
jetij še močno šepa. Pričakujemo, 
da se bomo razdelili še v prvi 
polovici tega leta,« dodaja Rudi 
Capuder. 

Direktor Trivala pravi, da bo 
po delitvi prevzel, spet začasno, 
vodstvo Gumbov, saj je ta pro
fitni center za zdaj v največjih 
težavah in se »postavlja« z naj
bolj zastarelo tehnologijo, močno 
konkurenco... Posodobitev proi
zvodnje se mu obeta še v tem 
letu. Po gumbih, ki so menda tudi 
za srečo, se namerava Rudi Ca
puder posvetiti sanaciji drugih, 
tudi večjih slovenskih podjetij v 
težavah. Izkušenj si je po njego
vem mnenju že nabral in si jih 
še nabira, saj sodeluje tudi že 

Kabelsko razdelilni sistem Kamnik 

N o v z a v o d i n p l a č i l a p r o g r a m o v 

Odbor C A T V Kamnik je 
na svojem sestanku 23. 2. 1995 
sprejel nekaj sklepov o poteku 
dela, o novi organiziranosti v 
Z R K S T Kamnik, začetku plače
vanja programa C N N in C A R -
T O O N NETVVORK ter o novo
stih v sistemu CATV. 

Sprejeti sklepi o novi orga
niziranosti v Z A V O D Z A R A 
Z V O J K A B E L S K O SATELIT
S K E T E L E V I Z I J E so naslednji: 

- ustanovitelji zavoda so fi
zične osebe z bivališčem v na
seljih na področju občine Ka
mnik, ki so povezana s sistemom 
CATV; 

- ustanovitelji zavoda za ob
veznosti zavoda ne odgovarjajo; 

- zavod za razvoj kabelsko sa
telitske televizije je neprofiten; 

- v organih zavoda se upo
števajo le predstavniki lokalne 
skupnosti, ne pa tudi predstav
niki področnih združenj ozi
roma komercialnih partnerjev; 

- v mesecu marcu je treba 
sistem C A T V Kamnik oceniti 
s strani sodnega cenilca, pred
vsem primaren in sekundaren 
vod z vsemi razdelilnimi mesti 
ter glavno sprejemno postajo z 
antenskim sistemom (ocenjeno 

AV SERVIS RTV 
in TRGOVENA 
KONCILIA 
Vttipolje 41, Kamnik 
(v gasilskem domu) 
tel: 831-383 

Odprto od 8. do 12. 
in od 15. do 18. ure, 
ob sobotah 
od 10. do 12. ure. 

bo tudi prostovoljno delo po 
naseljih); 

' - cenitev in popis premo
ženja bo priloga ustanovnega 
akta, ki ga bomo sprejeli na usta
novni skupščini konec meseca 
marca; 

- v nekaterih KS in naseljih je 
treba v tem mesecu pobrati še 
podpise z EMŠO za ustanovite
lje zavoda, ti bodo pri ustanovi
tvi zavoda vpisani v sodni regi
ster. Poleg podpisov bodo pobi
rali še sredstva za vzdrževanje in 
zavarovanje sistema. 

- novosti pri plačevanju kana
lov. 

Z letom 1995 moramo pla
čevati kanale družbe T U R -
N E R I N T E R N A T I O N A L , to 
so C A R T O O N NETVVORK in 
CNN. Pristojbina v tem letu 
znaša 5 ameriških centov na pri
ključek v sistemu. Ostali pro
grami zaenkrat ne zahtevajo 
plačila. Podpisane pogodbe za 
predvajanje pa imamo še s ka
nali N B C SUPER C H A N E L 
in kanalom MTV. O pogajanjih 
z distributerji z nemško govo
rečega področja pa vas bomo 
sproti obveščali. 

- V tem mesecu se v si
stem vgradi satelitski program 
T V B E O G R A D 

- Sklep odbora C A T V je tudi, 
da se v sistem vgradi digitalni 
satelitski radio (DSR) za spre
jem satelitskih radijskih progra
mov s satelita K O P E R N I K U S . 
Izhodna frekvenca signala je 
118MHz, to je področje kana
lov S2 in S3. Zaradi tega bo v 
sistemu C A T V potrebno nekaj 
prestavitev kanalov. O vsem bo
ste pravočasno obveščeni. 

-Vgradnjo DSR radia bo na
redilo podjetje PAP T E L E M A -
T I K A , p. o. Ljubljana. 

Za spremljanje satelitskega 
radijskega programa je po

trebno kupiti DSR sprejemnik, 
s katerim bo možno spremljati 
v nekaj letih 8 paketov po 16 
programov v C D kakovosti, kar 
pomeni originalno reprodukcijo 
brez šuma in popačenj.Trenutno 
se spremlja preko DSR 16-30 
programov, samo dva pa ne od
dajata 24 ur dnevno. 

Treba pa bo tudi v hišni inšta
laciji zamenjati antensko vtič
nico. Te vam bodo na voljo pri 
vzdrževalcu sistema C A T V Ka
mnik, gospodu Smiljanu Osol-
niku. 

Za odbor C A T V Kamnik 
predsednik 

M A R J A N B U R J A 

pri dveh drugih podjetjih. Pravi, 
da je reševanje težav »drugih« 
podjetij veliko lažje in zanj manj 
obremenjujoče, saj to lahko poč
neš v urejenem delovnem času. 
Reševanje »domačih« Trivalovih 
težav ga namreč že mesece spre
mlja podnevi in ponoči, največ
krat krade tudi njegov prosti čas 
- in vse to za polovične dohodke, 
saj si vodstvo Trivala še vedno 
ne odmerja dohodkov, ki bi si jih 
lahko. Slednje pa seveda ne krati 
58 zaposlenim (letos bodo zapo
slili vsaj še tri delavce), ki so jim 
v zadnjem letu dohodke povečali 
za približno 30 odstotkov. 

A . P. 
V Trivalu se bodo kmalu razdelili na tri samostojna podjetja: 
Gumbe, Elektroizolacije in Kompozite. 

Ob "poljskem obračunu" 

D i r e k t o r A g r o e m o n e p o j a s n j u j e 

Pogled na takoimenovani "poljski obračun" 
na Drnovem izražam kot direktor Agroemone 
d.o.o. Bralcem Kamniškega občana, bi rad po
sredoval nekaj pojasnil, posameznim soudele
žencem v poljskem obračunu na Drnovem pa 
želim zastaviti določena vprašanja. 

Najprej menim, da kmetje sami niso naperjeni 
zoper Agroemono d. o. o., saj smo do sedaj z 
njimi vzorno sodelovali, pač pa proti prepoča
snemu izvajanju Zakona o denacionalizaciji. S 
tem se strinjamo tudi v našem podjetju, saj me
nimo, da so zakoni neživljenjski, saj če spoštuješ 
en zakon, avtomatično kršiš drugega. 

Povem pa naj, da za izvajanje zakona ni kriva 
Agroemona ali pa jaz kot njen zastopnik. 

Kmete so vzpodbudili posamezni "voditelji", 
ki niso nikdar bili pri meni v interesu razlaščen
cev, ampak samo zaradi strogo osebnih intere
sov. Za zaprtimi vrati je lahko skriti lažno so
lidarnost do vseh in takrat je najpomembnejši 
lastni jaz. 

Omenim naj samo gospoda Gabrovška, ki naj 
bi bil vodja razlaščencev: za 3100 m2 zahteva 
1000 DEM najemnine ali 80 kg mesa. Verjetno 
vsi vi, kmetje, kot tudi bralci Kamniškega ob
čana veste, da se na Drnovem na 3100 m2 ne 
da zrediti 80 kg čistega mesa ali plačati 3000 
DEM najemnine na hektar, povrhu pa je zadeva 
na sodišču. 

Na Drnovem je bila po razpoložljivih podat
kih več kot polovica ljudi, ki nimajo nobene 
zveze z denacionalizacijo, ampak samo s poli
tiko. Če so kmetje pripravljeni priznati resnico, 
bi se morali spomniti, da smo se pogovorili in 
tudi dogovorili za najem zemljišč pred leti v 
Komendi za krompir, ko vsi skupaj še sanjali 
nismo o denacionalizaciji. Toda takrat so vas 
vodili napredni kmetje in do dogovora je prišlo 
po mirni poti. Skupaj z vami smo se veselili na 
pikniku v Mostah in razpredali o našem sodelo
vanju v prihodnosti. Jaz tega nisem pozabil, zato 
mije nerazumljivo, da ste to storili vi in se sedaj 
hočete spreti z nami, ker so med vami prevladale 
negativne sile, vsekakor pa ne napredne, saj si 
vsi želimo boljšega jutri, vendar ne samo za 
posameznike, pač pa za vse nas. 

Roko na srce, dragi kmetje, in naj eden izmed 
vas pove, če ga v Agroemoni nismo sprejeli, če 
se je želel pogovoriti. Koliko vas je takšnih, ki o 
meni govorite, pa me osebno niti ne poznate? 
Vas, gospa Oabršček, ne poznam, poznam pa 
vašega moža; vi ste na televiziji zoper mene 

veliko rekli in zahtevate 200 DEM najemnine 
na hektar sedaj, ko ste izgubili tožbo tako na pr
vostopenjskem kot na vrhovnem sodišču. Če mi
slite, da bi se lahko dogovarjala o vaši najemnini 
kar preko medijev, se zelo motite. Moja vrata so 
odprta vsakomur z razumnimi zahtevami, zato, 
gospa, povejte odkrito in javno, koliko ste zah
tevali prej, preden je prišlo do konfliktov. Jaz 
osebno,prav tako tudi delavci v Agroemoni, vse 
to razumemo kot dejanje obupa, ker se stvari z 
mrtve točke prepočasi premikajo, saj nas in vas, 
kmete, pestijo iste težave. Ničesar ne bomo dose
gli, če bomo mi med seboj sprti, tretji pa se nam 
bo preko plota samo smejal. Saj vsi poznamo 
rek, da kjer se prepirata dva, tretji dobiček ima. 

Mislim pa, da nam je vsem skupaj kristalno 
jasno, kdo je ta tretji. Še to bi rad povedal - v 
Agroemoni smo predlagali sestanek z Združe
njem razlaščencev, do katerega ni prišlo, ker so 
si voditelji vaše zahteve prilagodili svoji koži. Pa 
še nekaj resnic, ki niso bile omenjene in zapisane 
v Kamniškem občanu, za boljše razumevanje 
širšega bralstva: 

- Očitki glede pritožb: Agroemona se na no
beno pritožbo ni pritožila več kot leto dni, šele 
ko so se pričeli pritiski takoimenovanih vodite
ljev razlaščencev, smo pričeli s pritožbami. 

- v Moravčah smo vrnili 80 hektarov zemlje. 
Kaj je bilo s to zemljo, bi si morali mi vsi 
skupaj ogledati jeseni 1994, a to je že druga 
zgodba. Toda do lega je prišlo samo s sodelova
njem predsednika razlaščencev gospoda Jožeta 
Ribiča,predstavnika Sklada kmetijskih zemljišč. 
Upravnega odbora Agroemone in mene kot di
rektorja Agroemone. Ne trdim, da nismo rekli 
tudi kakšne ostre besede, toda do pogovora in 
odgovora je prišlo brez groženj in prepiranja. 

Tudi z vami smo se bili pripravljeni pogovoriti 
v okviru zakonskih možnosti. Zakaj se nismo? 

Na Drnovem sta od vseh prisotnih samo dva 
imela pravnomočni odločbi, zato se vidimo na 
sodišču (vi ste izbrali to pot), kjer se bomo, 
upam, vsaj spoznali. Položimo odprte karte na 
mizo in se pogovorimo. Kakor vi ščitite svoje 
interese, tako bom jaz tudi interese podjetja in 
delavcev v Agroemoni. Če pa država nase pre
vzame breme pri nas zaposlenih delavcev, potem 
pojdimo veselo na delo, mogoče si bomo že čez 
nekaj let lahko izmenjali poljedelske izkušnje. 
Lep pozdrav in brez zamere. 

AGROEMONA d.o.o. 
dir. MILAN ROJNIČ 

Socialdemokratski izlet 

v Kobarid 

Kamniški odbor Socialdemokratske stranke se je odločil 
v svoje politično delovanje vnesti tudi kanček družabnosti. 
Vendar pa so združili prijetno s koristnim, kar je značilno za 
izlete po Sloveniji, na katerih obiščemo nove kraje in k našemu 
poznavanju domovine dodamo še kakšen košček včdenja več. 

V soboto, 18. marca, so kamniški sociademokrati odrinili na 
izlet na Primorsko. Prva postaja je bila Idrija in idrijski muzej, 
tako da so se na hitro lahko srečali z delavsko, rudarsko in 
čipkarsko tradicijo, niso pa pozabili tudi na njihove žlinkrofe, 
ki so menda pri Škafarju še posebej dobri. Vožnja ob Idrijci in 
kasneje ob Soči je bila prava paša za oči in duha, saj je v pomlad 
odeta Primorska zelo lepa. 

V Kobaridu so obiskali zelo znani muzej, posvečen prvi 
svetovni vojni, ki se je z vso močjo razdivjala prav v teh krajih. 
Muzej je zaradi svoje vsebinske naravnanosti in protivojnega 
sporočila doživel odmev tudi v Evropi, saj je bil prejšnje leto 
izbran za evropski muzej leta. Zbirka nazorno prikazuje boj 
mnogih fantov iz različnih evropskih narodov, predvsem pa 
tragičnost vojne morije. 

Vrnitev čez Poljansko dolino je ponovno potrdila prepri
čanje vseh izletnikov, da je naša mlada država obdarjena z 
izjemnimi naravnimi lepotami. 

Peljali so se v Kam-busovih avtobusih, zato se podjetju in 
tudi voznikoma toplo zahvaljujejo. 

S, R . 

Seniorski klub tudi na Kamniškem 

Socialdemokratska stranka v 
zadnjem letu močno krepi svoje 
članstvo. Zato se pojavljajo po
trebe po novih oblikah povezo
vanja. 

V stranki je zelo veliko mlajših 
upokojencev, ki so mnogo pre
zgodaj kot najcenejši tehnološki 
presežki zapustili podjetja in s 
seboj odnesli ogromno življenj
ske energije. Prav ta je nareko
vala potrebo po političnem zdru
ženju. Razumeti pa moramo tudi 
skrb za dostojno preživetje, ki 
tare zlasti upokojence. 

Zato je nastal tudi Klub se-
niorjev in seniork SDSS za Ka
mnik s sedežem na Duplici. 
Ustanovili so ga 11. marca, pred
sednik pa je postal Ivan Po-
hlin. Dobivali se bodo vsak pe
tek zvečer v kulturnem domu 
na Duplici. Njihovo delovanje 
je namenjeno združevanju in 
pomoči vsem tistim, ki starost 
doživljajo v pomanjkanju, ven
dar ne samo materialnih do
brin, ampak tudi drobnih po
zornosti in so zaradi tega osa

mljeni. Hkrati bodo pripravljali 
tudi rekreativno dejavnost, ki je 
pomembna Z A O H R A N J A N J E 
VITALNOSTI . 

Klub seniorjev in seniork bo 
torej pripravljal aktivnosti, ki 
starejšim veliko pomenijo, preko 
stranke pa bo skušal uporabljati 
tudi politični vpliv za reševanje 
upokojenskih vprašanj. 

Vsi upokojenci so prav lepo 
vabljeni! 

Popravek 
V prejšnji številki Ka 

mniškega občana se nam 
je v prispevku o Svila-
nitu napačno zapisal pred
zadnji stavek, ki se pra
vilno glasi: Zelo so pono
sni na svojo novo, polep
šano in povečano tovarni
ško trgovino, kjer so v lan
skem letu prodali za pribli
žno milijon mark. 

A . P. 



S v e t n i k i 

s p r a š u j e j o 

i n p r e d l a g a j o 

Plin tudi v Šmarci 
Na vprašanje članice občinskega sveta Alenke Koželj, kako 

s<-» krajani Šmarce vključeni v občinski projekt izgradnje plinovo
dnega omrežja, je pripravil odgovor Zavod za urbanistično načrto
vanje občine Kamnik. 

V odgovoru je med drugim rečeno, da je v študiji Energetski 
koncept občine Kamnik, izdelani leta 1993, na podlagi katere je 
občinska skupščina leta 1994 sprejela lokacijski načrt za plinifika
cijo, s trasami nizkotlačnega plinovodnega omrežja vključena tudi 
krajevna skupnost Šmarca. Potek te trase si krajani lahko ogledajo 
na občinskem zavodu za urbanistično načrtovanje. 

Denacionalizacija doma KS Sela 
Svetnik Miha Prosen je v imenu KS Sela dal pobudo za obnovo 

denacionalizacijskcga postopka za dom KS Sela. 
Občinska uprava je pobudniku ponovila odgovor, ki so lani ob 

podobnem vprašanju posredovali tudi stranki LDS. 
V odgovoru je rečeno, da je Rimsko katoliško župnijstvo Sela 

septembra 1993 vložilo zahtevek za denacionalizacijo mežnarije na 
Selih. KS Sela je na predlog upravnega organa odgovorila, naj se 
Preveri upravičenost zahtevka, naj se sklene razumen dogovor o 
uporabi objekta, naj se upošteva najemna pogodba s sedanjim sta
novalcem, srednji prostor pa naj se nameni za potrebe čajne kuhinje 
ob uporabi mrliške vežice. Ker med zavezancem in upravičencem 
ni prišlo do poravnave, je bila junija 1994 narejena cenitev objekta, 
kakršen je bil v času nacionalizacije in kakršen je danes, s katero 
je bilo ugotovljeno, da je objekt danes vreden le 24,69% več kot 
ob nacionalizaciji. Zato se razlika v vrednosti ni poračunavala, 
s čimer je avgusta 1994 na obravnavi pri občinskem upravnem 
organu soglašal tudi podpredsednik KS. Že po sprejetju poročila 
o denacionalizaciji pa je KS Sela poslala občinskemu upravnemu 
organu ugovor na izvedeniško mnenje cenilke. Upravni organ je 
svetoval, naj KS sama z novo cenitvijo dokaže utemeljenost svo
jega ugovora. Nekaj dni kasneje je KS upravnemu organu poslala 
zapisnik sestanka sveta KS Sela, v katerem je bilo ugotovljeno, 
da je ugovor upravnemu organu poslal predsednik sveta KS brez 
vednosti sveta ter da se svet strinja z izdelano cenitvijo in z vrnitvijo 
objekta upravičencu. Odločba je 1.10.1994 postala pravnomočna. 

Glede stanovalcev pa je v odgovoru rečeno, da sta imela naje
mnika pogodbo sklenjeno za določen čas in da sta namesto plačila 
opravljala delo hišnika oz. mežnarja. Ker teh del ne želijo več 
opravljati, bosta morala najemnino plačati. 

Popis in ocena vrednosti občinskega premoženja 
Na pobudo Marjete Humar, članice občinskega sveta, naj se do 

sprejetja občinskega proračuna izdela popis in ovrednoti občinsko 
premoženje, je občinska uprava odgovorila, da je bil popis tega 
premoženja napravljen leta 1994, da pa zaradi postopkov denaci
onalizacije in privatizacije ni bil ažuriran, česar pa zaradi sedanje 
kadrovske zasedbe občinske uprave tudi ni mogoče storiti. Glede 
ocene premoženja pa menijo, da ta trenutek zaradi velikih stroškov 
cenilcev ne bi bila smotrna. 

Zahteva KS Moste upoštevati v občinskem statutu 
Na pobudo KS Moste, naj se ta KS v občinskem statutu opredeli 

kot samostojna samoupravna enota občine Kamnik z zborom kra
janov kot najvišjim organom in samostojnim žiro računom, na seji 
občinskega sveta jo je podal Vinko Ovijač, je ogovorila občinska 
komisija za pripravo občinskega statuta, da bo te pobude obrav
navala in poskušala upoštevati pri pripravi občinskega statuta in 
poslovnika o delu občinskega sveta. 

Dovoljenje za napis na kavarni 
Na pritožbo kavarnarja Florjana Mlakarja v zvezi z napisom 

Pivnica Podkev na Kavarni, je upravna enota občine Kamnik od
govorila, da je bilo ustrezno dovoljenje izdano s soglasjem vseh 
solastnikov objekta (občine in D K D Solidarnost) ter zavoda za 
varstvo naravne in kulturne dediščine v Kranju. (fs) 

Občanov komentar 

S i m b o l i k a v s t o l i h . . . 
Kako hitro bo potekalo praktično razmejevanje pristojnosti med 

državo in občino ter vračanje podržavljenega premoženja občin, 
nam kaže dokaj banalen primer, ki ga je na ponedeljkovem posvetu 
povedal eden izmed kamniških občinskih funkcionarjev. Dejal je, da 
so uslužbenke (državne) upravne enote pravkar iz »svojih« pisarn 
znosile na hodnik nekaj stolov, ki jih bo sedaj spet lahko uporabljala 
občina. Slišali smo tudi, da državna uprava zaenkrat občini za upo
rabo prostorov ne bo plačevala nobene najemnine. Torej vračanje 
občinskega premoženja, čeprav simbolično, se je le začelo. 

Vendar za občino niso pomembni stoli, pač pa pristojnosti, brez 
katerih občina ne more celovito opravljati svoje funkcije. Poleg pri
stojnosti pa potrebuje tudi ustrezne ljudi za svoje delo. Reševanje 
prostorske problematike naj bi v celoti, od sprejemanja prostorskih 
aktov do izdajanja gradbenih dovoljenj, pripadalo občini. Težko si 
je tudi predstavljati, kaj bo državna uprava počela na področju pod
jetništva in turizma, saj je za uspešen razvoj teh področij še kako 
zainteresirana občina, ker bo od njih tudi živela in si zagotavljala 
gmotno podlago za reševanje komunalnih, kulturnih, športnih in 
drugih področij v občini. Sedanja dvotirnost, na primer pri gradnji 
šolskega prostora, ko se bosta z istimi vprašanji ukvarjala občinski 
referat za šolstvo in podoben oddelek pri upravnih enotah, verjetno 
ne bo najbolje vplivala na učinkovitost dela in je lahko le povod za 
izgovarjanje drug na drugega, če stvari ne bodo tekle, kot je treba. 
Še bolj pa je to vprašanje pereče pri gospodarnem zaposlovanju v 
upravi, čeprav v isti sapi govorimo o zmanjšanju števila zaposlenih in 
o manjših stroških uprave. 

Po bitki je lahko biti general, pravijo, vendar bi nek okvirni koncept 
državne preobrazbe, povezan z oblikovanjem občinske uprave na 
ravni Slovenije in s tem jasno opredeljena razmejitev pristojnosti, 
zelo koristil in to že na samem začetku ustanavljanja novih občin. 

Tako pa nam ostaja le upanje, da se bodo stvari uredile dogovorno 
in da ne bo ostalo le pri vračanju stolov... ^ j 

y i $ p r a š u j e t e , ž u p a n o d g o v a r j a 

Razprodaje Velike 
planine ne bo! 

Koliko je resnice v govori
cah, da namerava občina Ka
mnik Veliko planino prodati? 
(C. M . , Kamnik) 

Res je v zadnjem času sli
šati nekaj takšnih idej. Moram 
reči, se take ideje sicer lahko 
pojavljajo, vendar pa - dokler 
bom jaz župan - Velike pla
nine ne bomo prodajali. Po
skušali pa bomo najti soinve
stitorja za posodobitev obsto
ječih naprav na planini. Te dni 
smo z zakonom uskladili or
ganiziranost in statut podjetja 
Velika planina - zaklad narave 
d.o.o., katerega lastnik je ob
čina in ki gospodari z žičnicami 
in gostinskimi objekti na Ši-
mnovcu in na Zelenem robu. 
Za predsednika skupščine je 
bil izbran Igor Podbrežnik, za 
predsednika nadzornega sveta 
pa Rudi Capuder. V kratkem 
se bo sestala skupščina družbe 
in obravnavala razvojni pro
gram. Pripravljajo pa tudi po
slovni načrt v smislu ekolo
škega turizma. Večjih investi
cijskih posegov ne predvide
vamo. Potrebno bo elektrifici
rati vlečnice, da bi lahko od
stranili okolju nevarne diesel-
ske agregate. Ne zagovarjam 
pa širjenja smučarskih naprav, 
pač pa samo najbolj nujno do
polnjevanje. Še posebej zato, 
ker je po podatkih iz zadnjih 
treh let obisk planine v pole
tnih mesecih precej večji od 
zimskega. Popraviti bo treba 
tudi cesto do Kranjskega Raka 
in urediti prometni režim, da 
se ne bomo stalno prepirali 
in da bo omogočen lažji do
stop na planino tudi z vzhodne 
strani. 

Seveda pa nikakor ni mo
goče ločiti žičnic od gostin
skih objektov. Žičnice same 
ne morejo kriti vseh stroškov, 
če naj bi bila cena vozov
nic še sprejemljiva. Čeprav mi
slim, da bo mogoče v letošnji 
zimski sezoni glede na visok 
novozapadli sneg z nekaj le
pimi smučarskimi dnevi dose

danji primanjkljaj precej zmanj
šati, morda pa celo pokriti. Mo
ram reči, da so letos smučarji z 
urejenostjo prog, tudi tekaških, 
zelo zadovoljni, saj so lahko do
bro smučali tudi po 20 cm debeli 
snežni odeji. 

Glede umetnega zasneževanja 
pa sem mnenja, da se tega ne bi 
smeli lotiti, dokler nimamo do
volj denarja za napeljavo vodo
voda do Šimnovca, pa tudi zato 
ne, ker vpliv umetnega snega na 
okolje ni raziskan. 

Čaka pa nas še eno občutljivo 
vprašanje, to so prispevki lastni
kov počitniških koč za urejanje 
planine. Sedaj iz tega naslova ob
čina ne dobi niti enega tolarja. 
Tudi turistične takse nihče ne pla
čuje. Nihče ne misli, da bi morali 
prispevek za uporabo stavbnega 
zemljišča povečati kar za tride
setkrat, vendar se bo treba dogo
voriti za neko pametno in spreje
mljivo rešitev. 

Prekladališče odpadkov 
rešiti skupaj s krajani 

O nadaljnjem obstoju in ra
zvoju odlagališča oz. prekladali-
šča odpadkov na območju KS 
Moste slišimo zelo različne po
datke. Prebrali smo tudi, da so 
s to lokacijo nezadovoljni tudi 
v sosednji občini. Kakšna je re
snica o usodi tega prekladališča? 
(J. Š., Moste) 

To vprašanje je gotovo zelo 
aktualno. Imeli smo že pogo
vore s Publicusom in predstav
niki sklada sta vbnih zemljišč me
sta Ljubljane, kjer smo lahko 
samo ugotovili, da nameravajo za 
ureditev prekladališča odpadkov 
nameniti le skromen delež. Me
nim, da se mora zadeva najprej 
strokovno razčistiti in da se k so
delovanju pritegne tudi krajane 
KS Moste, ker vem, da so ti ljudje 
lahko ogroženi. Če občina ne
komu da koncesijo za gospodar
jenje z odpadki, potem krajevne 
skupnosti ni mogoče odpraviti le 
z nekaj tolarji. Z Domžalčani se 
doslej še nismo uspeli sestati. Se
veda se bomo morali sedaj dogo
varjati tudi z mengeško občino, 
saj mi je župan Par, še preden 
sva bila izvoljena, dejal, da bo 

Suhadolska ali, kot ji pravijo domačini, Kodretova jama, sicer 
pa uradno imenovana Center za ravnanje z odpadki Suhadole, 
bo spomladi znova aktualna tema pogovorov v občinskih orga
nih pa tudi v KS Moste. 

najin prvi pogovor namenjen od
padkom, če bova postala župana. 
Vendar se doslej še nisva utegnila 
o tem pogovarjati. 

Nekaj konkretnih usmeritev 
pričakujem tudi od jutrišnjega 
sestanka s predstavniki Fakul
tete za urbanizem, gradbeništvo 
in geodezijo, mestnega sekretari
ata za urbanizem in varstvo oko
lja. Republiške sanitarne inšpek
cije, Publicusa in našega Komu
nalnega podjetja, kjer naj bi po
skusili razčistiti nekatera odprta 
vprašanja o pripravi prostorske 
dokumentacije. 

Iz zaključkov tega sestanka, ki 
nam jih je posredoval Bojan Mla
kar, v. d. tajnika občine, povze
mamo, da so se dogovorili, da 
mora Komunalno podjetje pre
dložiti občini pregled vseh gra
div, ki obravnavajo možne loka
cije za odlagališče odpadkov na 
območju občine. Zavod za urba
nistično načrtovanje mora prido
biti strokovno mnenje FAGG in 
Republiške sanitarne inšpekcije 
o pogojih, kijih bo treba upošte
vati pri pripravi urbanističnega 
načrta za Suhadole. Župan pa se 
bo glede bodočega ravnanja s ko
munalnimi odpadki povezal z žu
pani sosednjih občin. 

Po pridobitvi pogojev Repu
bliškega sanitarnega inšpekto
rata in ko bodo znane stro
kovne podlage, bo občina organi
zirala razgovor z lastniki zemljišč 
in z vodstvom krajevne skupno
sti Moste. Predvidevajo, da naj 
bi bila prva faza priprave ur
banističnega načrta končana do 
konca aprila. 

Blagovnica tudi v 
Kamniku 

Kdaj bomo v Kamniku končno 
prišli do blagovne hiše, o kateri se 
že nekaj let samo govori? (F. S., 
Kamnik) 

Moram povedati, da so se 
stvari glede gradnje veleblagov
nice v Kamniku končno prema
knile naprej. Trgovsko podjetje 
Kočna je že odkupilo zemljišče 
pod zgornjo bencinsko črpalko, 
ki je bilo z dosedanjimi prostor
skimi akti namenjeno trgovini. 
Zdaj razčiščujejo še nekaj vpra
šanj v zvezi s plačilom prispevka 
za komunalno ureditev. Po moji 
oceni gre zdaj za resen program, 
po katerem bo trgovski objekt 
gradil Mercator skupaj z našim 
trgovskim podjetjem Kočna. O 
zamisli te gradnje so že stekli 
pogovori. Ker je zazidalni načrt 
za to območje prenehal veljati 
že leta 1986, bo treba ponovno 
začeti postopke za ureditev pro
storske in lokacijske dokumenta
cije. Verjetno bomo razpisali na
tečaj za idejno rešitev celostnega 
območja od Kambusa do uvoza 
v Svilanit. Tako naj bi dobili ce
lovito rešitev tega območja. Se
veda bo treba to še pretehtati, 
ker imam podatek, da bi javni 
razpis in izbor najboljšega ponu-

Župan Tone Smolnikar 

dnika zahte val okrog 4 miljone 
tolarjev. Celotna investicija za 
trgo vski delpa naj bi zah te vala 
od 5 do 7 milijonov DEM (od 
400 do 560 milijonov tolarjev). 

Seveda se za to gradnjo za
nimajo tudi mnogi drugi tr
govci. Poleg ureditve lastništva 
celotnega kompleksa bo treba 
misliti tudi na ureditev zado
stnega števila parkirnih pro
storov, morda v obliki gara
žne hiše, saj je teren za tako 
izvedbo zelo primeren. 

Plinifikacija 
A l i je že znano, kdo bo 

v Kamniku gradil in kasneje 
tudi gospodaril s plinovo
dnim omrežjem? (L. K., Du
plica) 

Nisem pričakoval tako moč
nega interesa prijavljenih pli-
narjevna natečaj za to investi
cijo. Nekaj sem jih uspel spre
jeti. Nekateri še kar vztrajajo, 
čeprav sem jim povedal, da ča
kamo oceno komisije za odpi
ranje ponudb. Eni želijo, da si 
ogledamo plinifikacijo, ki jo to 
podjetje izvaja v Italiji, drugi 
nas spet vabijo na ogled v 
naketare slovenske kraje, kjer 
gradijo plinovodno omrežje in 
podobno. Jaz na to nisem pri
stal, ker nisem strokovnjak za 
te zadeve, pač pa zaupam ko
misiji. 

Slišal sem tudi za ideje, da bi 
v Kamniku speljali to naložbo 
z lastnimi močmi. Za vedam se, 
da bo to ena največjih investi
cij v prihodnjem letu in se bo
jim, da bi se lahko ponovil pri
mer telefonije. Ne vem, če smo 
strokovno toliko usposobljeni, 
da bi lahko ustanovili uspešno 
lastno firmo v ta namen. Če
prav gre za velike denarje in bi 
lahko dodatno zaposlili nekaj 
delavcev. 

Če bomo sprejeli predlog 
komisije, bo ta pred odgo
vorno nalogo, kako uspešno 
tržiti rezultate (dohodek) od 
koncesije, saj bo ta podeljena 
za 30 let. 

(fs) 

Državni svet se povezuje z občinami 

V o s p r e d j u t e ž a v e 

p r i o ž i v l j a n j u n o v i h o b č i n 

Na pobudo predsedmka dr
žavnega sveta dr. Ivana Kristana 
so se v ponedeljek v Kamniku 
sestali župani in predsedniki sve
tov občin, ki spadajo v skupno 
volilno enoto za volitve držav
nega svetnika, torej z obmo
čja kamniške, domžalske in l i 
tijske občine. Posveta so se po
leg župana Toneta Smolnikarja 
in predsednika občinskega sveta 
Igorja Podbrežnika udeležili tudi 
Cveta Zalokar-Oražem, župa
nja Domžal, Janez Per, župan 
Mengša, in Janez Bernot, podžu
pan Lukovice. Državni svet pa 
so poleg predsednika dr. Kri 
stana zastopali še podpredse
dnik Polde Bibič, svetnik za naše 
območje Aleš Ocepek in sekre

tar sveta Primož Hainz. Potem, 
ko je predsednik dr. Kristan na 
kratko predstavil dosedanje delo 
državnega sveta in pri tem po
udaril tudi nekaj problemov v 
zvezi z vlogo sveta pri sprejema
nju zakonov v državnem zboru 
(hitri postopki še vedno niso le 
izjema, ob suspenzivnem vetu 
državni zbor ne razpravlja, pač 
pa le glasuje, DS ne more vlagati 
amandmajev k zakonom, slaba 
udeležba predstavnikov vlade na 
sejah sveta itd.), so v razpravo 
posegli vsi predstavniki občin. 
Njihova razprava se je nanašala 
predvsem na težave, s katerimi 
se srečujejo v prizadevanjih, da 
bi nove občine čimprej zaživele. 
Povedali so, da se morajo name

sto z razvojnimi vprašanji novih 
občin ukvarjati s problemi pro
storov in ljudi, ki bodo delali 
v občinskih upravah. Težave so 
tudi pri delitvi občinskega pre
moženja in pravic novih občin 
pri uporabi skupno zgrajenih šol, 
vrtcev, knjižnic in drugih ustanov. 
Ti problemi so še posebej pereči 
v manjših novoustanovljenih ob
činah. Tako je na primer lukovi-
ški podžupan dejal, da seje treba 
o obstoju občine Lukovica vpra
šati, če je to smiselno, saj sama 
brez pomoči ne bo zmogla re
šiti vseh težav. Po svoje pa doda
tne zaplete povzroča tudi pred
videna gradnja avtoceste skozi 
Črni graben. »Vsilili so nam ob
čino, s cesto pa nam bodo pobrali 

še tisto malo kmetijske zemlje,« 
je dejal. 

Tone Smolnikar, kamniški žu
pan, je menil, da bo uvajanje lo
kalne samouprave, ki ni dovolj 
pripravljena, zavrlo razvoj ob
čine za eno leto. »Mi plačujemo 
stroške za prostore, ki jih upo
rablja državna uprava, najemne 
pogodbe pa so nam vrnili nepod
pisane,« je med drugim dejala 
domžalska županja Cveta Zalo
kar-Oražem. 

»Sam moram pripravljati 
odloke, saj nimam tajnika, še 
manj pa tajnice, v svetu pa samo 
čakajo, kaj bom narobe naredil,« 
je dejal Janez Per, župan občine 
Mengeš., »Državni svet bi nam 
moral pri reševanju teh proble
mov pomagati,« je še pristavil. 
Na koncu so se dogovorili, da 
bodo občine državnemu svetu 
poslale pisni pregled vseh naj
bolj perečih vprašanj, ki bi jih 
bilo treba v vseh občinah reše
vati enotno. 

F. S. 



Velika planina - pravi zaklad narave 

S n e g p o d a l j š a l s m u č a r s k o s e z o n o 

Ž e v novembrski številki se mi je zapisalo, da to zimo naš 
zaklad narave le ne bo sameval. In res je tako. Odpadli 
februarski FIS slalom za ženske bodo izpeljali v četr tek, 23. 
marca. V prejšnjem in tudi v tem mesecu je na planini zapadlo 
veliko snega, kar pomeni, da se bo sezona, če ne bo nenadnih 
otoplitev, podaljšala do sredine aprila. Tega so veseli tako 
smučarji kot zaposleni v podjetju Velika planina - Zaklad 
narave. Tudi Dušan Božičnik, v.d. direktorja podjetja Vel ika 
planina, je v soboto, 11., in v nedeljo, 12. marca, ko je bilo na 
planini največ smučarjev, skrbno pregledoval in nadzoroval 
razmere na žičniških napravah in na smučiščih. V soboto so 
z nihalko prepeljali 1.200 obiskovalcev, v nedeljo pa 1.400; 
na planini pa j i h je prenočilo približno 400. Vseh teh 1.800 
ljubiteljev Velike planine je bilo treba v nedeljo prepeljati v 
dolino, zato je bila gneča na nihalki precejšnja. 
Z a varnost smučarjev skrbijo policaji, gorski reševalci in 
dežurni zdravnik, k i je prisoten ob koncu tedna. O b vikendih 
vijuga med smučarji po deset gorskih reševalcev, tudi med 
tednom je vsak dan kdo na smučišču, prav tako tudi 
policaji. Letos smučarje še posebej presenečajo lepo urejene 
smučarske proge, za katere skrbi vodja smučišč - strokovnjak 
Peter Sitar. 

O vtisih smo povprašali slučajne mimoidoče smučarje . 
Zanimalo nas je, kaj si mislijo o urejenosti Velike planine, o 
progah in osebju. Naj na kratko strnemo nekaj njihovih misli: 

da je skrb za Veliko planino za
upana domačinu, ki ta del narav
nih lepot pozna. Planina ima vse 
možnosti tako za zimski kot za 
letni turizem. Njena prostranost 
dovoljuje več turistov, kot se jih 
da prepeljati, zato je potrebna 
dvosedežnica od Šimnovca do 
Zelenega roba in na enki. Za te
kače bi se dalo urediti krožno 
progo tu v Tihi dolini proti Mali 
in Gojški planini. Redke so take 
planine, kot jo imamo Kamni-
Čani.« 

M A R I J A in M A R T I N A 
G O S T I N Č A R iz Ljubljane, 55 
in 15 let. Marija je na Veliki pla
nini po 15 letih, Martina pa prvič. 

knjena. V primeru zelenih zim bi 

T I N K A R A S K A M E N in 
J A N A S C H N A B L , 19 let -
Tinkara: »Proge so lepo urejene, 
delavci ob žičniških napravah so 
zelo prijazni in ustrežljivi, vedno 
so zraven in vestno podajajo si
dra, da vse gladko teče. Hitrejši 
pretok smučarjev bi morali omo
gočiti zlasti na vlečnici ena. Rada 
imam strme proge, zato najrajši 
smučam z vrha do Šimnovca. 
Všeč mi je, ker tu smuča veliko 
mladih. Smučam le na Veliki pla
nini, ker je najbližja, pa tudi cene 
kart so najugodnejše za plitek 
študentski žep,poleg tega imamo 
še popust. Zmeraj se dovolj na-
smučam. Še bom prišla.« 

P E T E R K U R E T . 6 2 let: »Smu
čam od otroških let. Prej sem 
smučal na Poljanah. Velika pla
nina dejansko zasluži ime zaklad 
narave, še posebej to zimo, ko je 
narava darežljiva s snegom in se 
bo sezona podaljšala. Bali smo se 

i y ^ l i t i j i 

Dober glas gre v deveto vas. Zato ob koncu tedna kljub gneči 
veliko smučarjev želi na Veliko planino. 

Tinkara Skamen in Jana Schnabl 

Peter Kure t 

zelene zime. Včasih smo smučali 
od novembra do maja. Pozna se, 
da ima planino v rokah pravi člo
vek. Ima profesionalen pristop in 
to je čutiti povsod. To opazimo 
vsi smučarji in drugi obiskovalci. 
Veseli smo, da se je končno pre
maknilo na bolje. Čeprav je bilo 
pred tedni manj snega, so bila 
smučišča lepo steptana. Prav je, 

Marija in Martina Gostinčar 

»Tu smuča danes tudi vsa naša 
družina. Presenetila nas je nizka 
cena družinske karte. Velika pla
nina nam je zelo všeč in radi se 
bomo vrnili, takoj ko bo čas. Prišli 
pa bomo rajši med tednom, ker 
je danes velika gneča. Tu v Tihi 
dolini je boljše, sploh pa na dvoj-
ki.Veliko je lepo urejenih prog, 
vsak lahko najde kaj primernega 
zase. Precej se je spremenilo na 
boljše. Vlečnica ena bi morala 
biti dvosedežnica ker proga to 
zagotovo dopušča. Kamničanom 
želimo, da bodo znali obdržati 
tak nivo in od te turistične točke 
čimveč potegniti.« 

J O Ž E J A N K O V I Č , 59 let: 
»Velika planina je prijetna po
leti in pozimi zaradi domačno
sti in naravnih lepot. Kot smu
čarju mi je žal, da se toliko let ni 
nič obnavljalo. Naprave so zasta
rele, prepočasne. Vesel sem leto
šnje lepe smuke, urejenosti prog 
in prijaznosti zaposlenih. Planina 
naj ostane tako lepa in nedota-

Jože Jankovič 

bilo dobro razmisliti o umetnem 
zasneževanju.prej pa seveda pro
učiti ekološke razmere na pla
nini. Kaj več nimam povedati, saj 
sem prevzet od teh lepot in brž 
hitim v njihov objem. Za klepet 
pa bo čas v dolini.« 

B R A N E in M A J A S E D U -
ŠAK, 40 in 17 let: »Letos je 
tu gori zelo lepo. Tudi sicer je 
Velika planina lepa in privlačna, 
toda smučanje je po mojem še 
zmeraj boljše na Krvavcu. Prišel 
sem zaradi tekmovanja v skokih 
v okviru akcije SK Kamnik Beli 
dan. Dosegel sem prvo mesto. Tu 
gori se vedno nekaj dogaja in 
prav je tako. Vidi se, da gre na 
planini na bolje, tudi glede ureje
nosti. Če ne bi bilo take gneče, bi 
še prišla. Na nihalko bova gotovo 
čakala tri ure in to je nevzdržno. 

Upam, da bo podaljšana sezona 
prinesla sredstva za izboljšanje 

nem podajanju sider 
na dvojki. Povedal je 

v Tihi dolini 
, da je z de-

Brane in Maja Sedušek 

in nove prepotrebne investicije. 
Sicer pa smo Kamničani lahko 
srečni, da imamo tako lep na
ravni biser.« 

R O B E R T K E R N , vzdrževalec 
žičnic. Zmotili smo ga ob skrb-

Robert Kernin 
lom zaslužkom zadovoljen, sicer 
ne bi to delo opravljal že osem 
let. V veliko veselje so mu za
dovoljni obiskovalci, še posebej 
smučarji. Vsakemu rad pomaga 
in tako ne more priti do proble
mov, ki jih skoraj ni. Še posebej 
vestno je treba podajati sidra in 
tudi na ta način omogočiti hitrejši 
pretok smučarjev. Zastojev nima 
nihče rad, še najmanj pa smuke 
željni ljubitelji belih strmin. 

V E R A MEJAČ 

J a n e z u Tajcu z a ž i v l j e n j s k o 

d e l o - p l a k e t a Š p o r t n e z v e z e 

Dolgoletnemu športnemu de
lavcu Janezu Tajcu je občinska 
Športna zveza podelila plaketo 
za življenjsko delo kot skromno 
zahvalo za njegov trud, ki ga 
je posvetil razvoju športa. Pre
jem plakete sovpada z njegovim 
70-letnim jubilejem, ki ga slavi 10. 
4.1995. 

Janeza Tajca smo obiskali na 
njegovem domu. V prijetnem ra
zgovoru nam je pripovedoval o 

Ob materinskem dnevu z najstarejšo občanko 

S r e č a j e v s k r o m n o s t i 

Starost ni rada sama... Zato je 
tudi Frančiška Ulčar, rojena 25. 
10. 1896, pred tremi leti in pol 
prišla preživljat jesen življenja iz 
Smarce v Dom upokojencev Ka
mnik. Čisto sama le ni bila, saj so 
jo obiskovali domačini, sorodniki 
in njena varovanca iz otroških 
let, brata Milan in Tomaž Lukan. 
Tudi v domu jo radi obiskujejo, še 
posebej slednja dva fanta, ki ju je 
učila prvih korakov. Milan je star 
14 let, Tomaž pa je pri vojakih. 
Ponosna je nanju kot na svoja 
otroka. 

Frančiška, rojena Rak v Pod
gorju, je preživljala težka otroška 
leta. Njena mama je v enajstih 
letih zakona rodila 10 otrok. Z 
dnino je številno družino težko 
preživljala. Umrla je ob porodu, 
stara komaj štirideset let. Takrat 
je bilo Frančiški šele devet let. 
Pred smrtjo ji je mati zabičala: 
»Ne laži in ne kradi, pa boš zme
raj lahko živela in te bodo imeli 
ljudje radi!« Ker oče ni redno 
plačeval najemnine za stanova
nje, so se večkrat selili, ti Pod
gorja so se preselili na Perovo, 
nato v Nevlje. 

Takoj po mamini smrti je od
šla služit za deklo na Palovče 
h kmetu »Pri Revež«, kakor se 
je reklo po domače. Zdržala je 
tri leta. Pot jo je za štiri leta za
nesla na Gozd h Golobu. Srečo 
je iskala naprej in se odpravila 

v Novo Štifto, kjer je opravljala 
težka hlapčevska dela 8 let. Tam 
je bila med 1. svetovno vojno tudi 
edinkrat v življenju hudo bolna. 
Takrat je bilo vse veliko težje, 
tudi bolezen. Hlapec ali pa dekla 
se nista smilila nikomur, tudi če 
bi čreva vlekla za seboj. Danes je 
drugače - ob bolezni dobiš bolni
ško, je ogorčeno razmišljala pri
jetna sogovornica. 

Usodaje hotela, da je leta 1920 
prišla v Smarco in se 1930. leta 
poročila z Janezom Ulčarjem. Bi l 
je dober in skrben mož, zato je 
zaživela veliko lepše in polno ži
vljenje. Na svet je prijokalo če
tvero otrok, toda starosti ni doča
kal nobeden. Fantek je umrl še 
ne eno leto star, deklica je uto
nila v bližnjem potoku, ko ji je 
bilo komaj dve leti in pol, tretji 
otrok je umrl star 30 let, zadnji pa 
okrog 60 let. Mož Janez je od 16. 
leta do upokojitve delal v Stolu, 
Frančiška je skrbela za družino in 
hodila na dnino. Še posebej rada 
se spominja družine Vavpotič iz 
Šmarce. Vedeli so, da Francina 
družina nima kruha in vedno 
so ga radi odrinili nekaj zanje. 
Najhuje je bilo med 2. svetovno 
vojno. Vdova je že 25 let. Vesela 
je, kadar jo obiščeta vnuka Jana 
in Miro. 

V domu se Frančiška dobro 
počuti. Pravi, da ji v življenju ni 
bilo še nikdar tako lepo. Prej ni 

Frančiška Ulčar, najstarejša občanka Kamnika s svojimi častitljivimi 
99 leti. 
bila nikdar na morju, zdaj pa je v 
kratkem času videla toliko sveta. 
V domu jo povabijo na vsak izlet, 
ki se jih rada udeleži. Pohvali 
prijazne in skrbne delavce doma. 
Trenutno ne sme ven, ker je pre-
hlajena, a kot pravi, se bo kmalu 
»poštimala«. 

Za bralce sem hotela dobiti 
napotek, kako naj bi živeli, da bi 
dočakali tako lepo starost. »Prav 
debel človek ne doživi visoke 
starosti. Tanke rezine kruha mi 
niso omogočale debelosti. Zme
raj sem bila bolj drobna in še mož 
je dejal, da bom živela dalj kot 
svet. Skromnost je lepa čednost. 
Sreča je v skromnosti, ne pa v 
izobilju. Dobra dela tudi osreču
jejo in pomagajo živeti. Precej pa 
je človeku tudi usojeno,« je pritr

dila gospa Frančiška. 
Naša najstarejša občanka 

ogleduje kamniške planine, brez 
očal napelje nit v iglo in pri
dno šiva izdelke za delovno tera
pijo. Njeni številni izdelki krasijo 
domsko razstavo ročnih del. Po
nosno je povedala, da redno bere 
Kamniški občan, saj želi biti na 
tekočem z vsemi domačimi do
godki. Prebira še Družino, Ognji
šče in knjige iz domske knjižnice. 
Na televiziji pa si rada ogleda 
dnevnike. 

Gospe Frančiški želim v imenu 
uredništva, da bi njeno jesen ži
vljenja greli topli sončni žarki. Iz 
njih naj veje upanje v lep jutrišnji 
dan - teh pa naj bo čimveč! 

V E R A MEJAČ 

svoji zanimivi življenjski poti, še 
posebej pa se je veselo razgovoril 
o svoji športni karieri in o delova
nju v športnih organizacijah. 

Prejemnik najvišjega špor
tnega priznanja Janez Tajč je bil 
rojen 10. 4. 1925. Obiskoval je 
osnovno šolo, 2 razreda meščan
ske in 2 razreda obrtne šole. 
Mlada leta je preživljal z vrstniki, 
tudi čas II. svetovne vojne je pre
živel kot mnogi drugi. Že leta 
1947 se je vključil v športno ži
vljenje. Po letu 1951, ko je od
služil vojaški rok, je opravljal ve
liko odgovornih organizacijskih 
in drugih dolžnosti. Ves prosti čas 
je namenjal športu. To mu je bilo 
omogočeno tudi zaradi razume
vanja v delovni organizaciji A l -
prem, kjer je preživel čas od leta 
1951 do 1987. 

Zelo rad je imel strelstvo, ljubil 
je planine, tudi alpinizem, vklju
čeval se je v druge športne zvr
sti kot organizator in sooblikova
lec športnega razvoja v Sloveniji. 
Kljub relativno skromnim mate
rialnim možnostim so bili ljudje 
pripravljeni v športu nesebično 
delati. To je tudi temeljni razlog, 
da so bili športni uspehi vedno 
boljši. V strelski organizaciji je 
delal od leta 1951 do leta 1980. 
Dolgo časa je bil tajnik in nato 
predsednik strelske zveze v Ka
mniku. Načrtno delo v strelstvu 
se nadaljuje še danes, zato ka
mniški strelci dosegajo medna
rodne uspehe, nadaljuje naš so
govornik. Janez si je vedno pri
zadeval za skladno delo v vseh 
športnih panogah. Bil je tudi taj
nik in kasneje predsednik TTKS. 
Kot predsednik odbora je skrbel 
za vzdrževanje in obnovo špor
tnih objektov, si prizadeval poso
dobiti dom T V D Partizan Meki
nje, športne hale, telovadnice v 
starem zdravstvenem domu itd. 
Poleg ostalih si je tudi Janez pri
zadeval za gradnjo strelišča v Ka
mniku. Z enako vnemo je sode
loval pri delih na drugih športnih 
objektih. Skoraj ni športnega po
dročja, kjer ne bi bil prisoten kot 
aktivni član. Pri delu, kot pravi, 
je užival. Pravi, da tudi za da
nes velja, da je najboljši povezo-

Nagrajenec Janez Tajč 

valeč ljudi delo, ki ga opravljajo 
ljudje z enakimi hotenji. To je 
zelo pomembno za mlade ljudi. 
Skupni interesi in cilji oblikujejo 
človeka. 

Šport se je pri nas razvijal po
stopoma. Ustvarjali smo teme
lje za množičnost, ustvarjali na 
osnovah prejšnje generacije. Na 
tem gradimo tudi danes. To je 
generacijski proces povezovanja. 
Prav tako je potekala Janezova 
športna pot. Veliko in bogato je 
njegovo delo, saj je njegova dol
goletna športna aktivnost obro
dila dobre sadove. Tudi kot prvi 
predsednik Samoupravne inte
resne temeljne telesno kulturne 
skupnosti je ostal zvest tej usme
ritvi. 

Za svoje prizadevanje in uspe
šno delo je prejel več društve
nih, športnih, delovnih in dru
gih priznanj, med njimi občin
sko bronasto plaketo, medaljo 
dela, kot prvi Kamničan je pre
jel zlato Bloudkovo značko, sin
dikalno plaketo in celo vrsto dru
gih. 

Plaketa za življenjsko delo mu 
ogromno pomeni, zato pravi, da 
bo še vedno deloval, če mu bodo 
to dopuščala leta, predvsem pa 
zdravje. 

Prijatelji in športni znanci mu 
čestitajo in želijo še mnogo 
zdravja! 

STANE SIMŠIČ 



kultura K A M N I Š K I O B Č A N 

K u l t u r a , o m i k a p o m i t 

Tone Ftičar 

S o z v o č j a 

Med najpogosteje neprimerne, upreproščene, 
površne in bodisi zaradi nepoznavanja bodisi 
zaradi očitne nenaklonjenosti omalovažujoče 
»ocene« kulturne produkcije oz. kulturnega sno
vanja na Kamniškem sodijo obravnave najmno-
žičnejše, najizrazitejše in tudi najodmevnejše kul
turne zvrsti pri nas - zborovskega petja. Seveda 
s strani tistih, ki pač - nimajo posluha: zato 
ni nobena redkost, da se tej dejavnosti - če 
sploh - skuša priznavati kvečjemu pomen in vre
dnost »kulturne rekreacije«. Torej aktivnosti, ki 
je »predmet« osebne izbire in odločitve vsakega 
posameznika: pri svobodni izrabi prostega časa 
se slehernik odloča pač za tisto, kar ga veseli in 
mu nudi osebno zadovoljstvo. Izbira je seveda 
odvisna od osebnih afinitet in od možnosti; ure
sničevanje različnih interesov je pač pogojevano 
na tej relaciji, ki je univerzalna in potemtakem 
veljavna tako za zbiralce mineralov, privržence 
muharjenja, gojitelja eksotov, kot tudi za levje-
srčno bratovščino hazarderjev in naposled tudi 
(zborovske) pevce... 

Seveda pritrjujem pomenjljivosti svobodne iz
bire osebnih odločitev, nisem pa prepričan, da 
je prav vse tovrstne dejavnosti mogoče metati v 
isti koš; posebno ne, kadar je v obravnavo zajet 
tudi človekov duhovni svet, pomemben ne samo 
za posameznika, ampak tudi za skupnost. 

Pri tčmi, ki ji je tokrat namenjena pozornost, si 
v sredici dovoljujem nekaj drobcev iz zasebnosti; 
ne v spodbudo lastni narcisoidnosti, ampak kot 
izkustveno pot do oblikovanja zaključka, v kate
rega se ima to razmišljanje izteči. 

Kot dragocena doživetja iz otroštva se mi ne
redko prebujajo spomini na družinsko petje, kije 
pred prihodom radia in televizije na vas pri nas, 
streljaj od mesta pod Grintovci, značilno barvalo 
skoraj sleherni večer, zagotovo pa vse slovesne in 
praznične dogodke. 

Pri te vrste spominih je od najnežnejše dobe 
naprej v ospredju mamin glas s pesmijo »Kdo te, 
ptiček mali, peti je učil«, v spominskem sprehodu 
pa srečujem tudi staro mamo, ki poje »Sonček 
čez hribček gre«; v ozadju pa se ji že v večglasju 
pridružujejo tudi oče, stari ata ter strici in tete v 
veliki družini, ki skupaj neponovljivo ustvarjajo 
vzdušje za doživetja ob pesmih »Angelček varuh 
moj« ali »Glejte, že sonce zahaja« ali nemara 
katere druge, pomenljive in dragocene v posve
čenem trenutku... 

Seveda je bilo takšno petje hkrati osnova, 
spodbuda in izziv, da smo pogosto peli tudi sami 
otroci;z otroško pesmico sem prvič tudija vno na
stopil, kmalu kajpak v družbi svojih treh mlajših 
sestric. Oboje, pesmi in nastopi, me na poseben 
način - drugače kot včasih, pa vendar - spremlja 
do današnjih dni: od prvih otroških začetkov 
preko šolskih zborov v Kamniku, pa dijaškega 
pevskega zbora v času gimnazije, nato kamni
škega študentskega pevskega zbora in desetle
tnega prepevanja v vrstah Prvega slovenskega 
pevskega društva Lira. 

Zadnjih deset let se ljubiteljsko in službeno 
srečujem s številnimi zbori;ne sicer kot glasbenik, 
pač pa kot vodja strokovne službe ZKO Kamnik 
ter scenarist in povezovalec različnih prireditev 
v raznoliki pahljači kulturnih dejavnosti, med ka
terimi zborovska glasba zavzema prav posebno 
mesto. To v zvezi s posebnim mestom morem z 
gotovostjo trditi po izkušnjah z kdo ve kolikimi 
domačimi in tujimi pevskimi skupinami, ki so mi 

zaupale besedni del programa na doslej več kot 
dvesto glasbenih prireditvah; morem trditi po 
koncertih v največjih dvoranah ali po nastopih 
v prostorsko skromnih prizoriščih; po izkušnjah 
v domačem Kamniku, Mariboru, Novem mestu, 
prestolni Ljubljani ali na Rakitni; po odzivnosti 
publike v dvorani slovenske Filharmonije ali kul
turnem domu na Lazah v Tuhinju; vtisih zvočnih 
podob z nastopov v svetiščih od cerkve pri Sv. 
Primožu do kOlnske katedrale; gostovanjih pri 
rojakih od Bazovice pri Trstu do Malmoja na 
Švedskem... 

Ne domišljam si, da je to veliko, je pa dovolj 
za osebno spoznanje, namreč, da v nizu različ
nih ljubiteljskih (kulturnih) dejavnosti zborovski 
glasbi pripada prav posebno mesto. Da siga za
služi: ne samo zaradi bogate, bolj ali manj znane 
zborovske literature, ampak tudi zaradi priza
devanj številnih rodov pevcev, (po)ustvarjalcev, 
ohranjevalcev in nadaljevalcev slovenskega pe-
semskega izročila, ki so svoja priložnostna dru
ženja, požlahtnjena z govorico glasbe, od čitalni-
ških časov naprej oblikovali v jasno opredeljene 
programe narodnobuditeljskega, kulturnomani-
festativnega in umetniškega značaja v okviru 
društveno organiziranih pevskih zborov. 

Vem oziroma čutim, da niso nič manj od nek
danjih, pomembna prizadevanja tistih, katerih 
glasovi oblikujejo kultivirano vokalnoglasbeno 
govorico dandanes 

Kajti ta govorica v času, ko je pozornost mno
gih večidel žal ujeta v številna družbena neso
glasja, dileme, spore in spopade, razpeta med 
skrajnosti hlastanja za bahavim materialnim pre
stižem ter bojem za golo preživetje - prav ta 
govorica nam namreč more posredovati drago
cena sporočila, napotila in povabila k drugačnim 
vrednotam. V njeno berljivost, od zazna ve k pre
pozna vi najrazličnejših zvočnih podob, more sle
hernika voditi le pot, izhajajoča iz intime njegove 
lastne tišine: šele v takšno pripra vljenost se lahko 
naselijo izrazila hrepenenja po Lepoti, Umetno
sti. 

V hermetizmu, zaprtosti vase, samozadostno
sti, vzvišenem ekskluzivizmu, prestižni posestno-
sti, napuhu in domišljavosti, umetnost nima do
movanja, in prav tako ne karkoli, kar bi si zaslu
žilo oznako milosti, ki jo označujemo s pojmom 
kultura, omika. Čeprav se dandanes marsikaj za 
to razglaša. 

Rojstva zboro vske pesmi ni brez pripra vljeno-
sti za sodelovanje, soustvarjanje v skupinah ljudi, 
kijih druži želja po ubranosti; ni brez medseboj
nega posluha in prepoznavanja; ni brez spoštova
nja in sooplajanja v ljubezni do iste stvari. Takšna 
hotenja in prizadevanja so pomembno napotilo, 
da v stvaritvah bolj ali manj znanih avtorjev in 
pevskih zborov prepoznavamo dragotine, kijih 
je vredno odkrivati in spoznavati, jih spodbujati, 
podpirati in posnemati: v njih je dovolj poroštva 
za kakovost, na katero je vredno biti ponosen. 
To je namreč ena naših najodličnejših prepozna v 
tako v domačem prostoru kot tudi v tujini. 

Vredno se je potruditi, da nam torej Sozvočja 
- kot pojem sam in kot po njem poimenovani 
cikel kamniških koncertov domačih in gostujo
čih pevskih zborov - odpirajo čim več možnosti 
za duhovno bogatitev. Ne samo pevcev, pač pa 
tudi vseh tistih, ki v želji plemenitenja duhov
nega sveta v sebi najdevamo pripravljenost, da 
prisluhnemo sporočilom zborovske glasbene go
vorice. 

Seveda pa - Bog ne daj - nihče nikogar k 
ničemer ne sili: še vedno bo dovolj tistih, ki jim 
edina oblika pevske »kulture« utegnejo ostati -
karaoke. Škoda. 

Tekmovanje 

m l a d i h 

g l a s b e n i k o v 
O d 10. do 21. marca je v Lju

bljani v Slovenski filharmoniji, 
na Srednji glasbeni in baletni 
šoli in na Glasbeni šoli Vič -
Rudnik potekalo 24. tekmova
nje mladih glasbenikov Slove
nije na klavirju, kljunasti flavti, 
flavti, klarinetu, oboi, fagotu, 
saksofonu; nastopile pa so tudi 
komorne skupine s trobili. 

Iz naše občine se je tega tek
movanja ob spremljavi men
torjev Martine Golob - Bohte, 
Janeza Krta, Marije Holcar, 
Rada Rijevca in korpertitorja 
Aleša Studna udeležilo 6 učen
cev Glasbene šole z obveznim 
in prostim programom. Za kla
virjem so tekmovali Tanja VI-
dic, Tomaž Krt in Igor Zabav
nik, na klarinetu se je trudil 
Nikola Vukovič, na sopranski 
kljunasti flavti pa Jožica Rus in 
Nina Vengust. 

V. M E J A Č 

Mladiglasbeniki'z mentorji po generalki pred odhodom na repu
bliško tekmovanje. 

Medžupnjiska Karitas Kamnik 
vabi v sobo to , 2 5 . m a r c a , ob 16 . ur i 

na praznično prireditev ob m a t e r i n s k e m dnevu , 
ki bo v S r e d n j e š o l s k e m c e n t r u Rudol fa M a i s t r a . 

V kulturnem programu, ki ga bo povezovala Manja 
Žebaljec, bodo sodelovali: 

- otroški pevski zbor Glasbene šole Kamnik 
pod vodstvom prof. Darke Skalar 

- otroci in mladinci z enodejanko, recitacijami in glasbili 

Vljudno vabljeni! TIC občine Kamnik 

M a t i č n a k n j i ž n i c a K a m n i k 

O b 8 . i n 2 5 . m a r c u 

z d r . S a n j o R o z m a n 
Delo dr. Sanje Rozman z na

slovom Sanje o rdečem oblaku 
je v naši knjižnici, kakor tudi 
povsod drugod, venomer izpo
sojeno in venomer iskano. 

Zato smo vsi tisti iz Matične 
knjižnice Kamnik in Mladin
skega centra, ki smo skupaj pri
pravili praznično - »premišlje-
valni« večer z dr. Rozmanovo 
ob 8. in 25. marcu, pričakovali 
odmev med kamniškim občin
stvom. Naša pričakovanja so 
se zares uresničila, saj je bila 
tega dne dvorana polno zase
dena. Dr. Sanja Rozman je si-

Vendar pa svojo bolečino in 
iskanja predstaviti ljudem kot 
prelomnico, zaradi katere se 
mnoge stvari v življenju vre
dnotijo drugače in zaradi ka
tere je poraz pravzaprav prvi 
korak k zmagi in duhovni ra
sti, kot je to storila dr. Sanja 
Rozman, zanikanje in posta
vlja na glavo »zaplankanost« 
in bojazen pred posmehom. V 
sredo, 8. marca, smo se v dvo
rani kamniške knjižnice z njo 
res naklepetali. V prvem delu 
je pogovor vodila ravnateljica 
Breda Podbrežnik-Vukmir.ka-

Med dr. Sanjo Rozman, s katero je vodila pogovor Breda Podbrežnik, 
in številnim občinstvom je potekala prisrčna komunikacija (Vera M.) 

cer zdravnica, ki pa se ukvarja 
tudi z različnimi vrstami od
visnosti, zlasti pa z odvisno
stjo od odnosov. V svoji knjigi 
je opisala svojo lastno življenj
sko pot, zaznamovano z obu
pnim iskanjem ljubezni v dru
gih okoli sebe, kot da je oko
lica tista, ki človeku podeljuje 
identiteto in bivanjsko zaposle
nost. Glede na našo slovensko 
mentaliteto in lestvico vrednot 
je to pogumno dejanje, saj vsi 
prikrivamo naše slabosti pred 
zunanjim svetom, da bi ohra
nili videz uspešnega, samoza
vestnega človeka. 

sneje pa se je dialog med Roz
manovo in obiskovalci priredi
tve spontano nadaljeval; zlasti 
pa po koncu prireditve v avli 
knjižnice, kjer smo lahko ob 
prigrizku premlevali vtise. 

Težko je vsem, ki tega niso 
poslušali, strniti bistvo sporo
čila dr. Sanje Rozman. Vendar 
pa nam je njena dejavnost eden 
od primerov pogumnega iska
nja duhovne rasti, ki jo mo
ramo črpati predvsem iz sebe, 
iz svojega notranjega bistva. Če 
najdemo stik tudi s svojimi no
tranjim in preplašenim otro
kom, smo trdnejši in manjkrat 

čutimo potrebo, da z omamo 
potešimo svoj občutek manj
vrednosti. Če to ljudje spregle
dujejo, postajajo odvisni od ra
zličnih psihičnih manevrov; od 
samopozabe pri branju cene
nih ljubezenskih romanov, po
trjevanja pri delu in od čez
mernega dela (deloholiki!), od 
mogočnega občutka zmage nad 
smrtjo pri tveganju (nora vo
žnja z avtom, motorjem...), od 
hazardiranja, nakupovanja, po
sebne vrste seksualnosti, zelo 
pogosta je tudi odvisnost od 
sladkarij in hrane, od plehkih 
avantur... Končno je tu zasvo
jenost od odnosov: naša iden
titeta je odvisna od partnerja, 
od naših predstav, kako bomo 
z njim ali njo končno uresni
čili mit o romantični ljubezni 
in od naših projekcij. Vendar 
pa v takšni zvezi partner ni ob
čuten kot celostno bitje, pač 
pa je odsev pričakovanj. To je 
le pogojna in ne brezpogojna 
ljubezen, vzroki zanjo pa tičijo 
v otroštvu, ko smo morda do
bivali več pogojne kot brezpo
gojne ljubezni in ko smo se na
učili igrati različne vloge, samo 
da bi nas drugi videli, opazili in 
nas ljubili. 

Bistvena pa je globoka no
tranja sprememba, ki naj vsem, 
ki so kakorkoli zasvojeni, po
maga zapolniti svojo notranjo 
bivanjsko praznino. S temi be
sedami je izzvenel naš večer. 
Seveda smo se spraševali, s čim 
naj jo zapolnimo - z ljubeznijo, 
s samim seboj, seveda! Ven
dar pa skopo povzemanje Sa-
njinih besed ne more nadome
stiti skrivne in tople energije, 
ki se je takrat pretakala od nje 
in od poslušalcev; prav tako pa 
tudi ne prisrčnega klepeta v 
avli knjižnice. 

Zato najlepša hvala g. I.a-
loviču iz Planinke in M A R -
K E T U M A T E J A , da so nam to 
pomagali uresničiti! 

M o n o g r a f i j a o S v . P r i m o ž u 

n a d K a m n i k o m 

Pred kratkim je bila v razsta
višču Veronika v Kamniku pred
stavitev obsežne monografije o 
Sv. Primožu nad Kamnikom. 
Izredno lepa in bogata knjižna 
izdaja s številnimi barvnimi re
produkcijami je predvsem plod 
zagnanega dela in zavzemanja 
za ohranjanje in publiciteto tega 
enkratnega umetnostno-zgodo-
vinskega spomenika, oskrbnika 
pri Sv. Primožu, slovenista in lju
bitelja umetnosti, profesorja MI
L A N A ŠUŠTARJA, ki je tudi 
založnik knjige. Besedilo je pri
speval umetnostni zgodovinar 
F E R D I N A N D ŠERBELJ, ku
stos v Narodni galeriji v Lju
bljani. Knjiga, ki obsega okrog 
dvesto strani, je izšla s pomo
čjo sponzorjev, številnih kamni
ških in drugih podjetij, usta
nov in institucij. Fotografije je 
prispeval Marjan Smerke, risbe 
Maja Črepinšek, oblikovanje pa 
je delo Urše Mihelčič. Bese
dilo, ki je prevedeno še v nem
ščino (Hanka Štular) in angle
ščino (Gerda Fras), je lektorirala 
Marjeta Humar, korigiral pa M i 
lan Šuštar. Knjigo je natisnila Ti
skarna Mladinska knjiga v Lju
bljani v nakladi 2000 izvodov. 

Po spremni besedi F. Šerbelja 
sledi topografski in zgodovinski 
oris cerkvenih stavb in okolice 
ter arhitekturni razvoj cerkve Sv. 
Primoža in Felicijana od pre
dromanike, romanike, do gotskih 
prezidav in poznogotskih dozi

dav. Podrobno je opisan in sli
kovno predstavljen čas gradnje 
dvoladijske cerkve, dvojno obo-
kanje z rebrasto gotsko mrežo, s 
kamnoseško izvirnimi sklepniki 
in konzolami, oltarni baldahin 
nad grobom sv. Primoža in Fe
licijana, vse delo znamenite ka
mniške kamnoseške delavnice iz 
15. stoletja. Sledijo poglavja o 
cerkvenih nebeških zavetnikih, o 
rimskih mučencih Sv. Primožu in 
Felicijanu, o njunem čaščenju pri 
nas, njunih relikvijah in o zna
meniti oljni podobi o mučeniški 
smrti obeh svetnikov iz leta 1632, 
ki visi v cerkvi. 

Najbolj znamenite so vseka
kor cerkvene freske, slikarski bi
seri s praga novega veka: Po
hod in poklonitev Sv. treh kra
ljev, cikel Marijinega življenja, 
Podoba nadlog z Marijo Zave 
tnico, podobe svetnic in svetni
kov, vse iz leta 1504; vse izčrpno 
predstavljeno v sliki in besedi. 
Sledi poglavje o domnevnem av
torju in stilnem poreklu fresk. 
Nato sledijo zapisi o kiparskem 
in rezbarskem okrasju cerkve: 
gotski kip Marije iz približno leta 
1455, glavni in stranska oltarja 
iz sredine 17. stoletja. Glavni ol
tar krasi poznobaročna slika cer
kvenih zavetnikov. Občudovanja 
vredne so tudi Fallerjeve orgle iz 
leta 1680, prižnica s slikami Va
lentina Metzingerja iz leta 1742 
in oljno cvetlično tihožitje z mo-
nogramom kamniškega župnika 

Maksimiljana Leopolda Raspa. 
Enkratna je tudi osmerokotna 
Marijina kapela nad cerkvijo, 
edina te vrste pri nas. Zadnji del 
knjige je posvečen zgornji cerkvi 
Sv. Petra, skromnejši poznogot-
ski stavbi, ki pa skriva bisere v 
svoji notranjosti. Znamenitost 
je poslikan lesen strop s konca 
15. stoletja. To je najlepši in naj
starejši, pa tudi edini primer ta
kšnega stropa pri nas iz tega časa, 
ki ima zaradi svoje kvalitete tudi 
širše srednjeevropske razsežno
sti. Oltarji v tej cerkvi so zna
čilni predstavniki zlatih oltarjev 
iz sredine 17. stoletja. Pogrešamo 
morda le še obširnejši zapis o 
gradbeni zgodovini mežnarije, ki 
je tudi sama po sebi arhitekturna 
znamenitost. 

Sv. Primož nad Kamnikom je 
po svojem arhitekturnem, ka
mnoseškem, rezbarskem, kipar
skem, predvsem pa slikarskem 
bogastvu, pa tudi zaradi svoje 
slikovite lege pod vršaci kamni
ških planin, vsekakor edinstven, 
kompleksen in vrhunski ume-
tuostno zgodovinski spomenik, 
ki si takšno knjižno predstavi
tev vsekakor zasluži. Pričujoča 
knjiga naj bo vzorčni primer, 
kako naj monografsko, kvalite
tno predstavljamo našo kulturno 
dediščino. Na Kamniškem čaka 
na takšno ali podobno predstavi
tev še nekaj vrhunskih spomeni
kov: Mali grad, baročna cerkev v 
Tunjicah, mekinjski samostan, če 
omenimo le najbolj kvalitetne. 

DUŠAN LIPOVEC 



M r t v i n a s ž i v e t i u č e 

»Mrtvi nas živeti uče« je 
sporočilo, ki so ga vklesali na 
spomeniku žrtvam I. svetovne 
vojne na Kamniških Žalah. 

Ne želim prejudicirati prav
nega spora v zvezi s pristojbi
nami za grobove. Le v trenu
tnem napadu pesimizma me je 
zaskrbelo, da bo kamniški sli
kar Stane Cuderman ob stole
tnici svojega rojstva (26. aprila 
1995) pozabil plačati pristoj
bine za svoj grob in tudi za 
omenjeni spomenik, ki so ga po 
njegovi zasnovi postavili leta 
1939. Kaj neki bo napravil rajni 
slikar, ko bo dobil sporočilo, 
naj v petnajstih dneh odstrani 
spomenik in drugo opremo, če 
ne... No, Stane Cuderman je 
na podobne ukrepe že nava
jen! Okoli leta 1935 je v lju
bljanski restavraciji Slamič na
pravil fresko, ki so jo med 
II. svetovno vojno zavarovali 
pred Italijani s »slepim« zidom. 

Leta 1945 so fresko ponovno 
odkrili in z porušenjem zašči
tnega zidu proslavili osvobodi
tev Ljubljane. Slamičevo hišo si 
je »prilastninilo« podjetje z le
pim slovenskim imenom Adria 
Airways, ki freske s tematiko 
ustoličenja koroških vojvod »ni 
moglo vključiti v svoj koncept 
obnove poslovne stavbe«. Fre
sko so tako prekrili in zavaro
vali, da je nihče ne more več 
videti! Lepo bi bilo, če bi ti
sto fresko ponovno odkrili, ko 
bomo proslavljali »50 let po 
svobodi«; tako je imela nava
dno reči Lectarjeva mama, go
spa Tilka Steletova, ki jo sedaj 
»mečejo ven« iz groba, kjer po
čiva kar nekaj rodov iz Lec-
tarjeve hiše. Tudi Tilkina ta
šča, ki je bila teta Staneta Cu-
dermana, počiva v grobu, kjer 
bodo odstranili z groba »vso 
opremo«, če se Tone Štele ne 
bo uklonil in podpisal enoletno 

pogodbo..., ali pa Če pristojni 
organi (Ustavno sodišče?) ne 
bodo preve(t)rili zadevne za
kone in predpise. Mama Tilka, 
ki je imela te dni svoj god, je 
preživela kalvarijo nemškega 
zapora v Begunjah, povojne 
obvezne oddaje in nacionaliza
cije in ne nazadnje, odvzeli so 
ji tudi »zevnik« na Žalah. Tam, 
kjer stojijo zdaj mrliške vežice, 
so imele kamniške meščanske 
hiše svoje »vrtičke«. 

Imam čudno navado, da tudi 
na Žalah iščem korenine ro
dnega mesta in njegovih ljudi. 
N i mi vseeno, ker so nekazno
vano uničili nagrobnik Fran
ceta Steleta, prvega zborovodje 
pevskega zbora Lira in zaslu
žnega zbiralca narodnega blaga 
(Štrekljeva zbirka!); izginil je 
grob in spomenik Jerice Pod-
bojeve, ki j i je dr. France Pre
šeren posvetil vrsto najlepših 
in najčistejših lirskih pesmi.Teh 

Zapleti v zvezi z najemnino groba 

Grozilna p i s m a K o m u n a l n e g a podjetja 

Pozivamo vas, da v roku 15 
dni odstranite vso opremo z 
groba in območja pokopališča, 
ker bomo v nasprotnem pri
meru to storili mi in sicer na 
vaše stroške, brez predhodnega 
pismenega obvestila. 

Tako se končuje dopis, ki ga 
je 22. februarja letos od kamni
škega komunalnega podjetja 
prejel Tone Štele iz Kamnika. 
V njem pošiljatelj ugotavlja, da 
naslovnik očitno ne misli rea
girati na vse dopise, čeprav je 
edini, ki od leta 1989 do leta 
1994 ni poravnal najemnine za 
grob na kamniških Žalah. Na
vajajo tudi, da so naslovniku 
9. 7. 1992 poslali v podpis po
godbo o najemu groba, ki pa je 
ta ni podpisal. 

Kot je razvidno iz pisma, ki 
ga je Tone Štele 28. 2. 1995 
poslal županu in občinskemu 
svetu občine Kamnik ter po
litičnim strankam in časopi
som, zgodovina spora sega v 
leto 1989. Tone Štele je leta 
1987, podobno kot ostaii naje
mniki grobov na Žalah, skle
nil desetletno pogodbo o na
jemu groba in tudi plačal na
jemnino za to dobo, to je do 
leta 1997. Leta 1989 pa je Ko
munalno podjetje te pogodbe 
razveljavilo in poslalo vsem na
jemnikom nove pogodbe z do
ločeno letno najemnino. Zato 
seje Štele v začetku 1990 obrnil 
na občinsko tržno inšpekcijo in 
družbenega pravobranilca, da 
bi dobil mnenje o upravičeno
sti zahteve Komunalnega pod

jetja. Tržna inšpekcija v svojem 
odgovoru dvomi, če so priti
ski Komunalnega podjetja za
koniti in da je prehod na nove 
pogodbe vprašljiv, dokler so v 
veljavi stare. Družbeni pravo
branilec pa je navedel, da za
radi nepodpisa novih pogodb 
pred potekom dotedaj veljav
nih ni moč izvajati nobenih 
sankcij najemnikom grobov, o 
čemer je dobil tudi zagotovilo 
v Komunalnem podjetju. 

Komunalno podjetje pa se
danje grožnje utemeljuje tudi s 
tem, da so vsi ostali najemniki 
grobov plačali najemnine po 
novih pogodbah. Zato so Ste-
letu doslej vsako leto pošiljali 
pisne opomine, da bodo zaradi 
neplačiia odstranili opremo z 
družinskega groba na Žalah, ki 
ga ima družina Štele že več 

kot sto let. Ker ga je 20. fe
bruarja letos direktor Komu
nalnega podjetja še telefonsko 
opozoril na to, se je v strahu, da 
bodo komunalci svojo grožnjo 
res uresničili, obrnil na prej 
navedene naslove. Tone Štele 
želi,da bi pristojni organi ustre
zno ukrepali. Ker Tone Štele 
ni edini, ki ga je prizadela ra
zveljavitev desetletnih pogodb, 
lahko od Komunalnega podje
tja pričakujemo, da bo javno
sti pojasnilo zakonsko podlago 
za svojo odločitev, od pristoj
nih občinskih in državnih or
ganov pa jasno opredelitev do 
ravnanja Komunalnega podje
tja. Pogodba namreč ne more 
biti samo list nepomembnega 
papirja, če živimo v pravni dr
Žavi. 

(fs) 

S P O Š T O V A N I S T A R Š I 
P R E D Š O L S K I H OTROK! 

V s e s t a r š e , k i ž e l i j o v š o l s k e m le tu 
1995/96 vkl juči t i s v o j e o t roke v V V Z 
A n t o n M e d v e d K a m n i k v d n e v n o 
v z g o j o in v a r s t v o , p r o s i m o , d a 
p r o š n j e z a s p r e j e m o d d a j o d o 1 0 . 
5 . 1 9 9 5 na U P R A V O V V Z A N T O N 
M E D V E D , R a s p o v p r e h o d 2. 

P r o š n j e za sprejem dobite v eni izmed n a š i h 
enot, za vse ostale informacije pa pokl ič i te 
telefonski številki 831-327 ali 817-017! 

primerov je še mnogo! Vsak 
nagrobnik je pričevalec zgodo
vine nekega kraja, je del nje
gove kronike. 

Naši puntarski predniki so 
se upirali, ko so jim fevdalci 
mimo urbarja nalagali nove da
jatve in tlako. Nekaj podob
nega se dogaja z grobovi in po
ložnicami, ki v naslednjem me
secu dobijo namesto ene kar 
tri »mlade« (za vodo, smeti, či
stilno napravo ipd.). 

Končati moram. Na misel mi 
je prišlo, da so nekoč na Šuštar-
skem mostu »tunkali« v Lju
bljanico tiste, ki so se pregrešili 
zoper mero in vago... 

Tole je napisal močno jezen 
J A N E Z MAJCENOVIČ Rojstna hiša Rudolfa Maistra ob 121. obletnici rojstva tega zna

menitega generala in pesnika, kise je v teb dneh spominjamo. 

Z a p u š č e n a k u l t u r n a d e d i š č i n a 

Spominska hiša, ki kliče po 
obnovi, je rojstni dom našega 
velikega moža, vojaka in pe
snika Rudolfa Maistra. Stavba 
na Šutni je zapuščena in sa
meva, kakor da v njej ni življe
nja. Omet že odpada in čas je 
hišo prepleskal po svoje, ker je 
nočejo ljudje. Dvoriščna stran 
je še bolj razdejana in vse, kar je 
na dvorišču, je v neredu. Upra-
vljalec in lastnik občina Ka 
mnik je bila slab gospodar, saj v 
45. letih ni v stavbo vložila no
benega denarja za redno vzdr
ževanje. Neugledna hiša kazi 
mestni videz, ker je njen se

stavni del in predvsem zato, 
ker je ta hiša za slovenski na
rod kulturni spomenik prve ka
tegorije. Brez Maistra bi bila 
naša država tako velika kot 
po Valvasorju vojvodina Kranj
ska. Na raznih akademijah in 
ob spomenikih imajo govorniki 
polna usta lepih besed, kako 
moramo skrbeti za našo kul
turno dediščino. Po nekaj dneh 
pa ob spomeniku sameva raz
padajoči venec ali šopek rož, 
ker ni nikogar, ki bi to pospra
vil. Narod, ki si hoče ohraniti 
svojo identiteto, še zlasti v času, 
ki je pred nami, jo mora ljubo
sumno varovati in obnavljati, 

Z v e z a ku l tu rn ih o r g a n i z a c i j K a m n i k 

Vabimo vas.... 

Sobota, 25. marca, ob 19. url 
Frančiškanska cerkev, Kamnik 

KONCERT V OKVIRU KAMNIŠKEGA FESTIVALA 
MUŠICA A E T E R N A : 
-Volodja BAL2AL0RSKY, violina 
- Igor SAJE, kitara 
- Cveto KOBAL, flavta 
Vstop s prostovoljnimi prispevki! 

Petek, 7. aprila, ob 19. uri 
Razstavišče Veronika, Kamnik 

O D P R T J E RAZSTAVE: L O J Z E KALINŠEK - SLIKE 
Razstava bo odprta do 23. aprila vsak dan od 10. do 12. 
in od 17. do 19. ure, ob nedeljah samo dopoldne. 
Vstop prost! 

RAZPIS PLESNE ŠOLE Z MATEJO JUVAN 
Tečaji družabnega plesa začetne in vseh nadaljevalnih sto
penj bodo potekali vsako soboto (urnik bo oblikovan glede 
na število prijav in po razdelitvi v skupine) v Mali dvorani 
kina DOM v Kamniku. Obsegali bodo devet vaj po eno 
šolsko uro za predšolske otroke in devet vaj po dve šolski 
uri za šolarje ter zaključno prireditev, kjer bodo tečajniki 
lahko svoje znanje pokazali staršem in vsem ljubiteljem 
pies&. 
M e n t o r i c a : MATEJA JUVAN 
Cena tečajev: p r edšo l sk i otroci 2.750,00 SIT 

šolarji 3.250,00 SIT 
Začetek plesne Sole bo v soboto, 1. aprila 
VPIS: 27., 28. In 29. marca od 17.30 do 19. ure 
v prostorih ZKO KAMNIK, Japljeva 2. 

V A B L J E N I ! 

sicer z identiteto ponikne tudi 
narod. 

Morda kdo poreče, da je 
lahko opozarjati nadrejene na 
različne obnove, ko pa ven
dar ni nikogar, ki bi bil pripra
vljen prevzeti plačilo za stori
tve. Taka trditev ne bi povsem 
vzdržala, ker je bilo v preteklih 
dveh letih porabljenega veliko 
denarja za obnovo raznih sa
kralnih objektov, celo iz nena
menskih sredstev. Za obnovo 
spominskih plošč Maistra in F. 
Albrehta pa ni denarja, čeprav 
bi bil to le majhen izdatek (600 
SIT za črko), k i bi ga pokrili 
že z eno samo dnevnico, ki jo 
porabijo občinski svetniki, ko 
gredo v Rogaško, na Bled, Ce
lje ali Koper poslušat brezplo
dne razprave, kako naj deluje 
nova občinska uprava. 

O obnovi te hiše so pred 
dobrima dvema letoma razpra
vljali na občini in si stanje z 
okolico ogledali tudi občinski 
možje. Vsa nadaljnja aktivnost 
je povsem zamrla. Čas tej hiši ni 
več naklonjen, ker se vidi na fa
sadi, zato bi bili potrebni nujni 
ukrepi. Sedanji lastnik, župnija 
Kamnik, prav gotovo ne more 
stavbe sanirati v kratkem času 
in za nameček ima v njej še dva 
nelegalno vseljena stanovalca, 
ki sta ovira obnove. Da bi se za
deva premaknila z mrtve točke, 
daje stranka Zelenih Kamnik 
pobudo občinskemu svetu za 
obnovo Maistrove spominske 
sobe. Res je, da to ni podro
čje delovanja Zelenih. Gre le 
za oživitev aktivnosti, da bi za 
videz turističnega mesta Ka 
mnik vsi kaj postorili. Pri ob
novi in zbiranju predmetov za 
Maistrovo spominsko sobo bi 
morali biti nosilci aktivnosti re
zervni častniki občine Kamnik 
ali morda iz vse Slovenije, da 
bo naša vojska še bolj upravi
čeno nosila odličja našega na
rodnega junaka Maistra. 

A . K O N D A 

Pisma, mnenja, odmevi Pisma, mnenja, odmevi -•; Pisma* mnenfa, odmevi Pisma, mnenfa, odmevi 
Kulturni dom so gradili Barutanci 
Na članek »Ob kulturnem prazniku o kamniškem kul
turnem domu«, kije bil objavljen v Kamniškem občanu 
9. februarja 1995, je gospod Ferdinand Šegš, direktor 
kadrovsko splošnega sektorja Kemijske industrije Ka
mnik, 23. februarja 1995 napisal repliko. 
V tej repliki piše med drugim: 
1. Zaradi tega sem se odločil, da bralce seznanim še z 
zamolčanimi dejstvi. 
2.... možnost odkupa že skoraj izgubljenega kulturnega 
doma, ki je bil že enkrat naš. Pisec bi lahko obiskal 
zemljiško knjigo in se prepričal o lastništvu. 
Trditvi direktorja Šegša sta neverjetno pogumni in oči
tno je, da gospod Šegš še ne pozna vseh zamolčanih 
dejstev. 
Navedbi sta tako zapleteni, da ni mogoče odgovarjati 
po vrsti. Zato naj najprej pričnem z navedbo, daje 
bil dom že enkrat naš. Da je dom bil in je (op. A. C.) 
od smodnišnice, je jasno vsakemu Kamničanu in o 
tem ni nikoli nihče dvomil. Še več: Kamničani smo bili 
zaskrbljeni.koso v nedavni preteklosti nameravali dom 
razkosati in ga razprodati po kosih. 
Ni treba govoriti, kako so z udarniškim delom in kr
vavimi žulji gradili dom Barutanci. Z enakimi napori 
smo ali so gradili kulturne domove na Duplici, v 
Srednji vasi, Lazah, Šmartnem, Motniku, v Stahovici 
na Vegradu, nedograjeni dom v Kamniku na Šutni, 

planinski dom na Starem gradu in podobno. Kako je 
s temi kulturnimi domovi danes in kako so planincem 
vzeli dom na Starem gradu, tudi vemo. 
Kako jez zemljiško knjigo? 
Po drugi svetovni vojni je smodnišnica pridobila na 
Grabnu zemljišče na dveh lokacijah. Prvo je na Med
vedovi ulici, tam, kjer so barutanski stanovanjski bloki 
in samopostrežna trgovina Emona. Za to zemljišče je 
smodnišnica plačala ne samo takrat običajno »ceno«, 
temveč polno. Ozadja ne bom razlagal; to je znano 
barutanskim upokojencem. Drugo zemljišče je tisto, 
na katerem stoji kulturni dom. Bilo je last Holcarjevih 
z Grabna. Tega zemljišča ni bilo treba tako drago pla
čati... 
Stanovanjski bloki Kemijske industrije Kamnik na 
Medvedovi ulici so vrisani v katastrskem načrtu merila 
1:2880 in vpisani v zemljiški knjigi Okrajnega sodišča 
v Kamniku, razen bloka s hišno številko 5A. Ta stoji 
delno na parceli, ki je v lasti občine Kamnik in kot tak 
ni vpisan v zemljiško knjigo. 
Neurejeno zemljiškoknjižno stanje prednačrtov zadr
žuje zemljiškoknjižno izpeljavo t. i. nove izmere merila 
1:1000 za to področje. V katastrskem načrtu merila 
1:1000 je sicer zgoraj imenovani blok vrisan, ne pa 
tudi zemljiškoknjižno izpeljan. Opisano velja tudi za del 
garaž, ki stojijo ob železniški progi. 

Kulturni dom Kamnik je vrisan v katastrskem načrtu 
merila 1:2880 in tudi vpisan v zemljiški knjigi. 

Za samopostrežbo Emona na Grabnu je ogromna 
vrsta garaž, ki so jih zgradili uslužbenci smodnišnice. 
Eno teh garaž sem leta 1980 kupil od danes že pokoj
nega direktorja Gregorja Irta. Ko je odvetnik delal 
kupoprodajno pogodbo, smo šli na katastrsko upravo 
in zemljiško knjigo v Kamniku, da bi dobili potrebne 
zemljiškoknjižne podatke. Pokazalo se je, da garaža ni 
vrisana v kataster niti vpisana v zemljiški knjigi. Po 
plačanem davku sem poslal pogodbo Irtu.da na sodišču 
overovi svoj podpis. Po overovitvi je pogodbo vrnil in 
priložil fotokopijo lokacijske odločbe in gradbenega 
dovoljenja za pet garaž, ki so bile grajene v sklopu 
pričujočega primera. Verjetno je, da je teh pet garaž 
edinih, ki imajo urejene gradbene dokumente. 

* * * * * 

Danes smo na prelomnici. Dom, ki ga je smodnišnica 
zgradila za svoje kulturne potrebe.je 40 let služi! vsemu 
Kamniku. Hvaležni smo smodnišnici. Prehaja v druge 
roke in je potreben obnove. Zavedajmo se, da je bil leta 
1952 zgrajen tudi v počastitev stoletnice smodnišnice. 
Preden da smodnišnica dom iz svojih rok, naj to z 
zlatimi črkami napiše na njegovo pročelje. Nihče drug 
se ne more pohvaliti s takim jubilejem in nihče s tako 
potezo ob jubileju. 

Želimo srečo pri iskanju novega gospodarja doma in 
iskanju razgledanega arhitekta, ki ga bo obnovil. 

DR. A L B E R T ČEBULJ 

Slovenskim dogodkom na rob 
Zadnje čase se veliko piše oziroma razpravlja o 

naši, predvsem polpretekli zgodovini. Dogodki iz časa 
druge svetovne vojne in po njej so mnogim nezaželeni 
oziroma nezanimivi.Toda če nočemo biti narodotvorni 
in se iz tega kaj naučiti, se moramo o naši preteklosti 
pošteno zamisliti. 

Dejstvo je, da je zgodovina precej krvava in samo
morilska. Lepo in prav, da se obelodanjajo dogodki, 
ki so bili do nedavnega velika »državna tajna«. Toda 
če bo ostalo samo pri pisanju in obtožbah, bo vse 
postalo le samo sebi namen. Treba bi bilo tako ime
novano polpreteklo zgodovino čim bolj proučiti in jo 
primerjati s sedanjo realnostjo. V razpravah so premalo 
izpostavljene razmere, iz katerih je izviralo tako veliko 
sovraštvo med našim malim narodom.Vprašajmo se, 
zakaj je nastal komunizem, iskreno se je treba vprašati, 
zakaj toliko razdvojenosti in izdajstva? Zakaj tako 
primitivno obračunavanje po vojni 1. 1945 in toliko 
enoumja po njej? Za ljubi mir in kruhek je naš narod 
naredil praktično vse. 

Danes, ko se razmere obračajo v drugo smer, ko se 
razrašča kapital, predvsem v obliki malomeščanskega 
obrtništva, na drugi strani pa nastaja politična birokra
cija, ki ni sposobna izvesti primerne zakonodaje, mi je 
naša narodna preteklost vse bolj jasna. 

F R A N C OPRAVŠ Godič 



K a k š e n r e ž i m o d v o z a 

s m e t i h o č e m o 
Na srečanju predsednikov KS in občinskih svetnikov L D S 

iz Kamnika, kjer smo se pogovarjali o vlogi KS v novi občini, 
je prišlo do pobude, da bi podobna srečanja še kdaj pripravili, 
govorili pa bi o problemih posameznih KS. 

Prvo srečanje je bilo v ponedeljek, 6.3.1995, v Kulturnem 
domu Šmartno. Tema pa je bila zelo vroča - odvoz smeti. 

Srečanja sta se poleg občinskih svetnikov L D S ter obča
nov K S Šmartno in Tuhinj udeležila še direktor podjetja 
P U B L I K U S d.o.o. g. Laurenčič in poslanec državnega zbora 
g. Lavrinc. 

Že začetek je napovedoval vročo razpravo, saj je bilo eno
tno mnenje občanov, da diskriminacije pri odvozu smeti ne 
sme in ne more biti. Trenutno veljavni pravilnik o odvozu 
smeti namreč predpisuje, da tedensko odvažajo smeti iz cen
tra in bližjih KS, iz bolj oddaljenih pa je odvoz štirinajstdne
ven. 

Direktor Publikusa je nazorno predstavil problematiko 
ločenega zbiranja odpadkov in prevozov, pa tudi posledice, 
predvsem cenovne, tedenskega odvoza smeti. Odgovarjal je 
tudi na številna vprašanja občanov. 

No, prepričal ni nikogar. Prisotni so mu očitali, da že pred 
letom obljubljenih ekoloških otokov ni, da višje ležeči zaselki 
še vedno nimajo urejenega odvoza in podobno. 

Po dveurni vroči razpravi smo se lotili oblikovanja zaključ
kov. Direktor Publikusa je obljubil, da bo ekološke otoke re
aliziral v kratkem času. Občinski svetniki pa naj bi spremenili 
odlok, ki določa odvoz smeti. 

Da ne bi ostalo pri besedah, sta poslanska kluba L D S in 
SDSS Kamnik že 8. 3.1995 predlagala uvrstitev te točke na 
dnevni red naslednje seje občinskega sveta. 

Bistvo spremembe je, da bi za vse občane Kamnika veljal 
enak red pri odvozu smeti, ne glede na to, kje bivajo. 

Sprememba bo obravnavana na seji občinskega sveta 22.3. 
1995, in če jo bodo podprli tudi svetniki drugih strank, bomo 
v občini kmalu imeli en problem manj. 

Ob zaključku smo spregovorili še nekaj besed o telefoniji. 
S svetniki L D S se lahko srečate tudi v drugih KS. Sporočite 
svoje probleme na sedež stranke (tel. 817-058) ali v poslansko 
pisarno (tel. 831-468) in skupaj se bomo dogovorili za sreča
nje ali morebitne goste. 

P K L D S K A M N I K 
D E M I T R I J P E R Č I Č 

S o m a r p o k o j n i n e z o p e t n a u d a r u ? 

MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 

o b v e š č a vse svoje bralce, 
da bo knj ižnica od 27. do 31. marca 
ZAPRTA zaradi opremljanja kn j i žnega 
gradiva s črtno kodo. 
Prosimo za razumevanje! 
Obveščamo vse naše bralce iz Šmarce, 
da bo od maja naprej knjižnica v Šmarci 
odprta vsak ponedeljek med 16. in 19. uro. 
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * 

PRIREDITVE 
petek, 7. april, ob 19. uri: 

Potopisno predavanje o Avstraliji in Novi 
Zelandiji 
Pripravlja turistična agencija Van Gogh iz 
Maribora 

torek, 11 april, ob 19. uri: 
dr. Jurij Kolpakov, Homeopatija 
predavanje 

sreda, 12. april, ob 19. uri: 
Literarni večer z Ervinom Fritzom 

Že nekaj let so pokojnine 
stalno predmet žolčnih razprav. 
Predlagatelji posegov v pokoj
ninske pravice želijo dokazati, 
da država in gospodarstvo ne 
zmoreta več tako velikih obre
menitev. Zahtevajo krčenje teh 
sredstev in seveda tudi zmanj
ševanje pokojnin. Upokojenci 
te pritiske odklanjamo iz več 
utemeljenih razlogov. Razpo
ložljivi statistični podatki ka
žejo, da so upokojenci v za
dnjih štirih letih izgubili 6 do 
7 mesečnih pokojnin. Omeji
tveni ukrepi, ki so bili sprejeti 
v zadnjih letih, so nekatere ka
tegorije upokojencev zelo pri
zadele, zato odločno odkla
njamo vse poskuse vlade, da bi 
v letu 1995 ponovno posegla 
v pravice upokojencev. Držav
nim organom so znani podatki 
o višini pokojnin, pa kljub temu 
ne odnehajo s pritiski. Uravno
teženje državnega proračuna 
za leto 1995 na račun upoko
jenske populacije presega celo 
dober okus. V memorandumu 
za to leto so napisana načela, 
da se pravice upokojencev ne 
bodo krnile, pa kljub temu pri
hajajo vedno novi predlogi, ki 
so škodljivi za upokojence. Pri
kazujejo velik primanjkljaj v 
predlogu državnega proračuna, 
ne nakazujejo pa še drugačnih 
posegov, ki bi bili finančno za
jetnejši, a nekoliko težje ure
sničeni. Menijo, da je poseg v 
pokojnine najlažji način za pri
dobitev manjkajočih sredstev. 

V kamniški občini prejema 
pokojnine okrog 6000 občanov, 
od tega jih je zelo veliko, ki 
dobivajo minimalno ali še nižjo 
pokojnino, velika večina pa 
prejema znatno manj od pov
prečne pokojnine. Vsako zniže
vanje bi še bolj osiromašilo že 
tako skromne pokojnine, ki ko
majda zadoščajo le še za preži
vetje, nekateri pa so že na meji 
revščine. 

O teh problemih smo upoko
jenci Slovenije in v Kamniku 
že mnogokrat razpravljali in 
dokazovali absurdnost nekate
rih podatkov, s katerimi operira 
slovenska vlada. 

Zveza društev upokojencev 
Slovenije je te dni naslovila 
posebno pismo vsem odgovor
nim državnim organom in ute
meljila naše skupne zahteve: 
dosedanji način izplačevanja 
pokojnin, vključno s proraču
nom, mora ostati v veljavi. Prav 
tako se morajo sredstva za iz-

S H A R P 
SERVIS 
MENGEŠ 
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plačilo letnega regresa pove
čati v skladu s sprejetimi ob
veznostmi. S takimi zahtevami 
naše zveze v celoti soglašamo 
tudi kamniški upokojenci. 

Pri vsem tem želimo po
novno poudariti, da upokojenci 
razumemo težko gospodarsko 
stanje. Zavedamo se, da so ne
kateri ljudje brez zaposlitve, 
da prejemajo minimalno soci
alno pomoč in da živijo na 
robu. Upokojenci smo pripra
vljeni solidarno nositi vso težo 

sedanjega časa, toda toliko kot 
drugi. Ne moremo pristajati na 
težje pogoje od drugih in na ra
zlične predloge, ki upokojence 
znatno bolj obremenjujejo. 

Poskuse slovenske vlade, da 
bi zmanjševala pokojnine, je 
Državni zbor do sedaj nekaj
krat že zavrnil in prisluhnil 
upravičenim zahtevam upoko
jenskih organizacij. Poudariti 
velja, da so nekatere stranke 
naše zahteve v celoti podprle, 
nekatere pa le deloma. Upravi

čeno pričakujemo, da bodo te 
stranke tudi v prihodnje rav
nale tako in si s tem pridobivale 
zaupanje upokojencev - vo-
lilcev. Naše upokojene bralce 
bomo z razpletom sproti sezna
njali in tudi poročali, katere 
stranke in kateri poslanci Dr
žavnega zbora so nas podprli. 
To nam bo tudi v pomoč pri 
našem odločanju, komu bomo 
v prihodnje zaupali svoj glas. 

S T A N E SIMŠIČ 
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REVIJA PREDSTAV 
G L E D A L I Š K I H 
SKUPIN 
O B Č I N E KAMNIK 

KULTURNI DOM DUPLICA 

SREDA, 29. marca 
ob 16. uri 
A. Š e g a - D . Ahačlč: 
ZLATI KLJUČEK 
Gledališki krožek OŠ F. Albrehta, 
Kamnik 
Režija: Vanda Sake lšek 

ob 20. uri 
Cvetko Golar: 
VDOVA ROŠLINKA 
Ljudska igra - komedija 
Gledal iška skupina KD Zgornji Tuhinj 
Režija: Danilo Bajde 

Č E T R T E K , 30. marca 
ob 16. url 
M. C. Machado: 
MALA ČAROVNICA, 
KI NI MOGLA BITI Z L O B N A 
Gledališki krožek OŠ Komenda-Moste 
Režija: Bernarda Zorman 

ob 20. uri 
Drago Gervais: 
ZARADI STANOVANJA 
Razburjenje v štirih dejanjih 
Gledališka skupina 
KD I. Cankar, Šmar tno 
Režija: Franc Hribar 
PETEK, 31 marca 
ob 16. uri 
R. Dahl-J . Bračič: 
MATILDA 
Ko te starši ne razumejo in tudi šo la 
postane nemogoča.. . . 
Gledališki krožek OŠ T. Brejca, 
podružnica Loke 
Režija: Jana Pavlic 
ob 20. url 
J . B. P. Moliere: 
G E O R G E DANDIN 
aH PREVARANI SOPROG 
Komedija 
Mladinska gledal iška skupina 
KD Zgornji Tuhinj 
Režija: Franc Lajmiš 

SREDNJA ŠOLA R. MAISTRA, KAMNIK 
SOBOTA, 1. aprila, ob 20. url 
Andrej Hieng: 
IZGUBLJENI SIN 
Drama v štirih slikah 
Gledališka skupina 
Srednje šole Rudolfa Maistra, Kamnik 
Režija: Marja Kodra 

Pojasnila in informacije: 
ZKO, Japljeva 2 (Razstavišče Veronika), tel. (061) 831-612 

Vstopnina: 
Večerna predstava: 300,00 SIT 
Popoldanska predstava: 100,00 SIT 
Abonmajska vstopnica * 
za vse predstave: 1.000,00 SIT 
Vstopnice bodo v prodaji pri blagajni 
uro pred zače tkom predstav. 

Pisma, mnenfa, odmevi - Pisma, mnenja, odmevi - Pisma, mnenfa, odmevi - Pisma, mnenja, odmevi 

Čistoča v Kamniku 
ODPRTO PISMO 
Občinskemu svetu občine Kamnik 
Komunalni inšpekciji Občine Kamnik 
PUBLICUS d.o.o.-Enota Kamnik 

Novembra 1994 sem napisal članek, ki je bil v Ka
mniškem občanu objavljen januarja in v katerem sem 
se spotaknil ob čistočo Kamnika. Ponovno imam v 
mislih lokacijo oziroma okolico smetnjakov, ki jih upo
rabljajo nekateri lokali in najbrž stanovalci objekta, ki 
se ga je prijelo ime CEDAM. Gre za pravo svinjarijo, 
ki so jo lani turistični ocenjevalci Kamnika, ko so mu 
prisodili 1. mesto v svoji kategoriji, očitno spregledali. 

Zdi se, daje PUBLICUS število smetnjakov povečal, 
trgovci pa imajo debelo kožo in zanimajo jih le novci. 
Okolica smetnjakov je takšna, kot je bila prej. Ob 
osebnih opozorilih občana se zaposleni v teh lokalih 
sklicujejo na šefe, ki jih takrat ni, ali pa na merodajnost 
občinske inšpekcije, ki pa je očitno tudi ni. 

Če obstaja občinski odlok, po katerem se da ne-
marneže za to sankcionirati, dajem s tem pismom 
Komunalni inšpekciji občine Kamnik URADNO PRI
JAVO vseh povzročiteljev opisanega stanja. V naspro
tnem primeru pa predlagam, da občinski svet čimprej 
sprejme ODLOK, po katerem bo za urejenost okolice 

smetnjakov nekdo zadolžen, podobno kot za zimsko 
čiščenje pločnikov. 

Odlok mora biti enostaven. Če bo zahteval, da mo
raš kršilca zalotiti pri dejanju, s pričo, fotografijo in ne 
vem kaj še vse, bo neuporaben. 

V skrajnem primeru naj Publicus zaposli smetarja, 
ki bo na strošek tistih malomarnežev, ki takšno stanje 
povzročajo, pobiral smeti okrog njihovih smetnjakov. 

V vsakem primeru pa bi bil ročni smetar potreben 
za čiščenje zelenih površin ob pločnikih, na otroških 
igriščih ter drugih javnih površinah, nenazadnje pa tudi 
za mehaniziranimi smetarji, ki se jim večkrat zgodi, da 
stresejo kaj mimo. 

Naj ob tem opozorim le še na bohotno razraščanje 
divjega smetišča ob obvoznici med cestiščem in ko
lovozom, ki se v smeri proti Kamniku odcepi desno 
za usekom pri Volčjem Potoku. Obiskovalci Velike pla
nine, ki jih zadnje dni ni malo, imajo kaj videti. 

IVO GAŠPERIČ 

Še o ulici Matije Blejca 
Sem iz ulice Matije Blejca in sicer iz bloka. Imam 

nekaj vprašanj, prvo se nanaša na parkirne prostore. 
Sedaj avtomobile parkirajo že na zelenici med šolo in 
bloki, pločnik pa je dovozna ali odvozna pot. Vem, da 

ni bil izglasovan samoprispevek na Duplici, za kar mi je 
zelo žal. Najbrž imamo tudi zaradi tega takšne parkirne 
prostore. Vendar pa bo ta problem treba nekako rešiti. 
Prav tako so polna dvorišča pred bloki, tako da v 
primeru nujne intervencije gasilci ali reševalci ponoči 
ali popoldan ne bi mogli pripeljati pred blok. Tudi na 
cesti so vozila parkirana v treh vrstah, zato je večkrat 
odvoz smeti otežen. 

Moti pa me tudi, in vem, da ne samo mene, kontejner, 
ki je last gospoda Kureta. Ta stoji na sredini pločnika, 
kjer je bil prej, ko je bila tukaj še delavnica. Vanj kljub 
opozorilom stanovalci (ne vsi) mečejo smeti, kartone 
in razne materiale, ki tja ne sodijo. Ko pride delavec 
gospoda Kureta, zmeče vse, kar ne sodi v kontejner, 
na travo. Mene to zelo moti, ker je to skoraj pod 
mojim oknom. Ker pa imam rada urejeno okolico, to 
pospravim oziroma znosim v smetnjake. S tem je dela 
kar za dve uri. 

Zanima me, koliko časa bodo še parkirali na travi 
okrog šole in blokov. Koliko časa bo ta kontejner še 
na pločniku? Lastnik naj ga postavi na svoje dvorišče! 
Zakaj se na travi pri šoli ne naredi kakšen prostor za' 
otroško igrišče, saj se otroci lahko igrajo le na parki
riščih med avtomobili. Prosim še predsednike zborov 
lastnikov stanovanj, da bolj urejajo okolico blokov. 

Pobuda diskontu »Kotna« 
Zakaj kupujem v diskontu Napredek v Jaršah in 

ne v Kočni ob obvoznici, čeprav sem občan Kamnika. 
In zakaj? 

1. Ker so oznake artiklov s podatki izpisane dovolj 
čitljivo, da ne potrebujem očal, kot se mi dogaja v 
Kočni; 

2. ker je označen vsak artikel in mi ni potrebno 
iskati prodajalca, da na blagajni identificira ceno 
kot v Kočni (npr. koda 4 027800 021208); 

3. ker mi ni potrebno iskati oznake artikla, ki je v 
kamniškem diskontu kar pogosto zgubljena daleč 
od blaga in zato klicati na pomoč prodajalca, kot v 
Kočni; 

4. ker dobim izpisan račun, iz katerega je otročje 
lahko razbrati, koliko mene kaj stane in ne Napre
dek, oz. podjetje, kot je to v Kočni; 

5. ker lahko plačam tudi z VISO ali E U R O C A R D 
in ne le z LB kartico, ker je nimam, s čimer se v 
Kočni edino lahko plačuje. 

Drugih pripomb nimam. 
IVO GAŠPERIČ 



S k u p š č i n a Š p o r t n e z v e z e -

p r e d s e d n i k S t a n e Z a m i k 

V dvorani nad kavarno Vero
nika Kamnik je bila v torek, 14. 
marca 1995. redna 5. seja skup
ščine Športne zveze občine Ka
mnik. 

Na seji je sodelovalo 21 članov 
skupščine s pooblastili športnih 
organizacij. Sejo je vodil doseda
nji predsednik Janez Andrejašič. 
Po izvolitvi organov skupščine 
in poročilu verifikacijske komi
sije je delo potekalo po predla
ganem dnevnem redu. Vsi dose
danji organi so podali pismena 
poročila, zato tudi ni bilo po
sebne razprave. Iz finančnega na
črta za leto 1994 je razvidno, da je 
imela Športna zveza po zaključ
nem računu 34,7 milijona dohod
kov oziroma 116,6% v primer
javi s planom. Povečana sredstva 
so se natekla v glavnem iz naje
mnin športnih objektov in iz ob
činskega proračuna. Poraba sred

stev je bila usmerjena na celo
tno dejavnost Športne zveze. Ve
čji del sredstev je bil porabljen za 
investicijsko vzdrževanje špor
tnih objektov - 7,5, mio, tekoče 
vzdrževanje športnih objektov 
je znašalo 7,0 mio, za dejavnost 
Športne zveze je bilo porablje
nih 19,0 mio, od tega skoraj 11 
mio za dejavnost športnih or
ganizacij. Skupščina je brez raz
prave potrdila zaključni račun 
za preteklo leto in sprejela vsa 
posredovana poročila. 

Mandatna doba organov Špor
tne zveze je potekla in po poro
čilu Nadzornega odbora je bil so
glasno sprejet sklep o razrešnici. 

Pred odločanjem o volitvah 
novih organov je skuščina spre
jela še nekaj sklepov in stališč. 
V kandidacijskem postopku so 
športne organizacije predlagale 
svoje člane za različne funkcije. 

T / g o v i n a z o b u t v i j o 

Suline 
K a m n i k , M a i s t r o v a 3 
(nasproti Delikatese) 

OBUTEV ZA VSO DRUŽINO 

Obiščite nas in se prepričajte, da je 
naša izbira velika in cene ugodne! 

Odprto non-stop od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 8. do 12. ure. 

Vljudno vabljeni! 

Tako pripravljene predloge so 
člani skupščine prejeli skupaj z 
vabilom. Volitve so bile tajne. 

Za novega predsednika Špor
tne zveze občine Kamnik je bil 
izvoljen STANE Z A R N I K , član 
ŠD iz Komende, sicer član ob
činskega sveta. Za člane pred
sedstva so bili izvoljeni: Brane 
Bremšak iz rokometnega kluba, 
Gorazd Frontini iz odbojkar
skega kluba, Janez Kimovec iz 
ŠD Komenda, Bogdan Kokalj, iz 
nogometnega kluba, Dušan Le-
tnar, lokostrelski klub, Florjan 
Mlakar, teniški klub, Matic Rom-
šak, kegljaški klub. Hkrati so po
tekale tudi volitve predsednikov 
in članov svetov ter odborov. 
Za predsednika sveta za predšol
ski šport je bila izvoljena Mojca 
Svete iz W Z A . Medveda, za 
predsednika sveta za šolski šport 
je bil izvoljen Milan Kerec iz SŠD 
M . Vere, svet za športno rekre
acijo bo vodil Andrej Vavpetič 
iz N K Kamnik, svet za vrhunski 
in tekmovalni šport bo vodil Bo
ris Jamec iz lokostrelskega kluba, 
komisijo za kadrovska vpraša
nja, odlikovanja in priznanja bo 
vodil Marjan Schnabl, odbor za 
vzdrževanje in izgradnjo športnih 
objektov bo vodil Jože Zupin 
iz SK Kamnik, nadzorni odbor 
bo v naslednji mandatni dobi vo

dil Franc Prodnik iz plavalnega 
kluba. 

Pred zaključkom seje skup
ščine se je novoizvoljeni pred
sednik Stane Zamik zahvalil za 
izvolitev in izrazil prepričanje, da 
bo delo tudi v prihodnje plodno 
in v duhu vsestranskega sodelo
vanja. 

Športna zveza je tudi letos pri
pravila bilten »Kamniški šport v 
letu 1994«. V njem je vrsta zani
mivih podatkov, zlasti so našteti 
vsi vidnejši uspehi, doseženi na 
športnem področju leta 1994. Bil
ten so prejeli vsi udeleženci na 
seji skupščine, na razpolago pa je 
tudi vsem športnim društvom in 
drugim. 

STANE SIMŠIČ Naše srečanje je bilo prijetno in koristno hkrati. 

Srečanje k m e č k i h ž e n a Tuhinjske d o l i n e 

V sredo, 8. marca, so se žen
ske - članice Društva kmeč
kih žena Tuhinjske doline spet 
zbrale. Tokrat so organizirale 
delovno srečanje v kulturnem 
domu v Srednji vasi, ki se ga je 
udeležilo 69 od 153 članic, med 
drugimi tudi kmetijska sveto
valka Marta Kos. Srečanje so 
pričele z občnim zborom. Nato 
so z zanimanjem spremljale de
monstracijo priprave narezkov 
pravega kuharskega mojstra. 
Vmes so otroci OS Sela, pod 
vodstvom učiteljic Eme in M i 
lene, uprizorili igrico o smeta
novih kolačkih. Ko je bilo igrice 
konec in izdelani vsi narezki, 

so ob pokušini teh dobrot še 
dolgo klepetale in izmenjale 
marsikatero izkušnjo. 

Društvo kmečkih žena Tu
hinjske doline vodi predse
dnica Tončka Zalaznik. A k 
tivno delujejo že od leta 1992, 
vendar še nimajo svojih prosto
rov. To jih ne moti, saj imajo 
predsedniki krajevnih skupno
sti v Tuhinjski dolini posluh 
za njihovo delovanje. Enkrat 
so gostje v dvorani v Srednji 
vasi, drugič v Šmartnem ali pa 
na Selih pri Štefki Močnik -
kmečki turizem. Sestajajo se po 
potrebi. Sodelujejo na raznih 
prireditvah, kot so: sejem A l -

pe-Adria v Ljubljani, republi
ška razstava na Ptuju, na Dne
vih narodnih noš v Kamniku, 
na raznih drugih razstavah in 
prireditvah. 

Namen društva je predvsem 
izobraževanje kmečkih žensk. 
Organizirale so seminar o peki 
kruha, pripravi omak, o zdravi 
prehrani (zamrzovanje hrane, 
konzerviranje ipd.) o pogrinj-
kih, o gojenju rož... 

8. marec, dan žena, so žene 
Tuhinjske doline posvetile tudi 
izobraževanju. In prav je tako, 
mar ne? 

V E R A M E J A Č 

S k a v t i k r i ž e m k r a ž e m p o I d r i j s k e m 

Rdeči križ Kamnik sporoča 

1. Krvodajalska akcija 
Redne krvodajalske akcije, 

ki je potekala na Zavodu za 
transfuzijo krvi v Ljubljani 7., 
8. in 9. marca, se je udeležilo 
zelo veliko kamniških krvoda
jalcev, skupaj kar 728. Poleg teh 
pa je od 1. 1. do 7. 3.1995 kri 
darovalo še 176 krvodajalcev, 
ki so prišli posamično. Skupaj 
je torej v letošnjem letu kri 
darovalo že 904 občanov, lan
sko leto v tem času pa 853. 
Porast je brez dvoma posle
dica dobro pripravljene akcije 
in intenzivnega dela aktivistov 
Rdečega križa. Množično so 
se krvodajalske akcije udele
žili dijaki in profesorji Srednje
šolskega centra Kamnik, akcija 
je zelo dobro potekala tudi v 
K S Šmartno, Zg. Tuhinj-Laze, 
Črna, Srednja vas, Komenda in 
še v nekaterih drugih okoljih. 
R K Kamnik se vsem krvoda
jalcem in organizatorjem toplo 
zahvaljuje. 

2. Zbiranje pomoči - »AK
CIJA O T R O C I S L O V E N I J E 
O T R O K O M BOSNE« je bila 
uspešna. V kamniških osnov
nih šolah so intenzivno zbirali 
šolske potrebščine. Otroci so 
zbrali kar precej te pomoči, 
za poln kombi je je bilo. Tako 
zbrana pomoč na našem obmo
čju je bila odpeljana v Sarajevo 
s konvojem, ki je krenil iz Lju
bljane 15. 2.1995. Skupna vre? 
dnost zbrane pomoči v Slove
niji otrokom Bosne je bila vre
dna 46 milijonov tolarjev. 

3. Marsovčki: zbiranje fi
nančnih sredstev v nabiralni
kih, Marsovčkih, je v polnem 
teku. Od novega leta do 3. 3. 
so občani darovali sredstva, ki 
so se zbirala v trgovinah Tr
govskega podjetja Kočna Ka
mnik, in sicer 

Laze 3.270, Nevlje 3.540, 
Šmarca 5.217, Perovo-di-
skont 7.559, Market-Bakov-
nik 12.969, Moste 2.215, Ko

menda 7.621, Market-Kranj-
ska 14.040, skupaj 56.431 Sit. 

Vsem darovalcem se R K 
iskreno zahvaljuje v imenu pre
jemnikov te pomoči. Vse ob
čane vabi, da so tudi v pri
hodnje tako odprtega srca in 
darežljivih rok. Na ta način 
zbrana sredstva bodo upora
bljena za potrebe v občini, del 
sredstev pa je namenjenih za 
mednarodno pomoč. 

S T A N E SIMŠIČ 

V času zimskih počitnic smo 
se kamniški in stranjski skavti 
odpravili na večdnevno zimo
vanje. Odpravili smo se na 
Vojsko nad Idrijo. O počutju in 
aktivnostih, ki so potekale na 
zimovanju, so skavti povedali 
tole: 
I Z T O K : (pot od Kamnika do 
Vojskega) 

Odpeljali smo se z vlakom do 
Ljubljane, tam počakali avto
bus in se odpravili v Idrijo. Tam 
smo si ogledali rudnik živega 
srebra. Po ogledu smo se z av
tobusom odpeljali na Vojsko v 
kraj Planina (1077 m). Tja smo 
prišli okoli treh popoldne in se 
nastanili v domu. 
B E N J A M I N : (ogled Antoni-
jevega rova) 

Po prihodu v Idrijo smo 

si ogledali Antonijev rov. Za 
ogled je namenjenih le 150 me
trov in ta del smo si tudi ogle
dali. Rov je danes podprt s ko
vinskimi palicami. Prijazen vo
dič nam je pripovedoval o do
godkih, povezanih z rudnikom. 
Eden takih je bil tudi obisk 
jamskega škrata. Pokazal pa 
nam je tudi jamsko kapelico sv. 
Trojice, ki jo ravno obnavljajo. 
Po končanem ogledu pa smo si 
ogledali diapozitive o rudniku 
in njegovi zgodovini. 
L U K A : (delanje mostu iz 
vrvi) 

Najprej smo morali poiskati 
primerno mesto. Vrv i smo po
ložili na tla in dali mostu obliko. 
Na debelejše vrvi smo navezali 
še manjše in vse skupaj razpeli 
med dve drevesi. Trdnost mo
stu je lahko vsak posameznik 

tudi preizkusil. Po končanem 
delu smo most podrli. 
B L A Ž : (pustni torek) 

Razdelili smo se v skupine, ki 
so imele različne naloge: peče
nje in cvrtje krofov, opazovanje 
zvezdnega neba, delanje nosil 
in priprava družabnosti. 

B i l sem v skupini, ki je pri
pravljala družabnost. Pripravili 
smo igre, skeče, glasbene točke 
in izbrali miss ter mistra ma-
škar. 
M A T E J : (delanje nosil) 

V torek popoldne smo šli 
v gozd po debele veje, ki so 
služile za osnovo in jih zve
zali z deskami. Za lepši videz 
smo dodali še smrečevje. Zve
čer smo na nosilih nosili miss in 
mistra maškar. 
M O N I K A : (pohod Planina -
Hudournik) 

V sredo smo se odpravili 
do razgledne točke Hudournik. 
Hodili smo približno 2 uri v eno 
smer. Gazili smo tudi po 25 cm 
globokem neshojenem snegu. 
Med potjo smo tudi nekajkrat 
zašli. 
I R E N A : (ogled idrijskega mu
zeja) 

Ko smo se zadnji dan vračali 
domov, smo si ogledali muzej. 
V njem smo videli veliko le
pih stvari: kamenine, minerale, 
slike rudarskih hiš... Najbolj za
nimiva se mi je zdela krogla, ki 
je plavala na živem srebru. 

• • 

PROGRAM 

aktivnosti DRUŠTVA UPOKOJENCEV KAMNIK za leto 1995 

Organizirane bodo naslednje dejavnosti: 
1. Avtobusni izleti: 
20. 4. Lenti (Madžarska)-Radenci-Maribor. Izlet se ponavlja me

sečno. 
10.5. Cerkno-Tolmin-Kobarid-Trbiž-Kranjska Gora 
7.6. Hrastovljc Istrske toplice Opatija Kamnik 
22.6. Srečanje upokojencev Slovenije na Pohorju 
28.-29.6. Dunaj (Avstrija) in Bmo (Češka) 
5.7. Kr. Gora-Trbiž-Višarje-Vrata pod Triglavom 
22. 7. Ogled slapa Peričnik - Vrata ter srečanje borcev in mladine 

na Pokljuki 
2.8. Grossglockner-Heiligenblut-Tirole-Šparovec 
23. 8. G. Radgona-(kmet. sejem)-Radenci-Veržej-Mlin na Mu-

i i Ptujska gora (romanje) Kamnik 
7.9. Srečanje upokojencev Gorenjske v Kamniški Bistrici, septem

ber: ogled mesta Krakov (Poljska) in rudnika soli VVieliczka, tridnevni 
izlet. 

4.10. Vipavski Križ-Gorica-Sveta gora- Kamnik 
15.11. Šparovec-Borovlje-Kamnik 
2. Kolesarski izleti: 
Odhod ob 8. uri z društvenega dvorišča. 
4.5. Kamnik-Rudnik-Radomlje-Mengeš-Topole-Komenda 
18.5. Kamnik-Komenda-Cerklje-Vodice-Komenda 
25.5. Srečanje kolesarjev Gorenjske v Škofji Loki 
1.6. Kamnik-Dob-Moravče. Srečanje z upokojenci Moravč 
15.6. Kamnik-Moste-Vodice-Cerklje-Komenda 
6.7- Kamnik-Zg. Tuhinj. Srečanje z upokojenci Motnika in Špitaliča 
20.7. Kamnik-Komenda-Preddvor 
3.8. Kamnik-Komenda-Cerklje-Vodice-Komenda 
17.8. Kamnik-Preddvor-Komenda 
31.8. Kamnik-Tutiinj-Kamnik 
21.9. Kamnik-Vodice-Cerklje-Komenda 
5.10. Kamnik-Rudnik-Radomlje-Mengeš-Komenda 
3. Pohodi: 
13. 4.: Trojane-Doline-Moravče, 22. 4.: Trzin-Rašica-Gobavica, 6. 

5.: Pohod ob žici Ljubljane, 10.5.: vrhovi v okolici Motnika, srečanje, 
16.5. : Kozjak-Šipek-Šmartno, 20.6.:Trnovče-Rudnik-Kamnik, 11.7.: 
Tuhinj-Kostavska planina-Črnivec, 18.7.: Motnik-Menina-Tuhinj, 12. 
9. : Črnivec-Velika planina-Stahovica, 3. 10.: Zakal-Vegrad, 12. 10.: 
Moravče-Trojica (Kostanjev izlet), 9.11.: Potok-Vel. Lašna-Kamnik 
in 24.12.:Tuhinj-Kostavska planina 

4. Planinske ture in pohodi v sodelovanju s PD Kamnik: 25. 3. 
Snežnik, 26. 3. Porezen, 15. 4. Štampetov most, 24. 4. Kofce, 7. 5. 
Blegoš, 20.-21.5. Rokovnjaški pohod, 28. 5. Stol, 3.6. Velika planina, 
10.6. Virnikov Grintovec, 24.6. Sleme-Smrekovec, 8.7. Rogatec, 16.7. 
Kamniško sedlo-Dan Kamniških planin, 29.7. Monte Pcralba -Italija, 
5.8. Kokrško sedlo-Grintovec, 12.8. Pristovški Storžič, 19.8. Matkov 
kot-Mrzla gora, 26.8. Žmavcarji, Turska gora-Kamniško sedlo, 1. do 
3. 9. Triglav, 16.-17. 9. Škrlatica, 30. 9. Ratitovec-Soriška planina, 14. 
10. Olševa, 15.10. Mokrice, 28.10. Nanos, 12.11. Litija-Čatež, 18.11. 
Slivnica, 26.11. Črnivec-Smrekovec-Menina, 10.12. Litija-Tisje, 17. 
12. Javornik. 

5. Kulturno- zabavni popoldnevi bodo organizirani vsak prvi petek 
v mesecu na dvorišču DU. 

6. Srečanje ženske sekcije bo vsak drugi in četrti četrtek v mesecu 
(razen v juliju in avgustu) 

7. Počitnikovanje v počitniškem domu Delfin v Izoli je organizirano 
v novembru in februarju 

8. Socialno delo: članice komisije bodo obiskale člane društva, ki so 
dopolnili 80 in 90 let, ter starejše. Obiskale bodo tudi bolne člane in 
jubilante. 

9. Športna značka: upokojenci, ki v letu dni dosežejo 8 točk, prej
mejo posebno športno značko. Za vsak kolesarski izlet dobijo po 1 
točko, za pohod ali planinsko turo pa dobijo 2 točki. 

Društvo med letom lahko spremeni program posebnih delovnih 
aktivnosti glede na potrebe in vreme. Vsaka akcija je objavljena tudi 
na oglasni deski D U Kamnik, Kolodvorska 5. Informacije je možno 
dobiti po tel. 831-015. . 

S T A N E SIMŠIČ 

V Antonijerem rovu zaen
krat še ni snega. Zato je bilo 
treba snežno darilo izkoristiti 
pred rovom. 

Na koncu pa sem povpra
šal še voditelje o uspehu zimo
vanja. Ti so mi odgovorili, da 
so z zimovanjem zadovoljni 
in da so tudi tisti, ki so bil i 
na zimovanju prvič, že začu
tili skavtskega duha. Povedali 
pa so tudi, da si svojega časa 
Še ne znamo razporediti. Na 
vprašanje, zakaj so si izbrali 
ravno Vojsko, so mi povedali: 
»Izbrali smo si ga zato, da bi 
spoznali tudi ta konec' Slove
nije, Idrijo in njene običaje.« 

skavt 
B E N J A M I N B E Z E K 



U t r i p i z O S K o m e n d a - M o s t e 

Četudi je mesec februar med 
najkrajšimi v letu, se je v šoli Ko
menda-Moste odvijala vrsta dejav
nosti ob pouku: za učence 8. r. 
je bilo zagotovo najpomembnejše 
preverjanje znanja iz slovenskega 
jezika (14. 2. 1995) in matematike 
(15.2.). Tega poskusnega preverja
nja se je udeležila vsa generacija 
osmošolcev, v majskem oz. junij
skem roku pa bodo udeleženci le 
tisti, ki jim bo to nujno potrebno za 
vpis v izbrano srednjo šolo. 

V OŠ Komenda je bil 16. 2. že 
tretji sestanek občinske študijske 
skupine za 3. razred. Tokrat je bila 

gostja gospa Sonja Mirtič, priza
devna učiteljica razrednega pouka 
iz OŠ Mojstrana, sicer pa ena od 
pionirk opisnega ocenjevanja učen
cev. Udeležencem srečanja je več 
kot nazorno in prepričljivo pred
stavila povzetke opisnega ali ana
litičnega opisovanja otrokovih do
sežkov. Z video posnetki pa je po
nazorila, kako stalno in dobro so
delovati s starši in učenci. Je avto
rica več publikacij na to temo in 
stalno sodeluje s Pedagoško fakul
teto oz. prodekanico dr. Cveto Raz-
devšek-Pučko, ki strokovno bedi 
nad projektom. 

N a š a š o l a v n a r a v i 
modrino neba. Začel je pihati veter 
in postalo je hladno. Kljub temu 
smo popoldne odšli v Planico, kjer 
smo si ogledali skakalnice. Na eni 
izmed njih so tudi vadili skakalci. V 
Tamar nismo mogli priti, ker je bila 
cesta zaprta. Ko smo se vračali iz 
Planice, smo si ogledali tekmovanje 
smučarjev tekačev. Bilo je svetovno 
prvenstvo novinarjev. Dan je bil ču
dovit. Praznovali smo tudi rojstni 
dan medicinske sestre Milenke. 

Četrtek: vremenska napoved je 
držala: sonca ni bilo videti, megla 
je zakrivala pogled na gore. Ob po
gledu skozi okno smo postali žalo
stni. Zopet se nismo mogli sankati. 
Po pouku smo se odpravili na pla
vanje, izkoristili smo še zadnje ure 
naše šole v naravi. Naslednji dan 
smo nameravali domov. 

Zvečer nas je čakalo preseneče
nje: večerja ob svečah, prijazen na
smeh gospoda Borisa, ki nam je po
lepšal vse, posebno pa še ta večer. 

Kakor vse lepo hitro mine, tako 
so minili naši dnevi v šoli v naravi. 
Bili so lepi, zato se jih bomo radi 
spominjali. 

Učenci 3. razreda z učiteljico 
Majdo Korbar 

Osnovna šola v Zavodu za 
usposabljanje invalidne mladine 

Kamnik 

Smo učenci 3. razreda osnovne 
šole v ZUIM Kamnik. Bili smo 
v Kranjski Gori v hotelu Prisank. 
Imeli smo šolo v naravi. Čas smo iz
koristili za sankanje, smučanje, pla
vanje, sprehode in krajše oglede 
okolice. Tudi pouk smo imeli. Imeli 
smo se zelo lepo. Zadovoljni smo 
bili s hrano in postrežbo. Vsi za
posleni v hotelu so bili prijazni in 
ustrežljivi ter zelo pozorni. Vredni 
so vse pohvale. 

Dnevi, ki smo jih preživeli v šoli 
v naravi, so bili od ponedeljka do 
četrtka polni doživetij. 

Ponedeljek: prvi dan smo šli do 
Jasne. To je lep konec Kranjske 
Gore. Jezerca so bila zamrznjena, 
le del je bil brez ledu. Tam so pla
vale račke. Ob jezeru stoji kip ko
zoroga - simbol Jasne. Zvečer smo 
bili utrujeni, ker smo se popoldne 
tudi sankali. Hitro smo zaspali. 

Torek: zbudile so nas dežne ka
plje, ki so udarjale na okenska ste
kla. Po pouku smo šli plavat. Ker se 
vreme ni zboljšalo, smo plavali tudi 
popoldne. Vseeno je bilo lepo. 

Sreda: sončni žarki so že zgodaj 
obsijali vrhove nad dolino rek Ve
like in Male Pišnice. Lep dan se 
nam je obetal. A lepo je bilo samo 
dopoldne. Proti poldnevu so se po 
nebu začeli voziti oblaki in zastirati 

Februarja in marca je čas rodi
teljskih sestankov in staršem smo 
ponudili dvoje predavanj: na razre
dni stopnji v Komendi na temo 
Kako učencu pomagati pri učenju, 
ki ga je pripravila prof. Branka 
Špende, v 8. razredih pa predava
nje dr. Angelce Žerovnik - Moč 
prijazne besede. Predsednik sveta 
staršev, g. Matija Remše, je v go
ste povabil dr. Huberta Požarnika, 
ki je na svetu staršev 23. 2. 1995 
predaval o problematiki vrednot, 
vzgajanja v šoli in v družbi nasploh 
v luči nove šolske zakonodaje: po
manjkanje in zanikanje avtoritete, 
vdor televizije in informatike, ne
malokrat razdrte družine, pomanj
kljiva družinska vzgoja, prevelika 
storilnostna naravnanost šole, večja 
agresivnost in še vrsto drugih dejav
nikov, ki nam oblikujejo sedanji čas 
in ravnanje. 

Učenci 5. razredov so se vrnili iz 
zimske šole v naravi, ki sojo imeli v 
Cerknem in na smučišču Črni Vrh 
nad Cerknim. Mlade odbojkarice 
OŠ Komenda-Moste so ponovno 
osvojile 1. mesto na občinskem pr
venstvu in tako potrdile že tradicio
nalno uspešnost tega kolektivnega 
športa v občinskem merilu. Večini 
je znano, da ima naša šola daleč 
najslabše pogoje za športno vzgojo 

G o s p o d u B r a n k u 
H r i b a r j u i n n jegovim 
sodelavcem! 

V začetku meseca marca 
1995 smo postali bogatejši še 
za en učni pripomoček - gra
foskop. Sredstva za nabavo 
aparata nam je zagotovilo MI
ZARSTVO HRIBAR iz Mo
tnika. 

Ob tej priložnosti se naj
lepše zahvaljujemo vsem čla
nom kolektiva, ki so nam ve
dno pripravljeni priskočiti na 
pomoč. 

Še enkrat iskrena hvala! 
Učenci in učiteljici 

OSMotnik 

v občini, saj kljub dvema telova
dnima prostoroma (enemu v šoli 
Moste in drugemu v šoli Komenda) 
v resnici nimamo niti ene prave, 
šolskim standardom in normativom 
primerne telovadnice. V investicij
skem programu občine Kamnik je 
tako upravičeno na drugem me
stu (za izgradnjo šole v Šmartnem) 
tudi ustrezna širitev OŠ Komen
da-Moste. Po razvojnem konceptu 
za to področje je predvidena sa
mostojna osnovna šola v KS Ko
menda in v KS Moste, zato investi
cijski program (prijavljen tudi na 
Ministrstvu za šolstvo in šport) vse
buje za OŠ Komenda izgradnjo te
lovadnice in preostalih učilnic za 
šolanje vseh učencev od 1. do 
8. razreda, ter sočasno adaptacijo 
šole Moste tako, da bo zadostila 
predpisanim normativom in stan
dardom za: osnovnošolsko telova
dnico, knjižnico, jedilnico, garde
robo, kabinete pri učilnicah. 

Učenci in učitelji te šole so na
mreč za vse te prostore prikajšani -
ker jih ni ali pa so to improvizirani, 
neustrezni prostori. Šolska stavba 
v Mostah je bila zgrajena 1954. leta 
in velja za eno najstarejših osnov
nošolskih stavb nasploh. 

M A R I J A M O J C A 
MALEŠ 

Ob dnevu žena so se potrudili 
tudi učenci z Gozda 

V soboto, 11. marca, so učenci podružnične šole Gozd pripravili 
kulturni program ob dnevu žena. Čeprav bi mnogi ta praznik radi 
izbrisali s seznama praznovanj, ga nekateri še upoštevajo in pra
znujejo. Praznovanje pa samo po sebi ni nič slabega. Lepa beseda, 
skromno darilo iri majhna pozornost niso nikoli odveč. To je lahko 
nekaj, kar nam polepša dan. 

Učenci so prisrčno zapeli, nastopili v dramskih prizorčkih in 
deklamirali. Sami so izdelali darila za vse obiskovalke. Vse, kj so se 
udeležile proslave, so lahko popile kavo, sok in prigriznile piškote. 
To je omogočila KS Črna. Domov so odšle vesele in z vedro mislijo 
v srcih. 

B.T. 

Piki v k a m n i š k i knjižnici 
V četrtek, 9. marca, nas je 

v knjižnici obiskal prijazni kuža 
PIKI. Najmlajši ga dobro po
znajo po slikanicah in risankah, 
zato je na srečanje prišlo več kot 
sto njegovih oboževalcev. 

Piki je z otroki skrival kost, z 
njimi zaplesal in zapel. Otroci pa 
so barvali in risali Pikija, naredili 
razstavo. Piki pa se jim je podpi
soval kot pravi zvezdnik. 

Ko se je Piki napovedal v knji
žnici, je obljubljal, da bo telovadil 
in se igral z otroki, potem pa je 
kar obsedel, češ da ga boli tačka 

(neroden in težak kostum). Sicer 
pa je bil priden in prijazen: ni la
jal, nikogar ni niti polizal kaj šele 
ugriznil in tudi lužice ni spustil, 
čeprav je ves čas škilil k stebrom. 

Pikiju je bilo v Kamniku všeč, 
zato vam pošilja en prijazen pasji 
pozdrav - H O V ! 

Vaš P i k i 
P.S.: Prireditev smo pripravili v 

sodelovanju z založbo Mladinska 
knjiga, ki letos slavi že polnih 50 
let. Ob tem jubileju so k nam pri
peljali Pikija in podarili Matični 
knjižnici tudi 50 knjig. H V A L A ! 

V P o r t o r o ž u - L u c i j i 
p r o d a m d v o s o b n o 
s t a n o v a n j e 60 m 2 

a l i z a m e n j a m z a 
m a n j š o k m e č k o h i š o 
z n e k a j z e m l j e . 

T e l . (066) 70-678 
a l i (061) 814 -071 , 
z v e č e r . 

k o č n a 

P E M O D N A H I S A 
KAMNIK, 

Medvedova la, tel. 831-404 
Pestra ponudba ženske, moške in otroške 

konfekcije, modna oblačila iz uvoza 
— vse to odslej na enem mestu — 

v novi MODNI H I Š I 
od 31. marca dalje! 

Vzemite si čas in nas obiščite od 8. do 19. ure 
— izkoristite promocijska darila, gotovinske 
popuste in druge ugodnosti v mesecu aprilu! 

VABI VAS NAJLEPŠA KOČNINA TRGOVINA! 

DARILNI KUPON s tem kuponom imate 
ZA MODNO HIŠO 10% POPUSTA 
(velja v aprilu) pri nakupu z gotovino 

Ž I V I L S K E T R G O V I N E I N D I S K O N T 
VELIKONOČNA AKCIJSKA PRODAJA 

od 22. 3. do 17. 4. 

— vrat brez k o s t i 1 k g 9 9 5 , 4 0 
— š u n k a brez k o s t i 1 k g 9 9 5 , 4 0 
— sir E M E N T A L E C 1 k g 9 4 2 , 4 0 
— v i n o K R P A N r d e č i 1 1 . 1 4 2 , 0 0 
— k o m p o t A N A N A S k o š č k i 8 3 6 g 1 3 7 , 0 0 
— roz ine 2 0 0 g 6 7 , 0 0 
— k a v a m l e t a O R 1 E N T 2 0 0 g 2 7 7 , 0 0 
— č o k o l a d a V E S E L A A L E L U J A z l e š n i k i 1 0 0 g 9 1 , 9 0 
— olje r a s t l i n s k o S O N Č N I Č N I C V E T 1 7 2 , 0 0 
— m o k a P O S E B N A be la 1 k g 7 2 , 0 0 

S A D N A D R E V E S N I C A I N V R T N A R I J A 
Tudi letošnjo sezono smo za potrebe vrtičkarjev in 
ljubiteljskih sadjarjev pripravili NARAVI PRIJAZNA 
ŠKROPIVA. 
Za predspomladansko škropljenje sadnega drevja bomo 
prodajali škropivo v ponedeljek, 27. marca, od 8. do 16. 
ure v SADNI DREVESNICI na Ekslerjevi 8. 

D E Ž C i R S T V A : v m e s e c u a p r i l u bos t a o b s o b o t a h o d 7. d o 19 . ure 
d e ž u r n i t r gov in i B A K O V N 1 K (tel . 8 1 1 - 5 0 0 ) in N E V L J E (tel . 8 3 1 -
6 7 5 ) , o b nede l j ah o d 8. d o 1 1 . ure p a t r g o v i n a B A K O V N 1 K . 

S L E D I T E M A R K A C I J I O B i S Č I T . E . . . ? \ ' V . . 



N e k a j z n a m e n i t o s t i K a m n i š k i h A l p - X X I X 

O k n a n a M o v z i n i 
Most, votlina in štirje preduhi v grebenu, k i gre iz začetka 

Repovega kota pri Sukalniku, nmv 1830 do 1890 m. 

V preteklih stoletjih je bilo 
gospodarsko izkoriščanje gora 
pomembnejše kot danes. Tako 
so pasli v Kalcah, pa za Koglom, 
v Žmavčarjih in tudi na Pla-
njavskih zelenicah. Ime Na Mo
vzini naj bi tako nastalo zaradi 
tega, ker so tam nekdaj molzli 
ovce. 

Greben, ki se iz začetka Re
povega kota vleče vse do Sukal-
nika, je v zgornji polovici pre
kinjen z manjšim sedlom. Tam 
je nekaj bolj ravnega sveta, so 
pa tudi previsi in votline, ki so 
lahko dajale zavetja tako čredi 
kot tudi pastirjem. Tako je naj
brž služila tudi votlina, ki je v 
vršičku grebena, tik predno ta 
preide v travnato sedelce. 

Votlina ima dva vhoda in je 
torej pravzaprav rov, dolg pri
bližno 30 do 40 m. Najlažji do
stop je z jugovzhodne strani. Ko 
se spustimo v grapo, če gremo 
z Movzine, najprej zagledamo 
pod seboj okno oziroma most 
ali svod, »velb«, pod katerim 
se nadaljuje grapa v globino. 
Skozenj vidimo v Repov kot. 
Sama odprtina je približno 6 
m široka, približno 5 m visoka 
in dolga približno 4 m, zgornja 
obroba pa je debela od 3 do 4 
m. Dno je nagnjeno tako, da je 
potrebno pri prehodu skoznjo 
občasno uporabljati tudi roke. 

Malo naprej je vhod v vo
tlino oziroma rov, saj pripelje 
na drugi strani ven. V tej votlini 
se grapa, ki gre nato skozi okno, 
pravzaprav začenja. Ta votlina 
ima takoj na svojem začetku na 
levi strani okno oziroma pre-
duh ali dimnik, ki meri kakšen 
meter premera in je nekaj me
trov visok. 

Vhod je visok približno 2 m 
in približno 4 m širok. Votlina 
se kmalu po vhodu precej raz
širi, predvsem pa se zviša strop, 

ki prehaja v pravo kupolo.Toda 
ta se ne zaključi slepo, ampak 
vodi ven, torej je pravi dimnik, 
visok več kot 10 m. Malo na
prej se nato strop zniža in tudi 
dno se spusti. Pridemo v drugi 
del, ki pa je kar mala dvorana, 
odprta proti zahodu. Dno je 
precej neravno, skozi vhod se 
močno nagne v pobočje, ki vodi 
v grapo za Vratam. Velikost 
dvorane je v tlorisu približno 
20 krat 15 m. Strop ni povsem 
zaprt, je tudi v tem prostoru 
kupoiaste oblike in se nadaljuje 
v dimnik, ki vodi ven in je visok 
več kot 15 m. Poleg tega pa je 
na južni strani še večji preduh 
ovalne oblike, približno meter 
krat meter in pol premera ter 
približno 8 do 10 m visok. Sam 
vhod z zahoda je precej večji 
od drugega vhoda, saj meri pri
bližno 15 m v širino, 8 do 10 
m v višino in je približno 50 
višinskih metrov nižji od Mo
vzine. Dno tega rova, votline 
je prekrito z odkruški, kamni, 
skalami, pa tudi s prstjo in pe
ščenjakom. Zanimivi so popol
noma ploščati kamni iz pešče
njaka, ki so take oblike in vi
deza kot razbita strešna opeka. 
Ta kamnina, pravzaprav njeno 
preperevanje, bi lahko bila, se
veda poleg vode, tudi eden od 
vzrokov za nastanek te votline. 

DOSTOP: Enostavnega do
stopa ni. Od koderkoli hočemo 
priti na Movzino, povsod mo
ramo obvladati vsaj hojo po 
brezpotju. Še bolje pa je, če nam 
tudi osnove plezanja niso tuje. 
Na Movzino lahko pridemo 
najmanj s štirih strani. Ena mo
žnost je iz grape Za Vratam, 
druga iz Repovega kota na
vzgor, tretja s Sukalnika navz
dol, četrta pa po plezalni smeri. 

Iz Kamniške Bistrice gremo 
po označeni poti, k i vodi na 
Kamniško sedlo, malo naprej 

od Klina. Tu zavijemo po lovski 
poti v Repov kot in nato proti 
Macesnovcu. Pot sledimo vse 
dokler ne zavije na Macesno-
vec. Tu se spustimo v grapor 
Sledimo j i , težavam se umi
kamo v levo (gledano v smeri 
plezanja), vse dokler ne pri
demo ali priplezamo do sveta, 
ki nam omogoči enostaven pre
hod na desno, na Movzino. Od 
tu se spustimo nekaj metrov 
proti jugu in gremo skozi rušje 
ob navpični skali malo navzgor. 
Levo se v rušju pokaže nei
zrazit prehod. Po njem gremo 
navzdol v žleb in nato desno 
(v smeri sestopa) pod stenico 
v žleb. Še nekaj metrov in že 
smo pri vhodu v votlino. Ta do
stop je primeren takrat, ko je 
v grapi še dovolj snega in so 
skoki pokriti. Drugače moramo 
iti bolj levo (orografsko desno), 
tik pod steno grebena z Mace-
snovca, kar pa je zelo naporno 
zaradi gostega rušja. Iz Kamni
ške Bistrice približno štiri ure. 

Iz Repovega kota gremo čez 
lovski prehod v dno Planja-
vskih Zelenic, nato pa levo 
navzgor mimo dveh kucljev 
na Movzino. Od tam naprej 
je enako kot v prvi varianti. 
Iz Kamniške Bistrice približno 

štiri ure. 
S Kamniškega sedla gremo 

po označeni poti na Planjavo 
do Sukalnika. Tu sestopimo po 
Planjavških zelenicah na Mo
vzino, od tam naprej pa enako 
kot v prvi varianti. S Kamni
škega sedla okoli uro in pol do 
dve uri. 

Lahko gremo tudi po ple
zalni smeri po grebenu desno 
od grape. Za Vratom (I). Do
ber raztezaj, preden pridemo 
na vršič pred Movzino, se spu
stimo skozi rušje malo desno 
navzdol in pridemo v grapo, tik 
ob vhodu v votlino. Iz Kamni
ške Bistrice približno štiri do 
pet ur. Možen je tudi dostop 
iz Repovega kota po smeri Ma-
tičič-Zupan (IV+, III) v južni 
steni Planjava, če plezamo de
sno izstopno varianto. 

Vsi dostopi zahtevajo, neka
teri bolj, drugi manj, lahke 
pleže in hoje po travnatih, 
za zdrs zelo nevarnih pobo
čjih, zato je potrebna ustrezna 
oprema, predvsem obutev (trd, 
narebričen podplat!) in sprem
stvo primernega vodnika, naj
manj C, raje G V, za zadnjo mo
žnost samo GV. 

B. P O L L A K 

Veleslalom socialdemokratov 
Občinski odbor Socialdemokratske stranke organizira na 

Veliki planini 2. aprila ob 11. uri veleslalom Socialdemokrat
ske stranke Slovenije. Na tekmovanju se bodo, skupaj s svo
jimi najvidnejšimi predstavniki, predstavili člani stranke iz 
vse Slovenije. 

Z organizacijo te zabavno - športne prireditve želijo ka
mniški socialdemokrati po svojih najboljših močeh pripo
moči k pozitivni promociji krajev »v naročju planin«. Pri 
svojem prizadevanju pa nikakor niso sami, saj so jih pri 
organizaciji tega svojevrstnega medijskega dogodka finančno 
podprla domala vsa kamniška podjetja. 

Prireditev se bo z razglasitvijo rezultatov in plesom zaklju
čila v popoldanskih urah na spodnji postaji žičnice. 

S . R . 

KOČNA Kamnik, d.d., Ekslerjeva 8 
bo svoj program lastninskega preoblikovanja formalno objavila 
v časopisu Dnevnik predvidoma 30. 3.1995. leta. Zaradi splošne 
informiranosti občanov Kamnika pa ga objavljamo tudi v Kamni
škem občanu. 

PROGRAM LASTNINSKEGA 
PREOBLIKOVANJA 
ki g a j e o d o b r i l a A g e n c i j a R e p u b l i k e S l o v e n i j e 
z a pres t ruktur i ran je in p r iva t i zac i jo z o d l o č b o , š t . 
0 8 8 6 / 9 4 - M K , z d n e 17 . 3 . 1 9 9 5 

1. Fi rma: KOČNA Kamnik, trgovsko podjetje, d.d. 
2 . S e d e l : Kamnik, Ekslerjeva 8 
3 . Mat i čna š tev i lka : 5024684 
4 . Registracija podjetja: družba je registrirana kot delniška 

družba v mešani lastnini pri Temeljnem sodišču v Ljubljani, Enota 
v Ljubljani, s sklepom srg 5886/92 pod registrsko št. vložka 
1360/00, dne 17. 6.1992. 

5 . Dejavnosti d r u ž b e : pretežne dejavnosti družbe so trgovina 
na debelo in drobno, kmetijska dejavnost, kooperacijska dejav
nost, 

6 . P r avna o b l i k a o rgan iz i ranos t i 
KOČNA Kamnik, d.d. je delniška družba v mešani lastnini. 

Družbenemu kapitalu, ki je predmet privatizacije, pripada 90,46% 
delnic, domačim fizičnim osebam pa 9,54% delnic. Delnice so 
navadne, se glasijo na ime ter dajejo sorazmerno pravico do 
upravljanja in do dobička družbe. 

7 . P r edv idena l a s t n i š k a s t ruk tu ra kap i t a l a po preo-
b l ikovanju : 

- Skladi 36% 
- Upravičenci za interno razdelitev in notranji odkup 46% 
- Sklad za razvoj 9% 
- Znani lastniki od prej 9% 
8. P r e d v i d e n a kombinac i j a n a č i n o v l a s tn inskega pre

ob l ikovan ja : 
- prenos navadnih delnic na sklade 40% 
- interna razdelitev delnic 20% 
- notranji odkup delnic 30,4% 
- prenos na Sklad za razvoj 9,6% 

9. J A V N I POZIV K V P I S U IN VPLAČILU D E L N I C 
9 .1 . Interna razdelitev delnic: 
KOČNA Kamnik, d.d., poziva vse zaposlene, nekdanje zapo

slene in upokojene delavce družbe KOČNA Kamnik, d.d., da v 
30 dneh po objavi javnega poziva v časopisu Dnevnik, ki bo 

predvidoma 30. 3. 1995, predložijo svoje lastniške certifikate v 
zameno za delnice ter tako sodelujejo pri interni razdelitvi delnic. 

Če bo vrednost predloženih certifikatov presegla 20% družbe
nega kapitala, lahko tisti upravičenci, ki so sodelovali pri interni 
razdelitvi delnic, uporabijo presežek lastniških certifikatov za ku
pnino v notranjem odkupu delnic. Pri tem bo družba v zameno 
za lastniške certifikate razdelila delnice interne razdelitve in upo
rabila presežke lastniških certifikatov za notranji odkup delnic 
proporcionalno za vsakega upravičenca posebej. 

Če bo ostal del delnic, namenjenih interni razdelitvi nerazdeljen, 
bo družba izvedla interni razpis za ožje družinske člane zaposle
nih. Rok za predložitev teh certifikatov bo 8 dni po objavi. V 
primeru presežka lastniških certifikatov ožjih družinskih članov bo 
družba zapolnila razpisano kvoto tako, da bo vplačila družinskih 
članov proporcionalno znižala. 

Delnice, ki bodo razdeljene v okviru interne razdelitve, so 
navadne delnice, ki se glasijo na ime, in so neprenosljive dve leti 
po njihovi izdaji, razen z dedovanjem. Družba bo delnice vodila v 
dematerializirani obliki, udeležencem pa bo izdala začasnice. 

9 .2 . Notranji odkup d e l n i c 
Družba KOČNA Kamnik, d.d. poziva vse zaposlene, nekdanje 

zaposlene in upokojene delavce družbe, da v 30 dneh po objavi 
javnega poziva v časopisu Dnevnik, ki bo predvidoma 30.3.1995, 
vpišejo in vplačajo delnice s 50% popustom in tako postanejo 
udeleženci notranjega odkupa delnic. 

Upravičenci lahko vplačujejo delnice z denarnimi sredstvi ali pa 
z morebitnimi presežki lastniških certifikatov. 

Delnice, ki bodo pridobljene v okviru notranjega odkupa, so 
navadne, imenske, dajejo pravico do upravljanja ter pravico ude
ležbe na dobičku. Dokler program ni zaključen so prenosljive le 
med udeleženci programa, zunaj programa pa neprenosljive, ra
zen z dedovanjem. Delnice, ki jih upravičenec pridobi v programu 
notranjega odkupa za lastniške certifikate, so enake kot delnice 
interne razdelitve. 

Upravičenci bodo hkrati z vpisom in vplačilom delnic podpiso
vali tudi soglasje k aktu o lastninskem preoblikovanju ter pristopili 
k pravilom notranjega odkupa. 

9 .3 . V p i s de ln i c 
Upravičenci interne razdelitve in notranjega odkupa bodo lahko 

vpisovali in vplačevali delnice v Splošno kadrovski službi na 
sedežu družbe: KOČNA Kamnik, d.d., Ekslerjeva 8, vsak dan od 
8. do 14. ure. 

10 . Doda tne Informacije 
Vsi upravičenci lahko dobijo dodatne informacije v zvezi s 

sodelovanjem pri lastninskem preoblikovanju družbe v dopoldan
skem času po telefonu 061/811-429 in 811-402 ali osebno na 
sedežu družbe. Kontaktni osebi sta ga. Helena Tovornik in g. Miha 
Horvat. 

K O Č N A K a m n i k , d . d . 

Okno - most na Movzini 

Člani pašne skupnosti Češnjice v skladu s 5. členom zako
na o ponovni vzpostavitvi agrarnih skupnosti ter vrnitvi nji
hovega premoženja in pravic (Uradni list RS, št. 5/93) 

JAVNO POZIVAJO 
člane nekdanje agrarne skupnosti Češnjice in njihove 
pravne naslednike k podpisu sporazuma o ponovni vzpo
stavitvi agrarne skupnosti in sprejemu pravil, ki bo v sobo
to, 1.4.1995, pri Berlic (Benk), Češnjice 8, ob 20. uri. 

OBVESTILO 
O b v e š č a m o vse las tn ike kmet i j sk ih traktorjev 
in m o t o r n i h koles , d a b o m o tudi v l e t o š n j e m 
letu o rgan iz i r a l i 

t e h n i č n e preglede na terenu 
za omenjena vozila 
v sode lovan ju s p o o b l a š č e n o o rgan izac i jo A V 
T O S E R V I S - TEHNIČNI P R E G L E D I D O M Ž A L E 
in s i ce r v nas ledn jem zapored ju : 

V PONEDELJEK, 3. APRILA V MOTNIKU NA LAZAH pri 
kulturnem domu, od 10. do 12. in od 13. do 17. ure. 

V SREDO, 5. APRILA V KOMENDI pri kmetijski zadrugi, 
od 10. do 17. ure. 

V SREDO, 12. APRILA, V KAMNIKU pri podjetju KAM-
BUS, od 10. do 17. ure. 
KER JE LE BREZHIBNO VOZILO - VARNO VOZILO, 
VAS PRIČAKUJEMO V VELIKEM ŠTEVILU. 

UPRAVNA ENOTA KAMNIK 
Oddelek za upravne notranje zadeve 

ŠPORTNA TRGOVINA 

S p o r t SERVIS ŠPORTNE OPREME 
' PerOVO 27, K a m n i k (ob kamniški obvoznici) 

tel.: 812-936 

N u d i m o v a m : 
• gorska kolesa in dodatno opremo 
• anorake, vetrovke, termovelur jakne 
• trenirke, špor tne copate 
• opremo za pohodništvo in turno smučanje 
• teniške loparje in dodatno opremo 

V servisu športne opreme vam napnemo teniški ali 
\^badminton lopar na elektronskem napenjalcu. 

J A N E Z V R E C E K 
Z g o r n j i B r n i k 143 t e l . (064) 4 2 2 - 7 7 8 

Izdelujem in popravljam peči 
za centralno ogrevanje na trda 
in tekoča goriva. 

Izdelujem cisterne za olje, peči 
na olje in plin. 
Na zalogi kombinirani bojlerji. 
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Dežnik, koruza in mrak 
V sezoni 1957-58 je članska 

vrsta končno dosegla svoj cilj. 
Uvrstila se je v 1. ljubljansko 
ligo, kjer so tedaj že igrali so
sedski tekmeci Duplica, Mengeš 
in Domžale. V ligi je nastopalo 
večje število kvalitetnih moštev 
iz Zasavja, ki so gojila čvrsto in 
napadalno igro, zato na tekmah 
privlačnosti ni manjkalo. Liga je 
bila atraktivna in izenačena, za
nimanje za tekme pa izredno ve
liko, saj se je okoli igrišč pogo
sto zbralo več kot tisoč gledal
cev. Časopisi so tekmam name
njali več pozornosti kot danes 
in igralci so bili pravi lokalni ju
naki. 

Spomladi 1. 1959 sta se na 
tekmi, ki je odločala o vrhu pr
venstvene tabele, ponovno sre
čali ekipi Kamnika in Duplice. 
Zaradi pomembnosti in presti
žnosti derbija so sojenje zau
pali mednarodnemu sodniku Er-
lichu, tekmi pa je prisostvoval 
specialni delegat NZS. Igrišče na 
Duplici, ki je bilo tam, kjer je 
danes skladišče lesa, je sprejelo 
rekordnih 1.500 gledalcev, ki so 
pripravili naelektreno in kluba-
ško nastrojeno vzdušje. Oboje
stranska vročekrvnost in bojevi-
tost se je prenašala s tribun na 
igrišče in nazaj. Igralci so »šte-
mali« po nasprotnikovih nogah, 
kar je še bolj razburilo prisotne 
gledalce. Neka dupliška gledalka 
je izrazila svoje nezadovoljstvo s 
potekom igre tako, da je pričela 
z dežnikom udrihati po gostujo

čem igralcu v trenutku, ko se je 
veselil doseženega zadetka. So
dnik Erlich je imel polne roke 
dela. Po izključitvi kamniškega 
igralca Koretiča zaradi gestikuli- -
ranja je prišlo do dramatičnega 
finiša tekme, toda točki sta ostali 
na Duplici. 3:2 za domače. V 
vsem, zlasti po številčnosti gle
dalcev, je bil to eden največjih 
derbijev kamniškega športa. 

Vroče je bilo tudi v Zagorju, 
v prvenstvu 1961-62. Srečali sta 
se dve bojeviti ekipi in Kamniča-
nom je uspelo iztržiti neodločen 
rezultat 2:2. To je tako razjezilo 
domače navijače, da so morali 
gostujoči igralci po tekmi iskati 
rešitev v begu v bližnjo koruzo. 
Že naslednja tekma z istim na
sprotnikom, v Kamniku, pa je 
potekala v športnem vzdušju, be-
lo-modri so se še posebej potru
dili in zmagali s 7:0. 

Z Rudarjem iz Hrastnika je 
imel N K Kamnik vedno dobre in 
prijateljske odnose. V prvenstvu 
1961-62. ko sta morali ekipi odi
grati tekmo v Hrastniku so go
stje zaradi cestne zapore in ob
voza preko Savinjske doline v v 
Hrastnik prispeli 2 uri po pred
videnem začetku tekme. Prijate-
Ijesko razpoloženi domačini so 
bili voljni odigrati tekmo, čeprav 
bi jo lahko dobili s službenim re
zultatom 3:0. Kamničani so se hi
tro preoblekli v garderobi pre
mogovnika in malo pred pričet-
kom mraka popolnoma neogreti 
pritekli na igrišče. Teren je bil 
deloma posut s črnimi ugaski.Te-

P U B L I C U S 

SPOMLADANSKI 
ODVOZ 
ODPADNEGA 
KOSOVNEGA 
MATERIALA 

O b v e š č a m o , da bomo odpadni kosovni 
material o d v a ž a l i po naslednjem 
razporedu: 
ponedeljek, 3. aprila: KS Komenda, KS Moste 
torek, 4. aprila: KS Podgorje, KS Križ, KS Šmarca, KS Volčji 
Potok 
sobota, a aprila: KS Perovo, KS Novi trg 
četrtek, 13. aprila: KS Godič 
sobota, 15. aprila: KS Mekinje 
torek, i a aprila: KS Črna, KS Gozd, KS Kamniška Bistrica 
sobota, 22. aprila: KS Stahovica, KS Stranje 

Razpored za druge krajevne skupnosti bomo objavili v 
naslednjem Kamniškem občanu. 

Prosimo krajane, da pred svojimi zgradbami ob cesti do 6. 
ure zjutraj pripravijo odpadni kosovni material. 

Kosovne odpadke odlagajte sortirano. 

V odpadni kosovni material spadajo neuporabni predmeti, 
kot npr. pohištvo, gospodinjski stroji, školjke, umivalniki, 
kolesa, smuči, embalaža in podobno. 

FRAMAT d.o.o. f 
TRGOVINA ELEKTROMAT 
Šutna 76, Kamnik 

PRODAJALCA ali ELEKTRIKARJA 

( z a ž e l e n pripravnik) 

O d kandida tov pr ičakujemo. -
- k o n č a n o š o l o z a proda ja lca ali elektrikarja, 
- izpit B kategorije, 
- komunika t ivnos t in p o š t e n o s t . 

Če v tem oglasu vidite priložnost zase, oddajte 
pisno vlogo osebno v Trgovino Elektromat, Šutna 
76, do 1. 4. 1995. 

mne slutnje igralcev iz Kamnika 
so se kar kopičile, kajti vedeli so, 
da ima eden od njihovih ključnih 
igralcev v mraku težave z vidom. 

-Ko pa so igralci Rudarja poleg 
vseh ostalih neprijetnosti oblekli 
svoje tradicionalno črne drese, 
gostom ni bilo pomoči. Domov 
so privlekli 8 komadov. 

Navedene zgodbe same po 
sebi govore o burnih, zanosnih in 
celo romantičnih časih, ki se jih 
takratni akterji nostalgično spo
minjajo. Da so fantje šport vzeli 
zares, pove zgodba o igralcu, ki 
je zamudil avtobus za Litijo in 
nato tja iz Kamnika prihitel s 
kolesom. Prispel je tik pred za
četkom tekme. A l i pa primer, ko 
se je polovica ekipe peljala na 
tekmo v Črnuče, čepeč na stopni
cah prenapolnjenega vlaka. 

Zasluge za tak odnos si zaslu
ženo lastijo tudi takratni trenerji, 
ki so bili sposobni veščega obli
kovanja in vodenja ekipe. Po
seben vtis so pustili Pilej, Pi-
šek, Hacler, Berginc ter Roksan-
dič. Za vzorno organiziranost 
kluba so uspešno skrbeli odbor
niki kluba, seveda pa so pri tem 
imeli glavno odgovornost pred
sedniki kluba. Vido Cvirn, Miha 
Peran.Ivan Kozjek, Janez Dolin-
šek ter Vinko Gobec. 

Mladinska ekipa 
Starejšim kamniškim nogo

metnim kibicem se vsakokrat ob 
besedi »mladinci« spominska 
magnetna igla ustavi pri oznaki 
za točno določeno generacijo. Ne 
glede na to, da ta kategorija igral
cev v klubu deluje že desetletja, 
je jasno, da je z oznako »mla
dinci« mišljena le generacija iz 
let 1962-1966. Sodobniki se jih 
spominjajo kot skupino veli
kih prijateljev in obetavnih špor
tnikov. Nekateri od njih so ka
sneje znatno pripomogli k uspe
hom članskega moštva v obdo
bju njegovih največjih uspehov, 
ostali pa so postali žrtve okoli
ščin teh uspehov. Njihova špor
tna pot je bila prekinjena nasilno, 
ambicije so ugasnile, zaključek 
športne kariere je bil neizbežen. 
Prav je, da se spomnimo komet-
skega prebliska te generacije. 

Vzšii so iz množice petdesetih 
igralcev pionirske ekipe, vzgo
jene v klubskem inkubatorju tre
nerja Iva Koretiča. Bilo je leto 
1960, imeli so malo opreme in 
veliko volje. Rekli so jim »ekipa 
iz Cankarjeve ulice«, ker jih je 
bila večina od tam. V konkurenci 
pionirjev so bili nesporni prvaki 
kamniško-domžalske lige, v mla
dinski pa so takoj posegli po vi
sokih uvrstitvah. Bili so regijski 
prvaki, z razliko v golih 127:7. 
Svoj zenit so dosegli maja 1964, 
ko so postali pokalni prvaki SR 
Slovenije. V finalu so prema
gali Olimpijo z 1:0. Za Olimpijo 
so nastopali kasnejši zvezdniki 
Oblak, Popivoda in Zavrl, toda 
tradicionalna bojevitost kamni
ških igralcev, z dodanim teh
ničnim in taktičnim znanjem, je 
odtehtala znana imena. Najvi
dnejši predstavnikki tega rodu 
so bili: Ernest Košir, Janez Šu-
šteršič, Ignac Juntez, Milan Jago
dic, Janez Kovačič, Milan Ram-
šak, Boris Špur, Ivo Sitar, Miro 
Škrtič, Bojan Repanšek, Franc 
Šumi in Stevo Irt. 

Vzpon in padec 
V sezoni 1964-65 si je člansko 

moštvo priborilo uvrstitev v za
hodno consko nogometno ligo, 
kar je dejansko pomenilo 2. slo
venski rang. Glede na to, da je 
moštvo dve sezoni kasneje v tej 
ligi osvojilo 2. mesto, pomeni, 
da se je uvrstilo med 20 najbolj
ših slovenskih klubov. Če upo
števamo, da je takrat na obmo
čju Slovenije tekmovalo 290 klu
bov, je takšna uvrstitev uspeh. 
To obdobje poznih sedemdese
tih let pomeni kakovostni vrhu
nec kluba. Nekaj let zatem so 
posledice administrativnih odlo
čitev Z T K O SRS in zatem No
gometne zveze Slovenije glede 
obveznih regionalnih in klub
skih selekcij povzročile nezau
stavljivo razpadanje kluba. Pa 

ne samo kamniškega. Njegovo 
delovanje je padlo na nivo re
kreacije. Res je, da so tovrstni 
ukrepi, ki so bili namenjeni iz
boljšanju individualnih športov, 
plasirali posamezne nogometaše 
N K Kamnik v klube višjega, re
publiškega ranga, toda za klub 
je to pomenilo uničujoč udarec. 
Posledice tega so se vlekle še pol
drugo desetletje. 

M . MIHELČIČ 
(Nadaljevanje prihodnjič) 

Stadion v Mekinjah 12.9.1957, tekma NK Kamnik: Jarenswagen; 
vratar Ivan Gorjan v dvoboju s švedskimi napadala. 

Š a h o v s k e n o v i c e 
2. državno prvenstvo Slovenije za 

fante in dekleta, do 10,12,14 in 16 
let 

Tekmovanje je bilo v Kranju od 
18. do 24. februarja 1995. V konku
renci 32 deklic do 12 let je Tjaša 
Ipavec (o. š. Komenda-Moste) osvo
jila 6,5 točk in delila 3. do 5. me
sto. Danijela Jurgec in Neža Žnidar-
šič (obe o. š. Komenda-Moste) sta 
osvojili 4,5 točk in delili 14. do 19. 
mesto. V konkurenci 27 igralk do 
14 let je Marija Pavlic (o. š. Komen
da-Moste) osvojila 4,5 točk in de
lila 12. do 17. mesto. Tina Vogrinec 
(o. š. Komenda-Moste) je osvojila 4 
točke in delila 18. do 23. mesto. V 
konkurenci 32 igralcev do 14 let je 
Zijad Agovič (o. š. Stranje) osvojil 
4,5 točke in delil 12. do 17. mesto. 
Uroš Jerovšek (o. š. Komenda-Mo-

datov) do 20 let je Robi Bcrgant 
(ŠK Komenda) osvojil 5 točk in za
sedel 8. mesto. Tomi Spilak (ŠK Ko
menda) je osvojil 3,5 točk in zasedel 
17. mesto. V konkurenci petih mla
dink do 20 let je Petra Ipavec (LŠK 
Iskra) osvojila 4 točke in zasedla 4. 
mesto. 

POČITNIŠKI ŠAHOVSKI 
TURNIR: Šahovski klub Komenda 
je ob pomoči sponzorjev Lončar
stvo Franc Kremžar in Avtohiše 
REAL d. o. o. 1. in 2. marca 1995 v 
Komendi organiziral šahovski tur
nir za mlade igralce. (9 kol, tempo 
igranja 20 minut na igralca). Nasto
pilo je 30 igralcev, od tega 11 igralk. 
Končni vrstni red je bil naslednji. 1. 
mesto Zijad Agovič (o. š. Stranje), 7 
točk, 2. mesto Uroš Jerovšek (o. š. 
Komenda-Moste), 7 točk, 3. mesto 

Udeleženci 2. državnega prvenstva za dečke in deklice - Kranj, 18. 
do 24.2.1995. 
ste) je osvojil 4 točke in delil 18. do 
25. mesto. V konkurenci 34 igralcev 
do 16 let je Sandi Spruk (o. š.Toma 
Brejca) osvojil 3,5 točk in delil 26. 
do 30. mesto. Skoraj vsi igralci so 
bistveno popravili rating točke. 

2. državno prvenstvo mladincev 
in mladink do 18 in do 20 let za leto 
1995. 

Tekmovanje je bilo od 25. febru
arja do 5. marca 1995 v Mariboru. V 
konkurenci 30 mladincev (od tega 6 
mojstrskih kandidatov) do 18 let je 
Bojan Hribar (ŠK Komenda) osvo
jil 5,5 točk in osvojil 7. mesto. Matej 
Seliškar (ŠK Komenda) je osvojil 3 
točke in zasedel 25. mesto [žal je 
moral zaradi bolezni predčasno za
pustiti turnir]. V konkurenci 19 mla
dincev (od tega 6 mojstrskih kandi-

Gašper Markelj (ŠK Komenda), 6,5 
točk, 4. mesto Anže Marn (o. š. Vcn-
clja Perka Domžale), 6,5 točk,5. me
sto Tadej Smole (o. š. Komenda-Mo
ste), 6,5 točk, 6. mesto Sandi Spruk 
(o. š. Toma Brejca), 5,5 točk, 7. me
sto Tjaša Ipavec (o. š. Komen
da-Moste), 5,5 točk, 8. mesto Špela 

Pirnat (o. š. Dob), 5,5 točk, 9. mesto 
Boštjan Mihorič (o. š. Dob),5,5 točk, 
10. mesto Neža Znidaršič (o. š. Ko
menda-Moste), 5,5 točk itd. 

2. regijsko moštveno prvenstvo 
osnovnih šol za leto 1995: Tekmo
vanje je bilo v Ljubljani 13. marca 
1995. V konkurenci šestih ekip sta
rejših deklic je 1. mesto osvojila 
ekipa o. š. Komenda-Moste, (Tina 
Vogrinec, 4 točke, Marija Pavlic, 4 
točke, Andreja Peterlin, 1,5 točke, 
Simona Zupane, 5 točk) z osvoje
nimi 8 meč točkami in 14,5 šaho
vskih točk. V konkurenci sedmih 
ekip starejših dečkov je 1. mesto 
osvojila ekipa o. š. Komenda-Moste 
(Uroš Jerovšek, 5,5 točk, Grega Kr-
mavnar, 4 točke, Tadej Smole, 4,5 
točk, Primož Podbelšek, 4 točke) z 
osvojenimi 11 meč točkami in 18 
šahovskimi točkami. V konkurenci 
šestih ekip mlajših deklic je 3. mesto 
osvojila ekipa o. š. Komenda-Mo
ste (Tjaša Ipavec, 4,5 točk, Danijela 
Jurgec, 3,5 točk, Maja Crnkovič, 3 
točke, Anita Barle) z osvojenimi 5 
meč točkami in 11 šahovskimi toč
kami. Zaradi bolezni druge igralke 
Neže Znidaršič ekipi ni uspelo osvo
jiti 1. mesta in obraniti lanskega 
naslova. V konkurenci osmih ekip 
mlajšiih dečkov je 7. mesto osvojila 
ekipa o. š. Fran Albreht s 4 meč 
točkami in 10 šahovskimi točkami. 

1. odprto klubsko prvenstvo: Ša
hovski klub Komenda je pričel or
ganizirati odprte klubske turnirje 
in sicer vsak prvi petek v mesecu, 
tempo igranja 15 minut na igralca. 
Prvi turnir, na katerem je nastopilo 
12 igralcev, je bil 3. marca 1995. 
Zmagal je Anton Trebušak, 8 točk; 
sledijo: Igor Juhant, 7,5 točk, Jožef 
Zidarič, 7 točk, Peter Plevel, 6 točk 
itd. 

F R A N C P O G L A J E N 

Največji uspeh kamniške 

ženske odbojke 

V prejšnji številki smo poro
čali, da imajo Kamničanke izje
mno priložnost doseči največji 
klubski uspeh pri dekletih v ka-

Kamniški odbojkarji 

v drugem delu prvenstva 
Člani, ki igrajo v 1A D O L , so 

prvi del prvenstva končali na 5. 
mestu. V januarju so imeli pre
cej smole s poškodbami in bole
znimi. Odsotnost Hribarja, Laha, 
Šnabla, Ribiča in Orla se je se
veda poznala pri igri. Drugi del 
prvenstva so Kamničani začeli 
z dvema porazoma. Izgubili so 
doma proti Pionirju in v Lju
bljani proti Olimpiji. Proti Ljuto
meru pa so zaigrali v popolni po
stavi in z dobro igro zmagali. Pre
magali so tudi ekipo FI F R O M 
iz Žirovnice, ki jo zdaj trenira se
lektor reprezentance Viktor Kre-
vsel. 

Kamničani so dobro zaigrali 
tudi proti vodeči ekipi Vigrosa 
iz Murske Sobote, ampak tekmo 
izgubili predvsem zaradi ne
odločnosti v končnicah nizov. 
Izgubili so tudi proti Pionirju v 
gosteh. Presenetljivo pa so pre
magali ekipo Olimpije, ki je tre
nutno druga na lestvici. Kamni
čani so tako dokazali, da so v 
domači dvorani nevaren naspro
tnik. Glede na rezultate bodo 
tudi po drugem delu prvenstva 
obdržali peto mesto, ki jih vodi 
v končnico. Tam se bodo za štiri 
mesta v 1A D O L pomerile ekipe, 
ki so bile uvrščene od tretjega 
do šestega mesta v 1A ligi in 
prvi dve ekipi iz 1B DOL. Če 

bodo Kamničani v končnici zai
grali odločno, kot že nekajkrat le
tos, potem se j im za uvrstite v med 
najboljše ni treba bati. Prva ekipa 
je v tej sezoni igrala v 1A D O L in 
vzporedno tudi v pokalnem tek
movanju. Uvrstili so se med štiri 
najboljše ekipe v Sloveniji. V pol-
finalu so zgubili proti ekipi Belle 
Viole iz Maribora, Mariborčani 
so v finalu premagali Salonit iz 
Anhovega in so tako letošnji po
kalni prvaki. Na poti do polfinala 
so Kamničani premagali Izolo 
(vodilna ekipa v drugi ligi), ligi), 
Hoče (vodilna ekipa tretje lige) 
in Topolščico (vodilna ekipa v 1B 
ligi). Zmaga proti Topolščici je 
vzpodbudna, saj bo ta ekipa so
delovala v končnici za obstanek 
v 1A ligi skupaj s Kamničani. 

Druga ekipa uspešno nastopa 
v tretji ligi. Trenutno so na četr
tem mestu, kar pa je lep uspeh, saj 
je ekipa zelo mlada (štirje igralci 
so še kadeti). Kadeti imajo svojo, 
kadetsko ligo in tudi oni so na 
četrtem mestu. S tekmovanji pa 
so začeli tudi najmlajši v pionirski 
ligi. 

Fantje bi težko dosegali rezul
tate brez podpore sponzorjev, ki 
se jim klub zahvaljuje v upanju, 
da se bo sodelovanje nadaljevalo 
tudi v letu 1995. 

M . T. 

detski ligi. Po osmem kolu je v 
prvi slovenski ligi zahod vrstni 
red na vrhu znan. Prva bo ekipa 
Cimosa iz Kopra, druga pa najve
čje presenečenje letošnje sezone, 
ekipa Kamnika. 

In kako to,daje vrstni red znan 
že po osmem kolu? Blejčanke so 
doma premagale Taborjanke, ki 
tako za Kamnikom zaostajajo že 
za šest točk. 

Kamničanke so sicer v deve
tem kolu izgubile z ekipo Ci
mosa, vendar so bile dostojen na
sprotnik, tako da proti ekipi, ki 
trenira dvakrat dnevno, ni poraz 
prav nič boleč. 

V finale kadetskega prvenstva 
Slovenije sta se tako iz te skupine 
uvrstili ekipi Cimosa iz Kopra, 
v drugi skupini pa sta najboljši 
ekipi Paloma Branik in Prevalje. 

Kamničanke so tako presegle 
vsa pričakovanja v klubu. Vse, 
kar bo bolje kot četrto mesto v 
finalu, ki bo v mesecu aprilu, pa 
bi bilo najlepše darilo tistim, ki so 
pomagali na poti do uspeha. 

V tretji ligi so Kamničanke 
zaigrale samo enkrat in sicer 
proti slabi ekipi Zg. Savinjske II. 
Po pričakovanju so Kamničanke 
zmagale z rezultatom 3:1. Izgu
bljen set pa je predvsem posle
dica prevelikega podcenjevanja 
nasprotnika, ki Kamničankam ni 
bil dorasel tekmec. Kamničanke 
bodo igrale še enkrat in sicer 
doma proti ekipi Palome Bra
nika. Na lestvici so Kamničanke 
še naprej sedme, kar je za prvo se
zono prav lep uspeh, še lepše pa 
je, da imajo lahko Kamničanke 
ob zmagi v zadnjem kolu pozi
tivno stanje v zmagah, česar ni 
pričakoval prav nihče. 

CICO I. 



S k a m n i š k i m i k o l e d n i k i v Z D A i n K a n a d o ( 1 ) 
Mi smo sveti trije Kralj' 
Gašper, Miha, Boltežar. 
Gašper jezdi narnaprej, 
ker za pot on narbolj'vej, 
Miha jezdi pa za njim, 
da se pogovarja z njim. 
Boltežar je nartazad' 
ves je v portah, ves je zlat. 

(dolenjska kolednica) 

Trikraljevski koledniki so do
ma v vseh slovenskih pokrajinah, 
njihove svetopisemske vzornike 
so upodabljali srednjeveški moj
stri na freskah v mnogih sloven
skih cerkvah in so z drugimi ko
ledniki (ob božiču, novem letu 
ipd.) del naše narodne samobit
nosti. 

Rok Lap, Janez Majcenovič in 
Tomaž Plahutnik niso niti trikra
ljevski niti božični niti novoletni 
koledniki. Nimajo zvezde repati
ce, ampak je slovenska pesem 
njihova vodnica, ki jih vodi vse 
leto med Slovence doma in po 
svetu. Slovenska pesem nas po
vezuje »iz veka v vek, iz roda 
v rod« (O. Župančič), ta pesem 
sega v čase, ko so beli menihi 
zidali samostan v Stični, zvenela 
je Primožu Trubarju in Francetu 
Prešernu. Danes v bogastvu slo
venske narodne, ponarodele in 
umetne pesmi prepoznavamo in 
potrjujemo svojo slovensko sa
mobitnost. Vse to nosijo po svetu 
Kamniški koledniki! Precej sta
rih pesmi so obudili iz pozabe, 
tem so dodali tudi nekaj krstnih 
izvedb. Med temi ima posebno 
mesto pesem »Slovenski zvono
vi«, kije svojo prvo izvedbo doži
vela pri blagoslovitvi kapelice in 
zvonov na Kredarici. 

Več tisoč planincev je prisluh
nilo besedilu Ivana Sivca in me
lodiji Francija Lipičnika, pesem 
je zaplavala pod jasnim nebom 
triglavske »katedrale«, procesija 
na Malem Triglavu je obstala; 
kasneje so povedali, da so na ti
stem dolgem grebenu razumeli 
vsako besedo in vsako noto To
maževe spremljave. Malo pesmi 

Moja 
Malenkost d.o.o., 
V e n e r a k l u b , 
Komenda, tel. 813-398 
storitve In svetovanja pri 
navezovanju stikov z ljudmi 

- družabna srečanja 
- predavanja 
- organizacija obletnic mature 
- ženltno posredovanje 

» V E N E R A « -
za vse, ki so sami 
od torka do petka 
od 8. do 11 ure 
pon. In čet 
od 18. do 20. ure 

v petek, 24 3., ob 20. uri 
družabni večer v Sos trem; 
Z 4, ob 14. uri v Sostrem, 
nedeljsko popoldne; 
v soboto, 15. 4, srečanje na 
Dolenjskem. 

je, ki bi bile tako napisane na 
kožo Kamniških kolednikov in 
tudi poslušalcev, zato ni čudno, 
če so »koledniško himno« kmalu 
začeli prepevati preprosti in re
nomirani izvajalci. Da! 19. avgu
sta 1992 je bil vrh nečesa, kar se 
je začelo leta 1989 na glasbenem 
večeru v počastitev« farnega pa

trona sv. Jerneja na Opčinah nad 
Trstom. Takrat so bile v veznem 
besedilu pesmi Antona Medve
da, Rudolfa Maistra, Franceta 
Balantiča in drugih kamniških 
pesnikov. Povezovalka Mojca 
Zajčeva je prebrala tudi tole: 

»O svetem Jerneju dozorevajo 
lešniki in oves čaka na pridne 

žanjce. Na Opčine pa so prišli 
trije koledniki sv. Jerneja, basist 
Rok, baritonist Janez in citrar 
Tomaž; s seboj so prinesli šopek 
svojih pesmi.« 

Obiski božičnih, novoletnih, 
trikraljevskih in drugih koledni
kov so skoraj pozabljeni, Primož 
Trubar pa je o njih napisal ta
kole: 
. . . ino Koledniki ob Božiči pojo: 
Mi smo prišli pred vaša vrata, 
de bila bi Božja, zlata! 

Na Jernejevo so Korošci nabi
rali zdravilne rože, ki so, utrgane 
na ta dan, imele posebno moč. 
Nabirali so baldrijan proti vročini 
in ukanam hudobca, pa zdravilno 
arniko in korenine encijana... 

Jernejevi koledniki so prišli 
z bregov Kamniške Bistrice, tam 
sta Rok in Janez stebra prvega 
slovenskega pevskega društva L i 
ra, ki od leta 1882 dalje zvesto 
služi slovenski zborovski pesmi. 
Najmlajši, citrar Tomaž, je zrasel 
v Stranjah pri župniku, skladate
lju in pevovodji Francetu Gačni-
ku. Pri njem so bodoči koledniki 
sodelovali pri »ritmičnih« in »fol
klornih« mašah. Rajni France 
počiva pod vencem Grintovcev, 
njegove pesmi pa žive dalje! 

(nadalj. prihodnjič) 
J A N E Z MAJCENOVIČ 

V f e b r u a r j u s o s e p o r o č i l i : 

- K E R N Matjaž, sam. podjetnik iz Šmarce, in 
R O J C Martina, ekonomska tehničarka iz Šmarce 

- MARINŠEK Roman, konstrukter orodij iz Kamnika, in 
PAVŠIN Andreja, prodajalka iz Sp. Stranj 

- J E R I N Franc, mesar iz Javorij pri Blagovici, in 
U R A N K A R Tatjana, kuharska tehničarka iz Godiča 

- K O S E C Janez, šofer iz Sela pri Vodicah, in 
J O H A N S S O N Jasmina, administratorka iz Preserij pri Ra
domljah 

V f e b r u a r j u s o u m r l i : 
- MIŠIC Viljem, upokojenec iz Kamnika, Usnjarska c. 12, 

star 79 let 
- R I H A R Marijana, druž. upokojenka iz Gmajnice 119, stara 

86 let 
- K A P U S Marija, km. upokojenka iz Zg. Motnika 16, stara 

74 let 
- K L A D N I K Alojzija, upokojenka iz Kamnika, Miklavči-

čeva ul. 9, stara 62 let 
- M A V R I C Milan, upokojenec iz Mekinj, Cesta dr. Tineta 

Zajca 13, star 61 let 
- T O M E L J Ana , km. upokojenka iz Šmarce, Nožiška cesta 

14, stara 82 let 
- ŠKAFAR Jožef, delavec iz Podboršta pri Komendi, št. 11, 

star 48 let 
- SEMPRIMOŽNIK Ana Marija, uslužbenka iz Kamnika, 

U l . Matije Blejca 4, stara 52 let 
- D E J A K Matilda, upokojenka iz Nasovč 24, stara 77 let 
- V R H O V N I K Anton, upokojenec iz Kosiš št. 9, star 57 let 
- C E V K A Franc, km. delavec iz Zakala 14, star 38 let 
- K O V T E R C Pavla, km. upokojenka iz Most št. 82, stara 91 

let 
- P A V L I C Martin, kontrolor pri oblikovanju kovin iz Lok 

v Tuhinju 7, star 49 let 

B o d o č i s o c i a l n i d e l a v c i v A m e r i k o 

p o n o v e i z k u š n j e 

S e j m i v a p r i l u i n m a j u 

Obveščamo vse podjetnike in obrtnike, da bo 
- 6 . - 1 1 . 4. Alpe-Adr ia - Svoboda bivanja 34. mednarodni 

sejem salonov: vse za dom in gospodinjstvo, interieri in hobiji 
- 20 . -29 . 4. Slovenski avtomobilski salon - 19. mednarodna 

razstava avtomobilov, motorjev, dodatne opreme in avto-
moto športa. 

- 9 . - 1 3 . 5. Učila - 15. mednarodni sejem igre, vzgoje in 
izobraževanja 

- 16 . -18 . 5. Podjetniški sejem - 3. slovenski sejem podjetni
štva z mednarodno udeležbo 

Vsi zgoraj našteti sejmi bodo na G O S P O D A R S K E M R A Z S T A 
VIŠČU v Ljubljani. 
- 25 . -29 . 4. Zagreb - razstava obrti, inovacij 
- 9 . - 1 1 . 5. Kranj - 20. mednarodni sejem malega gospodar

stva, kooperacij, podjetništva 
- 9 . - 1 3 . 5. Maribor - T E R O T E C H - sejem novih tehno

logij 
- 1 6 . - 2 1 . 5. Celje - 13. pomladanski obrtni sejem 
- 10 . -14 . S. Brežiški sejem obrti in podjetništva, ki bo v obrtni 

coni - ob obvoznici Brežice-Krško. 
Informacije: OBRTNA ZBORNICA BREŽICE, telefon (0608) 
61-979, faks (0608) 62-157. 
Razstavljavci lahko dobijo prijavnice v Upravni enoti Kamnik, 
soba 32 ali v Poslovno informacijskem centru občine Kamnik. 
Rok prijave: 1. 4. 1995 

Upravna enota Kamnik 
svetovalka za podjetništvo 

Darinka Prešeren Z a p o s l i m o 
p r o d a j a l k o v ž i v i l s k i 
t r g o v i n i . 
Informacije po telefonu: 
841-437 (dopoldne) ali 
816-127 (dopoldne). 

Minilo je leto dni, odkar se 
je nam, študentom 4. letnika 
Visoke šole za socialno delo, 
smer socialni menedžment, po
rodila ideja, da bi lahko odšli 
po nova znanja in izkušnje čez 
ocean v daljno deželo Ame
riko. 

Predvsem pa smo si želeli vi
deti vse, kar je povezano s soci
alnim menedžmentom in soci
alnim delom, da bi si razširili 
obzorja in spoznali uspešne lju
di na tem področju. T i bi nam 
lahko pomagali zakrpati luk
nje, ki so pri nas v socialnem 
delu kar precejšnje in pogoste. 

Polni energije iin optimizma 
smo začeli iskati sponzorje. 
Večkrat smo bili razočarani kot 
ne. Spoznali smo, da gre večini 
podjetij denar težko iz rok, še 
posebno, če gre za študente, ki 
so se pripravljeni izobraževati. 
Redkokdo je pomislil, da je 
prihodnost Slovenije odvisna 
od mladih ljudi in njihovega 
znanja. Zato je treba biti obr
njen navzven in spremljati dru
ge države v njihovem razvoju, 
tako ekonomskem kot social
nem. Z njimi je potrebno imeti 

Skupina študentov pri ogledu okolice Miamija na Floridi. 
redne stike, da nam povejo različnih institucij in organiza-nam 
svoje izkušnje, kje so delali na
pake in kako so uspeli. Na ta 
način si lahko prihranimo veli
ko padcev. 

Toda v enem letu nam je 
uspelo najti kar nekaj podjetij, 
podjetnikov, organizaciji in mi
nistrstev, ki so nam prisluhnili, 
bili pripravljeni sodelovati 
z nami in nam tudi finančno 
priskočili na pomoč. 

Tako smo se 27. februarja 
pod vodstvom mentorice doc. 
dr. Mare Ovsenik, odpravili na 
pot. Povezani smo bili s profe
sorjem Karlom Bonuttijem, 
slovenskim konzulom v Cleve-
landu. Z njegovo pomočjo so 
se nam ponudile možnosti, da 
si ogledamo zelo velik spekter 

P E U G E O T 

S e r v i s - p r o d a j a 
Rova 3/a, Radomlje 

tel. prodaja: 727-798 
servis: 727-010 

fax: 727-319 
Poleg osebnih vozil prodajamo 
tudi kombije Peugeot BOXER 
in kombinirana vozila PEUGEOT 806. 

V prodaji že nov model 
PEUGEOT306 - PODALJŠANA UMUZINA 

L I P R A D O M L J E 

V A S V A B I N A : 

U G O D E N N A K U P 
H R A S T O V I H S T O L O V I N M I Z 

DO KONCA MESECA MARCA 
VAM NUDIMO POPUSTE: 

20%PRI PLAČILU Z GOTOVINO 

1 0 % PRI PLAČILU S ČEKI 

KRANJ . 

MENGEŠ,. 

DOMŽALE 

O D P R T O : 7 -19 
S O B O T A : 8 - 1 2 I N F O R M A C I J E : 061 -727 -122 

PRODAJAMO TUDI LESENE ODPADKE IN DRVA 

cij, ki skrbijo za boljšo socialno 
varnost ljudi. Obiskali smo: 

- službo za zaščito otrok in 
družine, katere glavna naloga 
je zaščititi otroke v primeru 
zlorab, zanemarjanja in otro
kom omogočiti varnost in lju
bezen. Njihova druga naloga 
pa je v tem, da skušajo obdržati 
družine skupaj in da se trudijo, 
da bi otroka lahko čimprej vr
nili v matično družino. To dvo
je je včasih nemogoče združiti, 
zato se ukvarjajo tudi z rejni
štvi in posvojitvami. 

- Slovenski dom za stare, 
kjer jesen svojega življenja pre
življa ogromno slovenskih izse
ljencev, ki zaradi visoke staro
sti ne morejo več skrbeti zase 
ali pa nimajo nikogar, ki bi 
prevzel skrb zanje. 

- Slovensko dobrodelno 
zvezo, ki je začela delovati že 
leta 1910. 

- United Way Services, 
mednarodno mrežo pomoči, 
kjer zbirajo denar in iščejo pro
stovoljce za izvajanje različnih 
socialnih projektov povsod po 
Z D A . 

- Klub dečkov in deklic, ki 
živijo na obrobju mesta in so 
po šoli prepuščeni ulicam. 
V tem klubu imajo možnost 
v miru narediti domačo nalogo, 
se učiti in se družiti z drugimi 
otroki. Vsak se prostovoljno 
odloči za članstvo. 

- C1P, Clevelandski inter
nacionalni program, ki omogo
ča tudi strokovnjakom iz Evro
pe, da se izobražujejo in dopol
nijo znanje v sorodnih cleve-
landskih institucijah. 

- ' Hospice, dom za hudo 
bolne in umirajoče, 

- Florida Atlantic Universi-
ty, oddelek za načrtovanje ka
riere študentov, 

- Policijsko postajo v M i -
amiju, 

- Miamy university 
Najbolj zanimive organizaci

je bom bolj podrobno opisala 
v prihodnji številki. 

B A R B A R A S V E T E U 
štud. 4. letnika VŠSD 



Zgodilo se je v februarju 

V e t e r u s t a v i l ž i č n i c e 

4. 2. Na smučišču na Veliki 
planini je prišlo do nesreče; nek 
moški je pri smučanju padel, pri 
tem pa si je zlomil desno nogo. 
Policisti so mu nudili prvo po
moč, potem pa je bil z nihalko 
odpeljan do spodnje postaje, od 
tam pa v urgentni blok Klinične
ga centra. 

3. 2.V Šmarci je prišlo do hude 
prometne nesreče s smrtnim izi
dom. Avto je namreč do smrti 
povozil peško. Ogled je prevzela 
prometna patrulja iz Ljubljane 
ter preiskovalni sodnik. 

5. 2. Ob četrti uri popoldne so 
sporočili, da je veter povzročil 
zaustavitev nihalke in žičniškega 
sistema in da je na sedežnici osta
lo okoli 30 do 50 ljudi. G RS je na 
kraj dogodka poslala 15 reševal
cev, nekaj pa jih je že bilo na 
Veliki planini. Reševalci so takoj 
pričeli z reševanjem in do pol 
sedme ure so s sedežnice spravili 
vse ljudi. Naslednjega dne je bil 
opravljen ogled, da bi ugotovil 
vzrok izpada žičniškega sistema. 

6. 2. V Nasovčah je prišlo do 
prometne nesreče zaradi vožnje 
z neprilagodljivo hitrostjo. Pri 
kontroli psihofizičnega stanja 
voznikov je bilo ugotovljeno, da 
je povzročitelj vozil pod vplivom 
alkohola, saj je alkotest (AT) 

pokazal 1,3 g/kg. Sledi predlog 
zoper povzročitelja nesreče. 

7. 2. V stanovanju na Jakopi
čevi ulici je prišlo do požara, 
o čemer so bili obveščeni gasilci 
G D Kamnik. Požar je povzročila 
električna blazina za ogrevanje 
ležišča. Pričeli sta goreti postelj
nina in sedežna garnitura. Zaradi 
požara je nastala materialna ško
da za okoli 100.000 SIT. 

8. 2. Ob pol dvanajsti ponoči 
je v semaforiziranem križišču 
v Novem trgu prišlo do prometne 
nesreče zaradi izsiljevanja pred
nosti. V nesreči so bila udeležena 
tri vozila; eden izmed udeležen
cev je bil zaradi telesnih poškodb 
odpeljan v U B K C . 

9. 2. V Buču je ob pol osmi 
zjutraj prišlo do prometne nesre
če, katere vzrok je neprilagojena 
hitrost v desnem nepreglednem 
ovinku. Vozilo je zaneslo izven 
vozišča, kjer je trčilo v drevo. 
Voznik je bil telesno poškodo
van, zato so ga odpeljali v Z D 
Kamnik, kjer so mu nudili prvo 
pomoč. 

16. 2. PP je bila obveščena, da 
se pred naseljem Velika Lasna 
v Tuhinju nahaja zapuščen avto
mobil znamke opel kadett kara
van. Z ogledom na kraju in po 
preverjanju je bilo ugotovljeno. 

IMF, d.o.o. 

T R G O V I N A K I M 
Kamnik, Trg talcev 8 

vabi cenjene stranke 
k ugodnemu nakupu: 

- fantovske prehodne jakne samo 8.956 SIT 
- trenirke le coq sportif samo 11.835 SIT 
- bombažne in svilene trenirke za otroke in odrasle 
- trenirka hlače za otroke In odrasle 
- pižame 
- ženske prehodne jakne 
- ženske balonske plašče 
- velika izbira jeans oblačil (tudi v barvah) za otroke 

in odrasle 

POSEBNA PONUDBA 
- oblačila za obhajilo (za deklice od 9.600 do 11.500 

SIT, za dečke od 9.800 do 13.000 SIT) 
- oblačila za blrmance in botra 
- na zalogi že spomladanska kolekcija otroškega 

programa PEPITO In MELBY 
Veselimo se vašega obiskal 
Trgovina je odprta NON-STOP od a do 19. ura 

E l e k t r o t r g o v i n a 
W A N 0 X , d . o . o . K a m n i k 
P e r o v o 2 7 (ob obvozn i c i ) 
te l . : 8 1 3 - 4 1 9 f a x : 8 1 3 - 3 9 5 

A K C I J A ! 

Baterijske svetilke Varta že 
od 355 SIT 
* * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * 

Mali gospodinjski aparati, brivniki... po 
zelo ugodnih cenah. 
Nudimo vam še elektro material, svetila, 
akustiko, napeljavo elektro inštalacij. 

Ugodni plačilni pogoji! 

B r e z p l a č n a d o s t a v a . 

Obiščite nas od 8. do 19. ure, ob 
sobotah od 8. do 12. ure. 

da je bilo vozilo odvzeto v Ljub
ljani in sicer tako, da je bilo 
vlomljeno v garažo, nato pa še 
v vozilo. Za storilcem še poizve
dujejo. 

17. 2. Na Maistrovi ulici 
v Kamniku je prišlo do prometne 
nesreče zaradi izsiljevanja pred
nosti. Povzročitelj je s kraja po
begnil, vendar so ga izsledili. Ker 
je kazal še očitne znake vinjeno
sti, je moral opraviti alkotest, ki 
je pozelenel čez polovico. Storil
ca čaka srečanje s sodnikom za 
prekrške. 

21. 2. V gozdu na Zakalu se je 
pripetila delovna nesreča. Med 
podiranjem dreves se je smrtno 
ponesrečil domačin. Kraj si je 
ogledala tudi komisija Uprave 
kriminalistične službe Ljubljana, 

ki je izključila možnost tuje 
krivde. 

22. 2. Ob 21.40 se je v Volč
jem Potoku zgodila prometna ne
sreča zaradi vožnje po levi strani 
vozišča. Voznik osebnega avto
mobila je kazal očitne znake vi
njenosti. Preizkus z A T je poka
zal 2,52 g/kg alkohola v izdiha
nem zraku. Voznik motornega 
kolesa je dobil lažje telesne po
škodbe, zato je bil odpeljan 
v U B K C . Oba pa se bosta srečala 
s sodnikom za prekrške. 

28. 2. V gorah se je ponesrečil 
planinec. Pri prečkanju poti proti 
Kamniškemu sedlu, in sicer Kap-
tanovega plazu po zmrznjenem 
snegu, mu je spodrsnilo in je zdr-
sel okoli 10 m navzdol, nato pa 
padel preko 4 m visokega kamni
tega previsa, pri čemer si je zlo
mil ključnico. Ponesrečenca so 
prenesli do Jermanice, od tam pa 
je bil s službenim vozilom policije 
odpeljan v Z D Kamnik, kjer so 
mu nudili prvo pomoč. 

D G V 

N O V O N O V O N O V O 
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PR0L0C0 SPORT 
f KAMNIK 

Glavni trg 26, Kamnik 
(poleg občine) 
tel.: 832-312 

ZA VSO DRUŽINO! 
- prodaja koles SCOTT, SCHWINN, HOOGER, MARIN, 

BATTAGLIN, COLNAGO. CARRERA 
- celoten SCOTT-ov program (kolesarska oprema, oblačila, 

torbe, nahrbtniki...) 
- kolesarska oprema, oblačila in drugi pripomočki: MARILENA, 

RUDV PROJECT, SIDI. CICLO MASTER, POLAR 

- velika izbira pnevmatik 
- nudimo vam servis koles in strokovne nasvete pri nakupu 
- ugodni plačilni pogoji 

Delovni č a s : 
pon.-petek: 9 M 2 " in 1511-
sobota: 9 M 3 h 

VABLJENI! 

PR0L0C0 TRADE d.o.o. 
.•jgti Generalni zastopnik za SCOTT, 

HOOGER, SCHVVINN, MARIN 
v Sloveniji 

- TELEFONSKI APARATI 
- TELEFONSKE HIŠNE CENTRALE 
- TELEFAXI 
- SIGNALNE VARNOSTNE NAPRAVE 

2 Delovni č a s : vsak dan, razen sobote, 2 
£ od 8. do 12. in od 14. do 17. ure. £ 
£ Se priporočamo! $ 

M A L I O G L A S I : 
Iščem pomočnika za obrezova
nje sadnega drevja. Telefon 
711-875. 
Do septembra iščem dopoldan
sko varstvo za 11-mesečno de
klico. Tel . : 811-686, Kersniko
va ulica. 
Kombiniran otroški voziček in 
otroško posteljico prodam zelo 
ugodno. Tel . : 814-071. 
Instruiram slovenščino in ma
tematiko za osnovne šole. Tel . : 
831-069 (popoldan), Tadeja. 
Parcele za vrtove oddam v na
jem. Tel . : 815-351, po 19. uri. 

Garažo v bližini Šutne naja
mem. Tel . : 831-102. 
Belo, dolgo obleko za prvo ob
hajilo ugodno prodam. Tel. : 
812-711, popoldan. 

Instruiram matematiko, fiziko 
in osnove elektrotehnike. Tel. : 
738-662. 
Garsonjero v novem bloku pri 
Zdravstvenem domu, oddam 
v najem od aprila dalje. Tel. : 
814-677. 

1 3 
SERVIS 

•' . . . 

f ? 7 3 8 4 0 9 

A d r i a t i c 
z a v a r o v a l n a d r u ž b a d . d . 

a g e n t 
ENOTA KAMNIK, 

d o o M A I S T R O V A 14 
tel./fax: 817-486 

SPOZNAJTE PONUDBO 
KAKOVOSTNIH 
ADRIATICOVIH ZAVAROVANJ, 

OD TEGA IMATE 

SAMO KORISTI! 

SKLEPAMO VSE VRSTE 
ZAVAROVANJ 
IN NUDIMO NEKAJ POSEBNIH 
POPUSTOV. 
VEČ INFORMACIJ NA POOBLAŠČENI 
AGENCIJI AGENT d.o.o., 
MAISTROVA 14 (»velka gasa«) 
vsak dan od 8. do 12. ure in od 13. do 17. ure. 

r 11111 i i i . 

T o m š i č e v a 17, K a m n i k (v bližini tržnice) 
tel. 831-888 

vam nudi po ugodnih cenah: 
Jupol (30 kg) 2.760 SIT, 8 kg 870 SIT, gašeno apno 39 SIT/kg, Belton E 
(4 I) 2.310 SIT, Beltop (4 I) 3.400 SIT, nitro razredčilo (11) 320 SIT, set ' 
čopičev 4 delni 640 SIT, Armal armatura za kad 13.240 SIT, za 
umivalnik 10.970 SIT, za kuhinjo 11.830 SIT, likalne mize že za 2,320 E 
SIT, zidarska zajemalka 520 SIT, Parketolit za klaiseni parket (25 kg) f 
4.450 SIT, cev za zalivanje 20 m 1.580 SIT, kopalniške preproge 1.300 
SIT/m, pocinkano vedro 700 SIT, krožniki garnitura 4.600 SIT, korita 
PVC za rože 60 cm 520 SIT, steklenice 15 I 1.020 SIT, žeblji, razno 
ročno orodje, kolesa Rog, bela tehnika Gorenje, Candv, porcelan, 
steklo, kristal, posoda emajl, rostfrei, gospodinjski strojčki, rezalci za 
salame 5.200 SIT, palični mixer Braun 7.550 SIT in še in še... 

Odprto od 7. do 19. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure. 
Strokovni nasveti iz sobopleskarske stroke. 

Homar, d. o. o., trgovina Veriga se priporoča! 

Po proizvodnih cenah 

Vam nudimo lesene karnise 
s t ropne in s tenske, v s e h dolž in . 

KERN, Markovo pri Kamniku, tel. 817-463, 817-133. 

market KOLICEVO 
V i r p r i D o m ž a l a h 

m a r k e t G A Š P E R 
S r e d n j a v a s , p r i K a m n i k u 

O b n a k u p u 

n a d 5 . 0 0 0 s i t 

d.o.o. 

j e t a B O N 
v n o č l j i v ! 
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T r g o v i n a 

Odprto: 9 .—19 . ure 
sobota: 8.—13.ure 

Moste mm 
Komenda 
tel.: 841-524 

- o « * * * MLAJ,, 

OPREMA ZA DOJENČKE: 
* sedeži za kolo 4.995 SIT u HSFMa 

* avtosedeži ' 

* vozički... 

SKUPAJ Z VAMI V POMLADNE DNI! 

PUCKO C e m e n t n i i z d e l k i 

V r b a 7 , L u k o v i c a 
t e l . 0 6 0 9 6 1 3 - 8 8 9 

I z d e l u j e m o c v e t l i č n a k o r i t a , 

r o b n i k e , p l o š č e , t l a k o v c e , tople 

g r e d e , k o m p o s t n i k e , o g r a j n e 

e l e m e n t e , š k a r p n i c e , v i n o 

gradniške s t e b r e , kanalske j a š k e , 

vrtne k a m i n e , fontane... 

N a d 2 0 . 0 0 0 SIT m o ž n o s t o d l o ž e n e g a p l a č i l a . 

Odprto od 8. do 17. ure, 
ob sobotah od 8. do 12. ure. 

T r a f i k a C I C A 
na ž e l e z n i š k i postaji Kamnik 
Kranjska cesta 4 

vam poleg časopisov, revij, tobačnih izdelkov, 
avdio in video kaset, slušalk, filmov, 
fotoaparatov, ročnih ur, baterijskih vložkov, lego 
kock, barbik, zvezkov in pisal nudi tudi objavo 
brezplačnih malih oglasov. 

Pričakujemo vas vsak dan od 5.30 do 15. ure, ob 
sobotah od 8. do 12. ure. 

A V T 0 S E R V I S 

Z 0 R M A N 
Mengeš, Slovenska c. 66 
tel., fax: 737-041 

Pooblaščen prodajalec in serviser za 

a v t o m o b i l e 

T A V R 1 A 

N o v i m o d e l i s k a t a l i z a t o r j e m , v l u x 
i z v e d b i , r a z l i č n e b a r v e - t u d i 
k o v i n s k e . 

Cena od 9.300 do 9.800 DEM do 
registracije. 

U g o d n i k r e d i t i b r e z p o l o g a n a š t i r i l e t a , 

1 2 % o b r e s t i p r i S K B b a n k i . 

O g l a s i t e s e i n s e p r e p r i č a j t e 

o u g o d n i p o n u d b i ! 

C E N T R A L N O O G R E V A N J E 
- ENOCEVNI SISTEM OGREVANJA 
• DVOCEVNI SISTEM OGREVANJA 
- VODOVODNE INSTALACIJE ZA PITNO VODO 
- TALNO OGREVANJE 
- KOMBINIRANO RADIAT. IN TALNO OGREVANJE 

P R O D A J A I N M O N T A Ž A P O , U G O D N I H C E N A H 
M O Ž N O S T KREDITA A U PLAČILA N A VEČ ČEKOV 
t e l e fon / f ax : 

1 1 5 0 6 1 8 1 2 
mobitel: 

0609 619 658 i* 
Pokličite in ogledali si bomo vaS objekt ter izdelali 
predračun za dobavo in izvedbo željenih instalacij. 

E L E K T R O S E R V I S 
Marjan Plemeniti 
Vrhpoije 73, tel. 831-058 

POPRAVILO 

— pralnih strojev, 
— električnih štedilnikov, 
— bojlerjev, 
— malih gospodinjskih aparatov, 
— napeljava in popravilo elektro inštalacij. 

porv -pe t ek 
9.-12., 15.-18. 
s o b o t a 9.-12. 
s r e d a zap r to 

Lavričeva 5 
MENGEŠ 

t ? 737-614 

Z a p o s l i m o 
komerc ia l i s ta -ko 
z a prodajo 
modn ih 
doda tkov 
na te renu . 

Telefon 831-209 
od 8. do 12. ure. 

Trgovina Ajda 

K O N F E T d . o . o , K A M N I K 
FRANA ALBREHTA 4, Kamnik, tel.&fax: 813-934 

T R G O V I N A A J D A 
( N A S P R O T I t o v a r n e S T O L ) 

t e l . : 8 1 3 - 8 9 2 
DELOVNI ČAS: 

od ponedeljka do petka od 7.30 do 19.30 
v soboto od 7.30 do 17.00 

v nedeljo od 8.00 do 12.00 

TUDI ČE NIČESAR NE POTREBUJETE SE OGLASITE V trgovini AJDA, KAJTI IMAMO 
IZDELKE PO CENAH, KI VAM MORAJO IZVABITI DENAR JZ ŽEPA. 
V TEM OGLASU SE NE OMEJUJEMO NA POSAMEZNE Z N I Ž A N E (podcenjene) IZDELKE, 
KAJTI N A Š A POSLOVNA POLITIKA TEMELJI NA M O Ž N I N A J N I Ž J I CENI CELOTNEGA 
KVALITETNEGA ASORTIMANA PONUJENIH IZDELKOV. 

ALKOHOLNE IN BREZALKOHOLNE PIJAČE VAM NUDIMO PO 10% NIŽJI 
CEN/ OD REDNE PRODAJNE CENE, 
PREHRAMBNE IZDELKE PO DO 5% NIŽJI CEN/ OD REDNE PRODAJNE 
CENE, 
KOZMETIKO, IZDELKE ZA OSEBNO HIGIENO IN ČISTILA PO 10 DO 
15% NIŽJI CENI OD REDNE PRODAJNE CENE. 
PRI NAKUPU VEČJEM OD 2.500 sit NUDIMO MOŽNOST ODLOŽENEGA 
PLAČILA. 

LE KDO OD KONKURENTOV V A M PONUJA V E Č ! 

V N A Š O T R G O V I N O V A S V A B I M V S V O J E M I M E N U I N I M E N U 
S O D E L A V C E V 

M A R I J A N H O J S 

Trgovina, hi zna svetovati 

K a m n i k , F u ž i n e 9 

T e l . : 8 3 2 - 7 1 1 , 
8 3 1 - 0 1 1 
i n t 3 4 0 

P O N U D B A , 

K O T J E Š E N I B I L O 

V M A R C U V S E N A J M A N J 1 0 % C E N E J E 

V A P R I L U V S E N A J M A N J 5 % C E N E J E 
- semena, čebulice, substrati, gnojila 
- cvetlični lonci in korita, orodje in oprema 
- mehanska in kemična sredstva za varstvo rastlin 

in zaščito bivalnega okolja 
- vse za nego in prehrano malih živali 

P R I I Z B I R I S V E T U J E D I P L O M I R A N I A G R O N O M 

VSAK TOREK OD 14. DO 16. URE 
BREZPLAČNI NASVETI VETERINARJA 

S L A V K O Z G O N E C s v e t u j e : 

29. marca od 14. do 16. ure 
8. aprila od 10. do 12. ure 

12. aprila od 10. do 12. ure 

V S E T O I N Š E M A R S I K A J V N O V O O D P R T I T R G O V I N I 

G R U N T v Kamniku, Fužine 9 (stara smodnišnica) 

Trgovina je odprta od 8. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure. 



A G R O P R O M E T C E R K L J E 
U l . 4 . o k t . 10, C e r k l j e 

t e l . : ( 0 6 4 ) 4 2 1 - 2 8 3 , ( 0 6 4 ) 4 2 1 - 2 9 4 
Odprto od 7. do 18. ure, 
ob sobotah od 7. do 12. ure 

SPOMLADANSKA PONUDBA: 
- vrtna semena (uvožena in domača) 
- poljedelska semena (pesa brigadir, jara grašica, 

travno-deteljna mešanica, Crna detelja, lucerna, 
krmno korenje) 

- žitarice (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine tropine, 
sončnične tropine, krmilne moke) 

- vse vrste lomil za purane, piščance, nesnice-kokoši, 
prašiče, govedo 

- sprejemamo naročila za kokoši pred nesnostjo 
- ugodna prodaja moke TIP 500 (49 SIT/kg) in sladkorja 

(99 SIT/kg) 

Cene z a krmila so tovarniške. 

VSA ŽITA ZMEL JEMO IN MEŠAMO PO VAŠI ŽELJI. 

PRI NAKUPU SEMEN PRIZNAMO 5-10% POPUSTA 

POSLOVALNICA DOMŽALE 
LJUBLJANSKA 80, DOMŽALE 

TEL: 061/721-014, T E L / F A K S 061/711-587 

* G R A D O V I L U D V I K A B A V A R S K E G A 2 DNI, B U S , 

8. 4. 95 S A M O 175 D E M 
* V A B I M O V A S N A S V E T O G O R O 1 D A N , B U S , 
13. 5. 95, 47 D E M 

P R V O M A J S K I P A K E T I IN IZLETI 
* SPECIALNA PONUDBA V POREČU, ŽE OD 140 DEM DALJE 
* 5- ALI 3- DNEVNI PAKETI NA ROGU, V IZOLI, PIRANU, 

STRUNJANU IN UMAGU 
* PRVOMAJSKA TAJSKA 8 ALI 11 DNI - 27. 4. 95 
* LAGO MAGGIORE - BOROMEJSKI OTOKI, 3 DNI, BUS, 29. 

4. 95 
* PADOVA-BOLOGNA-SAN MARINO-MIRABILANDIJA, 3 DNI, 

BUS, 29. 4. 
* PRVOMAJSKI PRAZNIKI V PROVANSI, 7 DNI, BUS, 26. 4. 
* GRADOVI LUDVIKA BAVARSKEGA, 3 DNI, BUS, 30. 4. 
* GRČIJA, 5 ALI 6 DNI, LETALO-BUS-LADJA, 22. 4. IN 26. 4. 

ROČK KONCERTI NA DUNAJU IN V MONCHNU v aprilu, 
maju in juniju! 

JEZIKOVNI TEČAJI angleškega jezika v VELIKI BRITANIJI 
čez vse leto! 

SPREJEMAMO REZERVACIJE ZA SEZONO POLETJE 
95 - predprograrn v agenciji! 

* UGODNE CENE LETALSKIH VOZOVNIC RAZLIČNIH 
PREVOZNIKOV! 

* R E N T - A - C A R 
* MATURANTSKI IZLETI 
* IZLETI PO NAROČILU ZA SKUPINE 

Ko zadnjikrat peli mu bodo zvonovi, 
bom srečal tebe, začetek življenja. 
Zvonovi zvonijo, domov si želimo, 
kjer je mir in kjer je Gospod. 

(France Gačnik) 

Z A H V A L A 

V 93. letu starosti nas je zapustil 
naš dobri ata. stari ata, pradedek in 

stric 

F R A N C A J D O V E C 
iz Godiča 1 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, pri
jateljem in znancem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče, 
za sv. maše. dar za cerkev in številno udeležbo pri pogrebu. 
Hvala zdravniškemu osebju K C Ljubljana, dr. Ivanctiču in 
patronažni sestri IVI i ji Gorjup iz /.I) Kamnik za zdravljenje in 
pomoč, g. Župniku za vsakomeseOne obiske na njegovem domu. 
za darovano pogrebno sveto mašo. domačim pevcem za lepo 
petje in izvajalcu Tišine. Hvala tudi podjetju Stol, ZB, P D 
Bajtarji, vsem gasilcem, praporščakom in Franciji! Novaku. 
Hvala govornikom Franciju Uršičn. Cenelu Gri l jcu. Janezu 
Kregarju in Antonu Modicu, Posebej hvala pa vsem. ki ste 
našega ata obiskovali v njegovi starosti. Sc enkrat, vsem - hvala. 

Vs i njegovi 

Ciodič, Županje Njive. Kamnik, Sv. Lenari, marec I9l)5 

Najstnik 
Kamnik, Sadnikarjeva 4 
(pri Samčevem predoru) 

tel. 832-176 
Pestra izbira in ugodne cene Športnih oblačil 
za mlade: kavbojke 2.900 SIT, trenirke, 

anoraki, jakne parka, srajce 1.490 SIT, mikice, majice v več 
barvah in velikostih, primernih za tisk 299 SIT, spodnje perilo, 
otroške oblekice, bluzice, polpuliji in Se in že... 
Možnost nakupa z odloženim plačilom! 

Pričakujemo vas vsak dan od 8.30 do 17.30, 
ob sobotah od 8 do 13. ure. 

P r i p o r o č a s e K A T J A J U N T E Z s . p . 

C / 

l l l l l l i i š£ 

K a m n i k , U s n j a r s k a 9 , 

t e l : 8 U-203 

POOBLAŠČENA P R O D A J A L N A 

A K C I J A H 
- sušilci perila 39.171 SIT 
- pralni stroj PS 906 53.971 SIT 

•* - zamrzovalna omara 230 I 59.900 SIT 
- hladilniki od 29.000 SIT dalje 
- prahio-sušilna garnitura 95.300 SIT 

U G O D N O : pralni stroji, h ladi ln ik i , zamrzova lne 
omare , skr inje, š tedi ln ik i 

B T V Go ren je in S c h n e i d e r - 8 % gotov insk i 
p o p u s t 
V ideorekorder j i , g l a s b e n i s to lp i - 8 % gotov insk i 
p o p u s t 

Brezp lačna dos tava . 
PLAČILNI POGOJI: 1+5 obrokov brez obresti 

1+8 obrokov (minimalne obresti) 

Zelo ugodno! 
P O S O D A E M O , I. kval i teta, os tanek od i zvoza po 
596,10 S IT /kg . 

Satelitske antene 430 DEM z montažo 
OBIŠČITE NAS NA Usnjarski 9 v Kamniku od 9. do 12. in od 
14. do 19. ure, ob sobotah od 9. do 13. ure. 

Nafta zadnja luč p duh: 
vse je mračna, duh nam seva, 
k Bogu pola razodeva. 

(Oton Župančič) 

ZAHVALA 

Po težki bolezni nas je zapustil 
naš dragi brat in stric 

S L A V K O Z U P A N C 

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem, znancem in 
sosedom za izrečena sožalja ter spremstvo na njegovi zadnji poti. 
Hvala vsem, ki ste v njegov spomin darovali cvetje, sveče in darove 
za sv. maše. Iskrena hvala celotnemu kolektivu Doma upokojencev 
Kamnik, posebno socialni delavki Mojci za razumevanje bolezni 
našega brata Slavka in sestram za skrbno nego. Hvala g. župniku 

za lepo opravljen pogrebni obred. 

Vsi njegovi 

Duplica, marec 1995 

V beli tišini 
nobene gazi, 
čas je ugasnil, 
le večnost bedi. 

Z A H V A L A 

V 77. letu življenja nas je 
nenadoma zapustila naša draga 

mama, stara mama, sestra in teta 

M A R I J A P O D J E D 
roj. 1'ctck 

iz Godiča pri Kamniku 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri
jateljem, znancem, njenim in našim sodelavcem za izrečeno 
so/aljc, podarjeno cvetje, sveče, darove za sv. maše in številno 
spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala tudi gospodu župniku, 

pevcem in trobentaču. 

Žalujoči: vsi njeni 

Marec 1995 

Ob kamniški obvoznici 
ODPRTA TRGOVINA 
S SPECIALNO 
AVTOELEKTRO 
OPREMO TER 
DODATNO OPREMO 

U V L V B E I Z S n A AVTOMOBILOV 

K a m n i k , P e r o v o 2 6 , t e L / f a k s : 8 1 2 - 8 8 8 

• prodaja akumulatorjev TOPLA po tovarniških cenah z 
dveletno garancijo, pooblaščeni servis 
• VESNA akumulatorji - tovorni program od 110 Ah do 180 Ah 
• avtoelektro oprema Iskra 
• olja CASTROL, VALVOLINE, LIQUI MOLY, ELF in olje za 

menjalnike CASTROL 
• filtri Donit, Champion, Fiamm 
• svečke CHAMPION za vse vrste vozil 
• kompletni program svetil SATURNUS 
• ŽICE SKLOPKE, P U N A ŠTEVCA IN ROČNE 
• velika izbira sedežnih prevlek in avtopreprog za vse vrste 

vozil 
• avtoradiji in avtozvočniki z montažo 

NOVO: avtoradiji in avtozvočniki MTA po zelo ugodnih cenah 

Možnost plačila na več čekov. 

Odprto NON STOP od 8 do 19. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure. 

Jjr3OCOCO000O000CC«CO0O00CO00OCO0OCi0OC«OCO<^ 

m R r K E t 

m a n a 

I A K C I J A ! 

Trd inova 7 / a , , 
K a m n i k g 

tel.: 814-680 

- Persil (3 kg) 899,90 SIT 
- VVeisser Riese (3 kg) 799 SIT 
- sladkor (1 kg) 110 SIT 
- olja-razna 165 SIT 
- kava barcaffe 100 g 140 SIT 
- haložan (1 I) 299 SIT 
- šum (1,5 I) 105 SIT 
- plenice Pampers 1.590 SIT 

Odprto od & do 20. ure, 

S ob sobotah od 8. do 17. ure, 

S ob nedeljah od 8. do 12. ure. 
9 o o o c c o o c o c o c < x > o o o o c o c o s c c < ^ c c o o o o c o o o o o ^ i 

Spomin na Tebe, oče, 
ne bo zbledel, ampak večno bo živel 
Grenka solza na licu se iskri 
in na Tebe, oče, 
v srcu misli mi budi. 

V S P O M I N 

Spomin na Tebe, oče, 
ne bo zbledel, ampak večno bo živel 
Grenka solza na licu se iskri 
in na Tebe, oče, 
v srcu misli mi budi. 

V S P O M I N 

Mineva žalostno leto, odkar nas je 
nepričakovano zapustil naš dragi 

mož, oče in stari oče 

F R A N C D I M I C 
Klobasarjcv Franci s Križa 

Vsem. ki sc ga spominjate, postojite ob njegovem grobu in 
mu prižigate sveče, iskrena hvala. 

Vsi njegovi 

Marec I995 

Počivaj, mirno sladko spavaj, 
v grobu ni £otju in ni skrbi. 
A enkrat snidemo sc vsi, 
nad zvezdami, nad zvezdami. 

ZAHVALA 

V 94. letu starosli nas jc zapustil 
oče in stari oče 

J A N E Z G R K M A N 
iz Tunjic št. 11 

Iskreno sc zahvaljujemo vsem dobrim sosedom, še posebno 
Butaličevim, sorodnikom, prijateljem in znancem za izraženo 
sožaljc, darovano cvetje, sveče, za sv. maše in številno spremstvo 
na njegovi zadnji poti. Hvala lepa domačemu g. župniku in župniku 
g. Slclctu za ganljive besede in lep pogrebni obred, cerkvenemu 
pevskemu zboru za ganljivo petje. Zdravku Zabavniku in Janezu 
Pregledu za lepe poslovilne besede ter številnim gasilcem iz Tunjic. 

Vsem skupaj še enkrat hvala. 

Žalujoči: vsi njegovi 

Tunjice, Gozd. Podgorje, marec 1995 



23. M A R C A 1995 

* izredna ponudba velikonočnih dobrot 
* oblačila in obutev (domača in uvožena) za obhajila, birme, poroke in 
druge slavnostne priložnosti. Pri nas kupljena oblačila tudi prilagodimo 
po meri kupca. 
* velika izbira za vrtičkarje in vse za gradnjo ali obnovo doma, nova 
ponudba pohištva v Napredkovem salonu 
* bogata izbira sanacijskega materiala za obnovo starih hiš 
* vse za šport, rekreacijo in razvedrilo in tudi vse, kar potrebujejo ribiči 
* vse za vrt - vrtne garniture, okrasna korita, senčniki, itd. - domače in 
uvoženo 
* velika izbira koles znamke Rog in Scott 

Kot vedno so cene pri nas ugodne, za d o l o č e n e vrste blaga pa tudi z n i ž a n e . 
Pridite in se p r e p r i č a j t e o zares lepi ponudbi. • 

N 0 < rt0-

Če želite obdariti svoje sorodnike in prijatelje, 
pa ste v zadregi, kaj kupiti, lahko pri nas v 
blagovnici Vele na oddelku informacij kupite 
lepo oblikovane darilne bone. S tem boste 
obdarjencu omogočili nakup po njegovi želji. 

NAPREDKOVA VELIKA M O D N A REVIJA 
V petek, 31 marca, ob 20. url v dvorani Komunalnega centra v 
D o m ž a l a h . Nastopajo: lepe manekenke s kolekcijo za pomlad in 
poletje, miss Slovenije in Helena Blagne. 
Vstopnice lahko kupite v blagovnici Vele na oddelku časopisov in v 
specializirani prodajalni Super N. 
Ne zamudite izredne priložnosti, na kateri lahko spremljate letošnjo 
domačo in uvoženo ponudbo otroške, ženske in moške kolekcije ter 
dodatkov za pomlad in poletje. Lepo vabljeni! 

V NAPREDKU KONKURENČNE CENE, PRIJAZNI PRODAJALCI, ZADOVOLJNI KUPCI 

M E S O 
K A M N I K 
Usnjarska 1 
tel.: 831-103, 831-275 

V predvelikonočnem času smo za 

vas pripravili suhomesnate izdelke 

po posebno ugodnih cenah v naši 

prodajalni na Usnjarski 1 v Kamniku. 

Dnevno sveže meso, drobovina 
in mesni izdelki so narejeni po 
izvirnih domačih receptih iz mesa 
živine slovenskih rejcev. 

P r i č a k u j e m o vas vsak d a n 

od 7. do 19. u r e , ob sobotah 

pa od 7. do 13. u r e . 

A v t o C a r d . o . o . 

^ Sve tčeva 1, M e n g e š , 
§ tel. avtosalon: 737-414 

i 

i 

© T D T M D I Z S SS™ničnimi 
IZDELKI 

Kamnik, Šutna 76 
tel.: 812-962 

Ker se bliža pomlad in z njo 
toplejši dnevi, vam nudimo: 

- plašče za kolesa od 1.000 do 1.562 SIT 
- zračnice od 490 do 540 SIT 
- moped plašče 16". 17" in 18" ler 19" od 1.650 do 3.700 SIT 
- bovdne (zajle) za kolesa in mopede od 300 do 700 SIT 
- gumijaste cevi za vodo 0 13-1/2" po 163 SIT/m 
- cevi za plin 08 202 SIT 
- cevi za kisik 08 183 SIT 

Pridite, poglejte In se sami 
prepričajte o zelo konkurenčnih cenah! 

R E N A U L T 
POOBLAŠČEN. K O N C E S . O N A R I 

tel: 737-279 | 
fax: 737-431 | 

Ne iščite avtomobilov \ 

RENAULT drugje, j 

pridite k nam v Mengeš! \ 

O b v s a k e m n a k u p u | 
a v t o m o b i l a Renau l t f 
vas čaka p resenečen je ! $ 

K nakupu novih Renaultovih vozil vam f 
pomagamo z ugodnim kreditom | 

(R + 11 %) in leasingom. | 

f 
Za ves RENAULTOV program § 
zagotavljamo kompletne servisne 
usluge. 

Moste 88 A 

Prodajalna obutve in tekstila 

K O P I R N I C A 
Novi trg 41a, KAMNIK 
vhod srednješolskega centra 

B A R V N O 
FOTOKOPIRANJE 

R A Z L I Č N E V E Z A V E 

PLASTIFICIRANJE 
do A 3 formata 

IZDELAVA 
DEKLARACIJSKIH 
NALEPK 

Obiščete nas lahko vsak dan med Z in 19. uro, 
ob sobotah pa le v salonu med 8. in 12. uro. 

Kamniški občan - Ustanovitelj O b č i n a Kamnik, izdajatelj Bistrica, d.o.o., 
Kamnik, Ljubljanska 3/a, direktorica Saša M c j a č , oce Ureja u r e d n i š k i odbor. Glavni 
in odgovorni urednik Franc Svetelj. Strokovna sodelavka Vera M c j a ć . Lektorica Breda 
P o d b r e ž n i k Vukmir. T e h n i č n i urednik Bojan Knavs. Na podlagi / » k u n a o PD in 
mnenja Urada vlade za informiranje (51. 23/231-93 z dne 15. 9. 1993) sodi časopis med 
proizvode informativne narave po 13. t o č k i tarifne š tev i l ke 3. za katere se p l a č u j e 5% 
davek. K a m n i š k i o b č a n izhaja dvakrat m e s e č n o v nakladi ! 1.200 izvodov in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva b r e z p l a č n o . Naslov u r e d n i š t v a : Kamnik, Glavni trg 24 
( o b č i n a ) , tel./fax: 831-311. Ž i r o r a č u n : Bistrica, d.o.o., 50140-603-53872. Rokopisov in 
fotografij nc v r a č a m o . Tisk DP D E L O . Ljubljana. 


